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گروه خبر // استاندار هرمزگان با تاکید بر اینکه حل مشکل اسناد مالکیتی می تواند به بازسازی بافت فرسوده 
در استان هرمزگان کمک کند، گفت: اگر مشکل اسناد مالکیتی مردم حل شود، ساکنان این مناطق نوسازی 

را در این بافت ها آغاز می کنند و کار تسریع می شود.
به گزارش خبرنگار دریا ، جلســه ستاد بازآفرینی شــهری استان هرمزگان با حضور مهندس مهدی دوستی 
استاندار هرمزگان، دکتر محمد آیینی معاون وزیر راه و شهرسازی و مدیرعامل شرکت بازآفرینی شهری ایران و 
اعضای استانی این ستاد برگزار شد.  در ابتدای این جلسه که با دستورکار ارائه گزارش کلی از اسناد فرادست و 

برنامه های ملی در حوزه بازآفرینی شهری و بررسی وضعیت واگذاری اسناد مالکیتی به ساکنان محله اسلام آباد 
بندرعباس برگزار شد به مهم ترین مشکلات و مسائل مرتبط با حوزه بافت های فرسوده اشاره شد. 

 در این جلسه مشکلات مرتبط با دریافت خدمات، افزایش خطرات ناشی از ناایمن بودن بافت فرسوده و آسیب 
پذیری اجتماعی به عنوان مهم ترین مسائل محلات کمتر برخوردار و بافت فرسوده اعلام شد. 

 مهندس مهدی دوســتی استاندار هرمزگان در این جلســه اظهار داشت: یکی از نکات مهمی که می تواند به 
بازسازی بافت فرسوده در استان هرمزگان کمک کند حل مشکل اسناد مالکیتی است. 
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معاون استاندار هرمزگان تاکید کرد
نظارت بر رعایت دستورالعمل های بهداشتی 

در مجتمع های تجاری و بازارها

رئیس کل دادگستری هرمزگان تاکید کرد 
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شهر بندرعباس عنوان شد
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// دکتر ســید احســان خاندوزی  گروه خبر 
وزیــر امور اقتصادی و دارایی بنا به پیشــنهاد 
رئیس کل امــور مالیاتی کشــور، طی احکام 
 جداگانه ای اعضای جدید شورای عالی مالیاتی را

 منصوب کرد. 
به گزارش خبرنگار دریــا ؛ وزیر اقتصاد در اجرای 

مقررات ماده 252 قانون مالیات های مســتقیم و بنا 
به پیشنهاد رئیس کل امور مالیاتی کشور، طی احکام 
جداگانه ای، سید محمود موسوی صانع، داود مالکی، 
معراج بوستانی، حمید رضا حقیقی امین آبادی، رضا 
نوروز اشرفی، سید حمید شمسی نژاد، جواد مرادی، 
شــاکررضا مریدی و علیرضا نصرتی به عنوان عضو 

شورای عالی مالیاتی منصوب کرد.
خاندوزی در این احکام ابراز امیدواری نموده اســت 
اعضای شــورای عالی مالیاتی، با اتکال به خداوند 
متعال در جهت اصول عدالت محوری، انقلابی گری، 
مردم داری، قانون مداری، حضوری فعال و همه جانبه 

داشته باشند.

ادامه در همین صفحه

معاون وزیر راه و شهرسازی مطرح کرد

احیای بافت فرسوده با تخفیف 100 درصدی صدور پروانه ساخت
 ادامه از تیتر یک //

وی افزود: اگر مشکل اسناد مالکیتی مردم 
حل شود، ســاکنان این مناطق نوسازی را 
در این بافت ها آغاز می کنند و کار تســریع 
می شود.  اســتاندار هرمزگان گفت: اما در 
این زمینه یکی از مشکلاتی که وجود دارد 
این است که زمین ها متعلق به اشخاص و در 
مالکیت خصوصی هستند که برای آزادسازی 
زمین ها باید زمین جایگزین به مالکان داده 

شود تا بتوان مشکل مردم را حل کرد. 
 دوستی در خصوص حل مشکل مردم محله 
اســلام آباد بندرعباس، اظهار داشت: برای 
حل مشــکلات این محله باید یک جلسه 
مجزا تشکیل شود چرا که اگر مشکلات این 
محله حل شــود می توان از این تجربه برای 

سایر مناطق نیز استفاده کرد. 
 در ادامه این جلســه، دکتــر محمد آیینی 
معاون وزیر راه و شهرســازی با اشــاره به 
سابقه خوب بازآفرینی در کشور گفت: در 
حال حاضر در کشــور 450 ستاد استانی و 

شهرستانی در راستای بازآفرینی شهری فعال 
هستند که پویا و فعال هستند.

 وی افزود: ســتادهای بازآفرینی اســتان 
هرمزگان از جمله ســتادهای فعال هستند 
که از استاندار محترم هرمزگان درخواست 
داریم، تشــکیل جلســات ماهانه تلاش و 

مشکلات این ستادها را پایش کنند.
 مدیرعامل شــرکت بازآفرینی شهری ایران 
گفت: درخواست داریم در جلسه بعدی ستاد 
در برنامه های اقدام مشترک بازنگری شود و 
نیازمندی های جدید نیز دیده شود و سطح 
خدمات در محلات کمتر برخوردار و بافت 
فرسوده به متوسط خدمات همان شهر برسد. 
 وی با اشاره به اینکه 46 محله در هرمزگان 
کم برخوردار وجود دارد و نیاز اســت سهم 
دستگاه های مختلف در برنامه اقدام مشترک 
بازنگری شود گفت: محور بعدی مورد تاکید 
ما موضوع محرومیت زدایی و ســاماندهی 
حاشیه نشــینی اســت، این موضوع مورد 
توجه بســیاری از دســتگاه ها و نهادهای 

خدمات رسان اســت اما از 46 محله مورد 
نظر در استان هرمزگان همچنان به مسئله 29 
محله از سوی این دستگاه ها ورود نشده و در 
مسائلی همچون معیشت، اشتغال و بهداشت 
نیاز اســت اقدام شــود تا حوزه بازآفرینی 

شهری هم ما بتوانیم اقدام کنیم. 
 آیینی گفت: یک برنامه داریم بر این مبنا که 
افرادی که در طرح نهضت ملی مسکن ثبت 
نام کرده اند و ساکن محلات کمتر برخوردار 
هستند در همین محلات بتوانند تامین مسکن 
شوند، 150 هزار واحد از یک میلیون واحد 
مرتبــط با بازآفرینی شــهری و احیا بافت 

فرسوده است. 
 وی ادامه داد: باید فضایی را درســت کنیم 
که نوســازی مسکن در استان شکل بگیرد، 
لذا باید این مســئله تسریع شود اما این امر 
از توان  دولت و شهرداری به تنهایی خارج 
است و باید نوسازی منازل هم مردمی شود و 
نیاز است که بتوانیم بسته تشویقی شهرسازانه 

مالی و تسهیل کننده در نظر بگیریم. 

 معاون وزیــر راه و شهرســازی گفت: از 
شهرداری برای تســهیل نوسازی و احیای 
بافت فرســوده انتظار داریم تا برای صدور 
پروانه ساخت در این محلات تخفیف 100 
درصدی در نظر بگیرند و زمان صدور را نیز 

در حد یک ماه کاهش دهند. 
 آیینی تصریح کرد: ســنددار کردن محلات 
هدف یک تصمیم جدی است که باید این امر 
هم با توجه به تبصره قانونی موجود مشکل 

را حل کرد. 
 وی ادامــه داد: با توجه به تفاهم نامه ای که 
با بانک مســکن منعقد شده در تمام شهرها 
از جمله بندرعباس برای نوســازی بافت 
فرسوده به ازای هر واحد 350 میلیون تومان 
تســهیلات می توان دریافت کرد که تا 150 
میلیون تومان آن یک درصد است که فرصت 
مناسبی برای دریافت این تسهیلات است و 
از 150 هزار واحد مسکونی که برای کشور 
در نظر گرفته شــده 3120 واحد به استان 

هرمزگان اختصاص یافته است.
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معاون وزیر راه و شهرسازی مطرح کرد

احیای بافت فرسوده
 با تخفیف 100 درصدی صدور پروانه ساخت
از شهرداری برای تسهیل نوسازی و احیای بافت فرسوده انتظار داریم تا برای صدور پروانه ساخت در این 

محلات تخفیف 100 درصدی در نظر بگیرند و زمان صدور را نیز در حد یک ماه کاهش دهند

با حکم وزیر اقتصاد اعضای جدید شورای عالی مالیاتی منصوب شدند 

افتتاح استراحتگاه کارکنان واحد خدمات امور متوفیان سازمان آرامستان بندرعباس 
معاون خدمات شــهری   // گروه خبر 
شــهرداری بندرعباس گفت: کارکنان 
تلاش  با  آرامستان  سازمان  زحمتکش 
شــبانه روزی خود در تســکین آلام 
روحی و کسب رضایت شهروندان نقش 

بسزایی دارند.
به گــزارش خبرنگار دریــا ؛ رحمت الله 
دهقانی معاون خدمات شــهری شهرداری 
بندرعباس و مریم پاسالار مدیر ارتباطات و 
امور بین الملل شهرداری بندرعباس به همراه 
حمیدرضا حیدری پوری رئیس ســازمان 
آرامستان شهرداری و جمعی از مدیران این 
سازمان، استراحتگاه کارکنان واحد خدمات 
شهرداری  آرامستان  سازمان  متوفیان  امور 
بندرعبــاس را افتتــاح و از فعالیت ها و 
پروژه های در دست اقدام این سازمان بازدید 
نمودند . به گــزارش مدیریت ارتباطات و 
امــور بین الملــل شــهرداری بندرعباس، 
رحمت الله دهقانی معاون خدمات شــهری 
شــهرداری بندرعباس در این مراسم بیان 
کرد: رضایت شهروندان از مهم ترین اهداف 

مد نظر مجموعه ی شــهرداری می باشد و 
سازمان آرامستان نیز با تمام توان خود در 
راستای خدمات رسانی بهینه و مناسب مردم 
تلاش می کند. دهقانی تصریح کرد: مجموعه 
آرامســتان در راســتای آرامش خاطر و 
رضایت مندی شــهروندان در زیارت اهل 
قبور،  اجرای پروژه های خدماتی و عمرانی 

را در دستور کار خود قرار داده است.
حمیدرضا حیدری پوری رئیس ســازمان 
بندرعباس گفت:  آرامســتان شــهرداری 
کارکنان ســازمان آرامســتان، جهادگران 
خاموشــی می باشــند که در سخت ترین 
شــرایط خط مقدم مقابله بــا بحران کرونا 

حضوری فعال داشته و دارند.
وی افزود: همسان ســازی قبور در برخی 
قطعات همچــون قطعــه ی 26 و 1۷ از 
دغدغه ی شهروندان بود و سازمان آرامستان 
در راستای تسهیل در تردد شهروندان، کار 
همســطح ســازی قبور در قطعه ی 26 را 
به اتمام رســانده اســت و در قطعه ی 1۷ 
نیز همسطح ســازی تا دوماه آینده به اتمام 

می رسد. حیدری پوری بیان کرد: 6 پروژه 
با اعتباری بالغ بر 6 میلیارد تومان از جمله 
همسطح ســازی قبور، تعمیر و بازسازی 
غســالخانه ی آقایان، بهسازی فضای سبز 
بهشت زهرا و تجهیز و راه اندازی سردخانه 
با ظرفیت 4۸ نفــر از جمله طرح های در 

دست اقدام این سازمان می باشد.
وی ضمن تشکر از شــهردار بندرعباس، 
اعضای شــورای شــهر و معاون خدمات 
شهری شهرداری گفت: اقدامات و فعالیت 
های انجام شده در راستای خدمات رسانی 
به شهروندان با همراهی شهردار بندرعباس 
و اعضای شورای شــهر و معاون خدمات 
شــهری و همکاران پرتلاش این سازمان 

صورت گرفته است.
رئیس ســازمان آرامســتان شــهرداری 
بندرعباس گفت: این ســازمان تنها متعلق 
به شــهرداری نیســت بلکه متعلق به شهر 
بندرعباس می باشــد و عــزم جدی برای 
ســاماندهی وضعیت کنونی این ســازمان 
ضروری اســت. این مقام مســئول افزود: 

انتظــار می رود که اســتاندار هرمزگان به 
عنوان بالاترین مقام اجرایی استان بازدیدی 
اختصاصــی از این مجموعه داشــته و در 
راستای ساماندهی این ســازمان را مورد 

حمایت خود قرار دهند.
حیدری پــوری گفت:یکی از دغدغه های 
مهم ما سند آرامســتان می باشد که توقع 
داریم در این قضیه مدیر کل راه و شهرسازی 

استان به مجموعه ی آرامستان کمک کنند.
وی افزود: یکی از بحث های اصلی محصور 
نمودن سازمان آرامستان است و جز محدود 
آرامستان های موجود در کشور هستیم که 
محصور نشده است لذا در این زمینه نیازمند 
حمایت اســتاندار هرمزگان می باشــیم تا 
شاهد اتفاقات بهتری در خصوص ارائه ی 

خدمات بهینه به شهروندان باشیم.
حیــدری پوری در پایان نیــز از مدیر کل 
دادگســتری استان به واســطه ی همراهی 
بســیار خوب بــا مجموعه ی ســازمان 
آرامستان در حوزه هایی که مربوط به این 

سازمان می باشد تقدیر و تشکر نمود .

چرا همچنان یزد، تهران
2 و شیراز؟ 

گروه خبر // آئین تکریم و معارفه رئیس ســازمان   
جهاد کشــاورزی هرمزگان برگزار شد و از زحمات 
علی باقرزاده همایی تکریم و عباس مویدی به عنوان 

رئیس جدید این سازمان معرفی شد. 
علــی رئوفی، معاون سیاســی، امنیتــی و اجتماعی 
اســتانداری هرمزگان در آئین تکریم و معارفه رئیس 
سازمان جهاد کشاورزی استان هرمزگان، اظهار کرد: 
جهاد ســازندگی و کشاورزی نام بسیار نیک در نظام 

مقدس جمهوری اسلامی است.
وی افزود: جهاد کشــاورزی نیاز به تغییر سبک دارد، 
چراکه نوع کاشــت و برداشــت تغییر یافته و باید در 
این زمینه دانش محور باشیم. در جریان کرونا باز هم 
علم موفقیت خود را در برابر خرافه در دنیا ثابت کرد. 

کشاورزی ما نیز باید دانش محور باشد.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان 
بیان کرد: جهاد باید تلاش کند تسهیلات ارزان قیمت 
بیشتری در اختیار کشــاورزان قرار بدهد. از باقرزاده 
رئیس سابق سازمان جهاد کشاورزی قدردانی میکنم و 

به رئیس جدید این سازمان خیرمقدم می گویم.
علی باقرزاده همایی، رئیس ســابق ســازمان جهاد 
کشاورزی اســتان هرمزگان در آئین تکریم و معارفه 
رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان هرمزگان، اظهار 

کرد: از کشاورزان، مدیران و کارشناسانی که شبانه روز 
پای کار بوده و هستند قدردانی می کنم.

وی تصریــح کرد: به مویدی رییــس جدید این نهاد 
نیز تبریک می گویم.از اســتانداران و معاونین شان و 
نمایندگان هرمزگان در مجلس در راستای کمک هایی 

که به بخش کشاورزی انجام دادند، تشکر می کنم.
به گزارش ایســنا ؛ باقرزاده همایی  بیان کرد: دستگاه 
قضایی و دستگاه های نظارتی کمک شایانی به بخش 

کشاورزی داشتند و قدردانشان هستم.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان :
جهاد کشاورزی نیاز به تغییر سبک دارد

مبارک باد



گروه خبر // در نشســت اســتاندار 
هرمزگان با مدیرکل و معاونین اداره کل 
شیلات استان هرمزگان، اطلس شیلات 

هرمزگان رونمایی شد.
به گزارش خبرنگار دریا ، در ابتدای نشست 
استاندار هرمزگان  مهدی دوستی  مهندس 
با عبدالرســول دریایی مدیرکل شــیلات 
هرمزگان و معاونین اداره کل شیلات استان 
هرمــزگان، جایگاه اســتان هرمزگان در 
تولیدات شــیلاتی، آبزی پروری و صید و 

صیادی مورد بررسی قرار گرفت.
 در ادامه نیز برنامه توسعه شیلات هرمزگان 
در افق 1404 تشــریح شــد که افزایش 
دو برابری تولید محصولات شــیلاتی در 
هرمزگان از محور های این برنامه محسوب 
می شــود. اجرای طرح ساماندهی صید و 
صیادی در هرمزگان نیز در این نشســت 
مورد بررســی قرار گرفت که براساس این 
طرح ســاماندهی 12 هزار قایق صیادی 
با اعطــای مجوز به آنها بــا هدف ایجاد 
36 هزار شــغل جدید طی ســه سال در 
هرمزگان، صــورت می گیرد. همچنین در 
این نشست، وضعیت طرح های پرورش و 

تکثیر میگو، تولید و پرورش ماهی و ایجاد 
مراکز تکثیر و بازسازی ذخایر آبزیان در 
هرمزگان، بررسی شد. طبق هدف گذاری 
صورت گرفته، ایجــاد و راه اندازی چهار 
مرکز تکثیر و بازســازی ذخایر آبزیان در 
راستای رهاسازی ســالانه 315 میلیون 
قطعه آبزی در هرمزگان، در دستور کار قرار 
گرفته است. بررسی توسعه زیستگاه های 
مصنوعی آبزیان، بنادر صیادی و تامین برق 
مزارع پرورش میگو در استان هرمزگان، از 

دیگر محورهای این نشست بود.
 همچنین در این نشســت، اطلس شیلات 
استان هرمزگان با حضور استاندار هرمزگان، 
رونمایی شــد. اطلس شیلات هرمزگان با 
رصد و پیمایش کلیه ظرفیت ها و پتانسیل 
ها و همچنین مراکز شیلاتی استان، بعد از 
نیازسنجی، گردآوری اطلاعات مکانی در 
فرمتهای kmz و DWG از بخش های 
مختلــف آبزی پــروری، صیــد و بنادر 

آمارهای  و  شــیلاتی  صنایع  ماهیگیری، 
مربوطه و همچنین درج آنها در سیســتم 
اطلاعات جغرافیایی )GIS( ، طی 1۸ ماه 
و با پنج هزار ساعت نفر توسط کارشناسان 
اداره کل شیلات هرمزگان طراحی و چاپ 
شده است. اطلس شیلات استان هرمزگان 
در ســه بخش آبزی پروری، صید و بنادر 
ماهیگیری و همچنین صنایع شیلاتی تدوین 
شده و در بخش آبزی پروری کلیه جداول 
آمــاری، نمودار و همچنین نقشــه ها  که 
حــاوی اطلاعات تکثیر و پرورش میگو ، 
تکثیر و پرورش ماهی و همچنین پرورش 
آبزیان در آبهای داخلی )ماهیان گرم آبی 
، خاویــاری ، کروکودیل و جلبک و...( و 
در بخــش صید و بنــادر ماهیگیری کلیه 
جداول آماری، نمودار و همچنین نقشه ها  
که حاوی اطلاعات کلیه بنادر ماهیگیری ، 
موج شکن های مردمی، مراکز تخلیه صید 
استان ، زیستگاه های مصنوعی ، پراکنش 

روش های صید )گوشگیر،گرگور، پرساین، 
قلاب و...( ، همچنین پراکنش تعاونی های 
صیادی ، اداره شیلات ، دفاتر صید و دفتر 
یگان حفاظت منابع شهرستانها و در بخش 
صنایع شیلاتی استان کلیه جداول آماری و 
همچنین نقشه ها  که حاوی اطلاعات مراکز 
فرآوری و عمل آوری ، کنســرو سازی ، 

پودر ماهی و خوراک آبزیان می باشــد، 
تهیه و تدوین شــده است. مهندس مهدی 
دوستی استاندار هرمزگان، در این نشست 
با اشاره به اهمیت بخش شیلات در اقتصاد 
و اشتغال استان هرمزگان، تاکید کرد: باید 
با سیاست گذاری مناسب به سمت افزایش 
بهره وری شیلاتی در هرمزگان حرکت کنیم.

در نشست استاندار هرمزگان با مدیرکل و معاونین اداره کل شیلات مطرح شد

مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان خبردادساماندهی 12 هزار قایق صیادی در هرمزگان 
راه اندازی ۴ آزمایشگاه دانش آموزی 

در بندرعباس
  گروه خبــر //  مدیرکل آموزش و پــرورش هرمزگان از 
راه اندازی چهار آزمایشــگاه مرکزی دروس زیست شناسی، 
فیزیک، شــیمی و زمین شناسی در بندرعباس خبر داد. محمد 
قویدل افزود: به مناسبت ســالگرد پیروزی شکوهمند انقلاب 
اسلامی ایران، چهار آزمایشــگاه دانش آموزی در ناحیه یک 
و دو بندرعباس با اعتباری بالغ بر 10 میلیارد ریال راه اندازی 
می شــود.وی تصریح کرد: این چهار آزمایشگاه شامل دروس 
آزمایشگاه علوم و فناوری نانو، آزمایشگاه شیمی، آزمایشگاه 
فیزیک و آزمایشگاه زیست شناسی و زمین شناسی می باشند.
به گزارش ایســنا ؛ قویدل بیان کرد: این آزمایشگاه ها با هدف 
توســعه کیفیت آموزشــی در حوزه المپیادهای دانش آموزی 
 و نخبه پروری و با حمایت اســتاندار هرمــزگان راه اندازی 

خواهد شد.
راه اندازی ۵ دستگاه رادیولوژی

 در بیمارستان های هرمزگان 
 گروه خبر // پنج دســتگاه رادیولوژی دیجیتال پرتابل در 
بیمارســتان های هرمزگان راه اندازی شد.به گزارش خبرنگار 
دریا ؛ معاونت توسعه مدیریت و پشتیبانی دانشگاه علوم پزشکی 
هرمزگان گفت: این دســتگاه ها برای مقابله با بیماری کرونا در 
بخش های ویژه بیمارســتان های شــهید محمدی بندرعباس، 
رستمانی پارسیان، فارابی بستک و الزهرا حاجی آباد راه اندازی 
شــده است.پژمان شاهرخی افزود: برای خریداری و نصب این 

تجهیزات 12 میلیارد تومان هزینه شده است.
 راه اندازی قرارگاه محرومیت زدایی امام جواد)ع( 

توسط سپاه هرمزگان 
 گروه خبر // فرمانده ســپاه امام ســجاد علیه السلام استان 
هرمزگان از راه اندازی قرارگاه امام جواد علیه الســلام ســپاه 
با هدف خدمت رســانی به محرومان خبر داد. ســردار اباذر 
سالاری امروز و در حاشــیه بازدید از محله دوراهی ایسینی 
در جمع خبرنگاران اظهار داشــت: یکی از اهداف مهم ســپاه 
بحث محرومیت زدایی و کاهش مشــکلات در محلات کمتر 
برخوردار اســتان هرمزگان اســت.  وی افزود: در بارش های 
اخیر در اســتان شاهد تخریب و آســیب به بسیاری از منازل 
در بافت فرســوده و محلات کمتر برخــوردار بودیم از این رو 
تلاش برای جبران خسارات احســاس می شد.  فرمانده سپاه 
امام سجاد استان هرمزگان گفت: به همین جهت سپاه استان در 
پی تشــکیل و فعالیت یک قرارگاه با اولویت محرومیت زدایی 
از این محلات بود.  وی تصریح کرد: در همین راســتا قرارگاه 
امام جواد علیه السلام توسط سپاه امام سجاد)ع( استان هرمزگان 
با هدف ترمیم و مرمت، بازسازی و ارائه اقداماتی نظیر ایزوگام 
سقف منازل محرومین در محلات حاشیه نشین شهر بندرعباس 
و سایر محلات محروم در سطح استان که در بارندگی های اخیر 
دچار آســیب جدی شده اند راه اندازی شــد.  سالاری گفت: 
گروه های جهادی بسیج، کمیته امداد، شرکت ها و کار خانجات 
و خیرین عزیز در این قرارگاه مشارکت دارند. به گزارش  تسنیم 
، وی ادامه داد: این قرارگاه از همزمان با میلاد با ســعادت امام 
جواد، کار مرمت و ایزوگام مسکن محرومین در محلات محروم 

و آسیب پذیر بندرعباس را آغاز کرده است.
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سرمقاله

    بیماران زیادی در هرمزگان برای درمان با مشکل مواجهند. 
هزینه های سنگین درمان از یک طرف، یافتن پزشک متخصص و 
تشخیص بیماری، نوبت گرفتن  و انجام آزمایش، سونوگرافی، ام 
آری آی، و... بیشتر بصورت آزاد و با نوبت چند روزه باعث شده 
است که بیماران سختی های دیگری را علاوه بر رنج مریضی داشته 
باشــند. برخی از بیماران هم که محروم هستند و توان هزینه های 
درمان را ندارند، ســختی شــان چند برابر می شود و نمی توانند 
خودشان را درمان کنند ویا روند درمان شان را تکمیل کنند. برخی 
از بیماران مجبورند برای درمان به یزد، شــیراز، تهران و... بروند. 
البته این روند از گذشــته وجود داشته و همچنان ادامه دارد. یکی 
از بیماران محروم که حتی هزینه های درمانش هم توسط خیرین 
و به سختی تامین شد، چند ماه قبل بدلیل مشکلات معده و روده 
و داخلی به یکی از پزشکان متخصص بندرعباس مراجعه می کند 
و پزشــک برای هر تجویز آزمایش، سونوگرافی و... و دیدن آنها 
ویزیت جداگانه دریافت می کند و درنهایت هم بیماری را تشخیص 
نمی دهد واز چند روز گذشــته هم حالش بدتر شده و عزم رفتن 
به یزد داشتند واز آن طرف هزینه های درمان را نداشته و درمانده 
شده اندو چنین مواردی گهگاهی دیده می شود. با توجه به اینکه 
از شهرها و روستاهای کرمان هم برای درمان به بندرعباس می آیند 
و ظرفیت درمانی استان پاسخگوی نیازهای بیماران هرمزگانی ها 
هم نیست و از استانی دیگر هم بخواهند برای درمان به اینجا بیایند، 
بطور حتم سیستم درمانی جوابگو نیست و به همین دلیل پزشکان 
و... نمی توانند پاسخگو باشند وبه قول برخی از بیماران، برخی ها 
هم بجای طبابت، تجارت می کنند و اگر بیماری هزینه نداشــته 
باشد، از درمان هم محروم می شــود. در استان هرمزگان که هم 
قطب تجارت و اقتصادی و هــم قطب محرومیت و فقر، بیماری 
و بیکاری، فلاکت و... می باشــد و بیماران شــرایط مساعدی را 
ندارند، از یک طرف نیاز اســت کمبود تخت بیمارستانی، پزشک 
و پرســتار، تجهیزات درمانی و... برطرف شود و از طرفی دیگر 
نیاز مبرم وجود دارد که بیمارســتانی تخصصی و فوق تخصصی 
خیریه برای محرومان در اســتان راه اندازی شود تا بیماران بدلیل 
فقر و نداری جان شان را ازدست ندهند. در شهرستان های استان 
هم ضرورت دارد بیمارستان و کلینیک های تأمین اجتماعی برای 
بیمه شدگان راه اندازی شود. نباید شرایط بگونه ای باشد که همچنان 
بیماران هرمزگانی مجبور باشند برای درمان شان به خارج از استان 
مراجعه کنند و بارها نماینده ولی فقیه در استان هم از این شرایط 
و رفتن بیماران به یزد، شیراز و تهران هم گلایه کرده اند و بایستی 
در این حوزه توجه بیشتری برای رفع کمبودها شود. شرایط فعلی 
درمانی استان رضایتبخش نیست و حتی بیش از 1600نفرپرستار 
کمبود وجود دارد و بایستی این تعدادپرستار تامین شده تا به شرایط 
استاندارد دست یابیم. بایستی کاستی های سیستم بهداشت ودرمان 
مورد توجه متولیان مربوطه قرار گرفته و بنگاه های اقتصادی نیز در 
رفع این کمبودها همکاری لازم را داشته باشند وسهم مان از صنایع 

فقط آلودگی، ترافیک و گرانی مسکن نباشد .
    علی زارعی

چرا همچنان یزد، تهران و شیراز؟ 

گروه خبر // معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی 
اســتانداری هرمزگان بر لزوم توجه جدی مردم 
به تزریق واکســن کرونا به خصوص دُز سوم در 
راستای افزایش ایمنی در برابر سویه اومیکرون 

ویروس کرونا تاکید کرد.
به گزارش خبرنگار دریا ، دکتر علی رئوفی در جلسه 
ستاد استانی مدیریت بیماری کرونا در هرمزگان، ضمن 

تبریک فرارسیدن سالروز میلاد با سعادت حضرت امام 
محمد تقی جوادالائمه »علیه الســلام«، بر لزوم توجه 
جدی مردم به تزریق واکســن کرونا به خصوص دوز 
سوم در راستای افزایش ایمنی در برابر سویه اومیکرون 
ویروس کرونا تاکید کرد و بیان داشــت: جلوگیری از 
تجمعات غیرضروری، اســتفاده از دو ماسک، رعایت 
فاصله گذاری و تهویه مناسب در اماکن عمومی از موارد 

مهمی است که برای پیشگیری از ابتلا به سویه اومیکرون 
ویروس کرونا باید مــورد توجه جدی قرار گیرد. وی 
ادامه داد: با توجه به فصل گردشــگری در هرمزگان، 
دقت و نظارت بر رعایت دستورالعمل های بهداشتی در 
مجتمع های تجاری و بازارها و دیگر اماکن گردشگر 
پذیر صورت گیرد و در ورودی مجتمع ها رعایت همه 
موارد تذکر داده شود. معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی 

استانداری هرمزگان افزود: دستگاه های اجرایی با توجه 
به روند افزایشی ابتلا به سویه اومیکرون ویروس کرونا از 
برگزاری همایش ها خودداری کنند و جلسات ضروری 
نیز با رعایت همه شیوه نامه های بهداشتی برگزار شود. 
رئوفــی تصریح کرد: ارائه آموزش های عمومی روش 
های پیشگیری از ابتلا به کرونا و همچنین لزوم تزریق 

واکسن کرونا به صورت گسترده تر تداوم یابد.

معاون استاندار هرمزگان تاکید کرد
نظارت بر رعایت دستورالعمل های بهداشتی در مجتمع های تجاری و بازارها

گروه خبر // رئیس کل دادگســتری 
گســترش  کرد:  تأکید  هرمــزگان 
فناوری های نوین و تضمین دستیابی 
سریع، آســان و کم هزینه مردم به 
خدمات، محور مهمی اســت که باید 
در اجرای مدل تعالی دستگاه قضایی 

مورد توجه ویژه قرار گیرد.
به گــزارش خبرنگار دریا ، همایش مدل 

تعالی در توســعه حل اختلاف، با حضور 
مجتبی قهرمانی رئیس کل دادگســتری 
اســتان هرمزگان، حمید رستمی مشاور 
رئیس مرکز توســعه حل اختلاف کشور، 
مظفــر حمزه ئی رئیس شــوراهای حل 
اختــلاف اســتان هرمزگان و رؤســا و 
دادستان های سراسر استان در بندرعباس 
دادگســتری  کل  برگــزار شــد.رئیس 
اســتان هرمزگان در این همایش تأکید 
کرد: شــوراهای حل اختلاف بخشی از 
تشکیلات دستگاه قضایی است و هم از 
نظر کیفری و هــم از نظر حقوقی دارای 
صلاحیت رسیدگی است که بر این اساس 
ضرورت دارند ســاماندهی  منابع انسانی 

و اختصاص اعتبــارات رفاهی و مالی به 
این مجموعه به صورت جدی مورد توجه 
قرار گیرد.  مجتبــی قهرمانی در ادامه با 
بیان اینکه در فرآیند امور به دنبال خدمت 
رسانی مطلوب هستیم، خاطر نشان کرد: 
سریع بودن، در دسترس بودن و کم هزینه 
بــودن مهمترین شــاخص های خدمت 
رسانی مطلوب است که ضرورت دارد از 
سوی متولیان امر در بخش های مختلف به 
دقت مورد توجه قرار گیرد. وی با اشاره 
مولفه های تعریف شده در قالب مدل تعالی 
یادآور شد: سند تحول به مثابه نقشه راه 
و برنامه عملیاتی قوه  قضاییه در سال های 
آینده مورد توجه قــرار خواهد گرفت و 

با توجه به تأکیدات ریاســت محترم قوه 
قضاییه، دســتگاه قضایی در دوره جدید 
به دنبال تحولی اســت کــه در نهایت به 
تعالی منتهی گردد.رئیس کل دادگستری 
استان هرمزگان همچنین توجه به موضوع 
فنــاوری را یکــی از مهم ترین ابزارهای 
دستیابی به تعالی و پیشرفت عنوان نمود 
و اظهار داشت: با هدف تضمین دسترسی 
آسان مردم به خدمات قضایی، سامانه های 
هوشمند متعددی در دستگاه قضایی استان 
هرمزگان طراحی شده و حرکت پرشتاب 
در این حوزه با تدوین طرح های فناورانه 
جدیــد همچنان ادامــه دارد. قهرمانی از 
برنامه ریزی دقیق به منظور ارائه طرح ها و 

ایده های نو برای کاهش ورودی پرونده ها 
و افزایش کیفیت رسیدگی ها نیز خبر داد و 
یادآور شد: با اجرای طرح صدور گواهی 
عدم سوء پیشینه الکترونیک که از استان 
هرمزگان پایه گــذاری و پس از آن در 
تمام کشور اجرایی شده است، حجم قابل 
توجه ای از میزان تردد مراجعین به مراجع 

قضایی کاهش یافته است.
وی خاطرنشــان کرد: کاهش مراجعات 
موجب خواهد شــد که دستگاه قضایی 
با آزادی عمل بیشــتری به امور مهم تر و 
حساس تر رسیدگی کند که به همین منظور 
در پی آن هســتیم تا طرح صدور گواهی 
الکترونیــک را در خصوص پرونده های 
حصر وراثت نیز اجرا کنیم تا با به کارگیری 
سیستم های هوشمند الکترونیکی، در وقت 
و هزینه مردم صرفه جویی شده و موجبات 

رضایتمندی مراجعین را فراهم سازیم.

رئیس کل دادگستری هرمزگان تاکید کرد 

لزوم بهره گیری از فناوری های نوین در خدمات قضایی

پشت پرده سیاست 

 پارســینه نوشت: بحرین به طور رسمی پای اسرائیل را به خلیج فارس باز کرد. در راستای   
گسترش همکاری های کشورهای حاشیه خلیج فارس با رژیم اسرائیل، بحرین تایید کرده 

است که یک افسر نیروی دریایی اسرائیل در این کشور مستقر خواهد شد. 
جهان نیوز مدعی شــد: شواهد و قراین نشان دهنده این است که روند تغییر و تحولات در 
بدنه دولت، آن چنان از ســرعت کافی و وافی برخوردار نیست و همچنان افرادی از دولت 
گذشــته، در مناصب مدیریتی حضور دارند. یکی از مهم ترین بخش های وابسته به مجموعه 
دولت فرمانداری ها هســتند که براساس آخرین آمار و اطلاعات، قطار تغییر و تحولات در 
سکانداران آن ها به کندی جلو می رود. برخی اخبار و شنیده ها از سراسر کشور حاکی از آن 

است که از 42۸ فرمانداری کشور، صرفا 196 فرماندار تغییر کرده اند.
لاریجانی در پی راه اندازی جریان سوم؟ 

سخنان اخیر علی لاریجانی با موضوع حکمرانی مطلوب نشان می دهد او نیم نگاهی به ارائه 
یک مانیفست نظری-اجرایی دارد و همچنان می خواهد در عرصه سیاست باقی بماند .علی 
لاریجانی از یک سو خود را منتقد سیاست های شورای نگهبان نشان می دهد، از سوی دیگر 
ســعی می کند نیروهای میانه رو هر جناح را دور خود جمع کند و از دیگر سو می خواهد به 
نوعی دست به نظریه پردازی بزند و حکمرانی مطلوب خود را ارائه دهد. سایت خبرسراسری 
نوشت: سخنان اخیر علی لاریجانی با موضوع حکمرانی مطلوب نشان می دهد او همچنان 
می خواهد خود را در عرصه سیاســت نگه دارد. ســال1400 در کارنامه سیاسی لاریجانی 
سال پر فرازونشیب و گاه هیجان انگیزی بود که از تنش با شورای نگهبان تا ردصلاحیت و 
اتفاقات سیاســی از این دست ادامه داشت. حالا مشخص است که او نه تنها از صحنه عقب 
ننشسته بلکه خواهان ماندن در سیاست روز است. او بر خلاف دیگر سیاست مداران جمهوری 
اســلامی در 43سال اخیر دارای یک نکته متغیر است و آن تضاد با شورای نگهبان در کنار 
همراهی با رهبری است. درست است که لاریجانی توسط بخشی از قدرت برای حضور در 
صحنه انتخابات کنار زده شده است اما در واقعیت او هنوز یکی از مشاوران اصلی رهبری، 
عضو مجمع تشــخیص مصلحت نظام، عضو شورای انقلاب فرهنگی و یکی از گزینه های 
اصلاح طلبان اســت که آینده سیاسی خود را صرفا با یک بار رد صلاحیت توسط شورای 
نگهبان به پایان نمی برد. لاریجانی برای بروز و ظهور بیشــتر که عمدتا از صندوق انتخابات 
و ریاســت جمهوری می گذرد به پایگاه رای مشخصی نیاز دارد که می توان نیروهای میانه 
رو جریان های سیاســی موجود را فصل مهمی از این ســبد رای دانست، از اصلاح طلبان 
راست و میانه رو تا اصولگرایان سنتی و میانه رو که گاه در قدرت حضور دارند و گاه توسط 
نواصولگرایان پایداری سرشان بی کلاه مانده است. اما مسئله این جاست که با وجود شرایط 
فعلی، لاریجانی اولین طرف مذاکره کننده و نیازمند حمایت این طیف های میانه رو نیست زیرا 
دیگر نه اصلاح طلبان و نه اصولگرایان توانایی جمع آوری رأی لازم برای لاریجانی را ندارند 
و لاریجانی هم چندان تمایلی ندارد پس از این حجم درگیری میان خود و بخشی از هسته 
سخت قدرت زیر پرچم سوخته اصلاح طلبان قرار گیرد. آن چه در رفتار سیاسی لاریجانی 
مســلم است، یافتن یک طیف جدید از میان تمامی نیرو های سیاسی است تا بتواند با مشی 
میانه روی و با بهره گیری از چهره هایی مانند خاتمی،باهنر،ناطق نوری و... از پتانسیل تمامی 
جبهه های سیاسی برای پیروزی استفاده کند. لاریجانی این روزها گویا می خواهد مانیفست 
حکمرانی خود را هم ارائه دهد و مســلما در کنار آن کادرســازی نیز فصلی از فعالیت های 
سیاسی او را تشکیل می دهد و باید منتظر بمانیم تا ببینیم کادرهای هوادار او از چه طیف و 
چه کسانی خواهند بود. همزمان فردانیوز نیز نوشت: یکی از نقش های تازه لاریجانی  گویا

»طرح شفافیت آرا« حذف می شود؟ 
ســخنگوی کمیسیون تدوین آیین نامه داخلی مجلس: در صورتی که طرح شفافیت آرا مجدد از 

سوی نمایندگان رد شود، طرح به طور کلی از دستورکار مجلس خارج می شود 
شفافیت آرا یکی از بحث های پرحاشیه و تکراری در مجلس است. موضوعی که در ادوار قبلی 
هم بارها مطرح شده و به جایی نرسیده است. فردانیوز نوشت: در مجلس یازدهم با توجه به تمایل 
و تاکیدی که رئیس مجلس به افزایش شفافیت داشته و دارد، این امیدواری ایجاد شده بود که یک 
بار برای همیشه تکلیف، معلوم و آرای نمایندگان شفاف شود. حتی همین چند روز قبل هم جمعی 
از نمایندگان طی نامه ای از محمدباقر قالیباف خواستند ضمن تسریع در روند تصویب علنی طرح 
»شفافیت آرای نمایندگان«، برای اجرای داوطلبانه مفاد طرح از سوی نمایندگان در صحن و هیئت 
رئیسه اقدام کند. تعداد نمایندگان موافق این طرح نیز در روزهای اخیر رو به افزایش بود اما انگار 
مثل همیشه تعداد مخالفان بیشتر است، چنان که به نظر می رسد احتمال حذف این طرح نیز وجود 
دارد. شــاهد آن که  سمیه محمودی سخنگوی کمیسیون تدوین آیین نامه داخلی مجلس شورای 
اسلامی، در تشــریح آخرین وضعیت طرح مورد بحث گفت: این طرح یکی از اولین طرح هایی 
بود که در مجلس یازدهم تدوین و به کمیسیون تدوین آیین نامه داخلی مجلس به عنوان کمیسیون 
تخصصی ارجاع شد. کمیسیون تدوین بلافاصله به طرح ورود کرد اما به دلیل این که طرح مذکور 
نواقصی داشت، کارگروهی با حضور کارشناســان برای ارزیابی طرح تشکیل شد که در نهایت 
گزارش کمیته مربوط در کمیسیون بررســی و تصویب و به جلسه علنی ارجاع شد. سخنگوی 
کمیسیون تدوین آیین نامه داخلی مجلس با بیان این که اکثریت نمایندگان موافق این طرح هستند، 
ادامه داد: اما این طرح چون مربوط به تغییر آیین نامه داخلی مجلس اســت نیاز به دوسوم آرای 
نمایندگان داشــت که با اختلاف 2 تا 5 رأی این طرح تصویب نشد. محمودی اضافه کرد: زمانی 
که طرحی در جلسه علنی رد شود، از دستور کار خارج می شود اما بر اساس ماده 130 آیین نامه 
داخلی مجلس می توان مجدد طرحی را که رد و از دســتورکار خارج شده با امضای 50 نماینده 
دوباره در دستورکار قرار داد. وی با ابراز این که نمایندگان دوباره درخواست کردند طرح شفافیت 
آرا در دســتورکار قرار گیرد، گفت: در نتیجه این طرح دوباره برای انجام اصلاحات به کمیسیون 
تدوین آیین نامه ارجاع شد و اعضای کمیسیون بلافاصله اقدامات لازم را انجام دادند البته نکته ای از 
طرح حذف نشد بلکه چند مورد از جمله شفاف شدن مصوبات و تصمیمات هیئت رئیسه به طرح 
اضافه شد.نماینده شهرضا در مجلس بیان کرد: در نهایت پس از جمع بندی در کمیسیون، طرح برای 
در دستورکار قرار گرفتن تقدیم هیئت رئیسه مجلس شد؛ البته چند هفته ای است که طرح شفافیت 
آرا از سوی هیئت رئیسه در دستور کار هفتگی قرار می گیرد اما در دستور کار روزانه قرار نگرفته 
است. سخنگوی کمیسیون تدوین آیین نامه داخلی مجلس تأکید کرد: در صورتی که طرح شفافیت 

آرا مجدد از سوی نمایندگان رد شود، طرح به طور کلی از دستورکار مجلس خارج می شود.
انعکاس

تابناک خبر داد: ســفارت جمهوری اسلامی ایران در اوکراین از اتباع کشورمان در خواست کرد 
ضمن ایجاد آمادگی برای شرایط اضطراری احتمالی، ارتباط خود را با سفارت به منظور آگاهی 

از توصیه های ضروری حفظ کنند.
 عصر ایران نوشت: این سایت در گزارشی با عنوان »رئیسی؛ بدون گفتمان اختصاصی؟« نوشت: 
بهتر اســت آقای رئیسی  تلفیقی از مضامین گذشته را تکرار کنند نه عین جملۀ دیگری را چون 
تکرار آن چه آقای قالیباف پارسال گفته یا آقای شمخانی در توییت خود نوشته یا آقای محسن 
رضایی وعده داده لطفی ندارد و قرار بود روحانیون گفتمان سازی کنند نه آن که عبارات فرماندهان 

را تکرار کنند.

نظریه پردازی اســت که در همین سخنان تازه فلسفی-سیاســی  خود مطرح کرده و شاید 
لاریجانی می خواهد مانیفستی برای حکمرانی مطلوب هم ارائه دهد. هرچه هست مشخص 
نیســت لاریجانی با همــه این ها تا چه حد می تواند اقبال عمومــی را به خود جلب کند؛ 
موضوعی که اکنون تقریبا تمام گروه های سیاســی توفیق چندانی در آن ندارند زیرا اعتماد 

عمومی نه لزوما به افراد و گروه ها که به سیاست ورزی مخدوش شده است.   
سردرگمی آمریکا، مشکل بزرگ وین

مهدی صفری، معاون دیپلماســی اقتصادی وزیر خارجه به تیم مذاکره کننده کشورمان در 
وین پیوســت. اولیانوف نیز گفت: دستیابی به توافق نهایی، به میزان آمادگی و اراده ایالات 
متحده بستگی دارد .  شش روز از آغاز مرحله دوم دور هشتم مذاکرات وین هم گذشت اما 
هنوز طرفین همان حرف های شش روز قبل را تکرار می کنند. به نظر می رسد برای توافق 
نهایی یک مشــکل بزرگ فراتر از آن چه به صورت مصداقی گفته می شود وجود دارد و 
آن سردرگمی آمریکایی ها برای گرفتن تصمیمات مهم است. همین موضوع اعتراض همه 
حاضران در وین را به دنبال داشته است. با وجود این گفت و گوها میان تیم ایرانی و تیم های 
دیگــر در وین ادامه دارد. در کنار این ها، تیم های 1+4 نیز با یکدیگر دیدارهایی دارند از 
جمله گفت و گوی هیئت روسی و سه کشور اروپایی که به گفته اولیانوف رئیس هیئت روس 
ها بر ســر ســند نهایی توافق کرده اند. ایران هم همچنان جدی و پرانرژی در گفت و گوها 
حضور دارد، حتی شنیده های خراسان حاکی است مهدی صفری معاون دیپلماسی اقتصادی 
وزیر خارجه و کارشناسانی از بانک مرکزی و وزارت نفت کشورمان نیز به تیم مذاکره کننده 
ایران در وین پیوسته اند. اضافه شدن معاون دیپلماسی وزارت خارجه چند روز پس از آغاز 
دوباره مذاکرات معنادار است و قطعا می تواند نشانه اتفاقاتی جدید در رایزنی ها برای احیای 
برجام و رفع تحریم ها باشــد اما یکی از موضوعاتی که این روزها بارها در رســانه های 
غربی بازتاب پیدا می کند، زمان هایی هســتند که به عنوان ضرب الاجل مطرح می شوند، 
در حالی که در ۷۷ روز ســپری شده از مذاکرات وین در دولت جدید ایران، پیشرفت قابل 
توجهی به دســت آمده و نگارش بخش زیادی از متون توافق نهایی نیز انجام شده است با 
این حال رسیدن به خط پایان مذاکرات و دستیابی به تفاهم در وین اکنون تنها نیازمند اتخاذ 
تصمیمات لازم از سوی طرف های غربی به ویژه آمریکاست و اگر این کشورها تصمیمات 
لازم را به خصوص در دو حوزه رفع تحریم ها و موضوعات هســته ای بگیرند، می توان در 
مدت کوتاهی مذاکرات را جمع بندی کرد. با این که آمریکا   در تصمیم گیری تعلل به خرج 
داده و درگیری های داخلی خود را به وین کشانده است، در روزهای گذشته برخی رسانه ها 
و اندیشــکده های غربی با برجسته سازی و تفسیر به رأی برخی اظهارنظرها، ادعای وجود 
اختلاف نظر و شــکاف در مذاکرات وین میان مقامات جمهوری اسلامی را مطرح و تلاش 
کرده اند در بازی مقصرنمایی، ایران را به ناتوانی در تصمیم گیری و تردید در  نحوه پیشبرد 
مذاکرات متهم کنند. این فضاســازی های دروغ در حالی مطرح شده که هیئت مذاکره کننده 
ایرانی بر اســاس دستورالعمل ها و اصول روشن، مذاکرات را در وین پیش می برد و درباره 
اهداف گفت وگوها و ویژگی های توافق نهایی میان نهادها و مقام های مسئول اتفاق نظر وجود 
دارد و گزارش مذاکرات و جزئیات گفت وگوها به صورت روزانه به نهادهای مربوط منعکس 
می شود و هم افزایی قابل توجهی میان دستگاه های مرتبط شکل گرفته است. اولیانوف نیز با 
بیان این که احتمال دستیابی به توافق نهایی در این دور از مذاکرات، به میزان آمادگی و اراده 
ایالات متحده برای اتخاذ تصمیمات لازم به خصوص در حوزه رفع تحریم ها بستگی دارد، 

افزود: ما قطعاً در مذاکرات وین درباره برجام، رو به جلو پیش می رویم.

اظهارات عضو کمیسیون امنیت ملی درباره فایل صوتی 2شخصیت نظامی
محمود عباس زاده، عضو کمیسیون امنیت ملی مجلس شورای اسلامی، در خصوص فایل 
منتشر شده میان دو نفر از چهره های سپاه و مطرح شدن اسامی برخی مسئولان در آن 
و ایجاد شائبه در خصوص برخی چهره های سیاسی اظهار کرد: من این فایل را چندین 
بار گوش دادم؛ آن چه بدخواهان می خواستند به دست بیاورند و بهانه تخریب سپاه قرار 
دهند، دستگیرشان نشده است و چیزی هم دستگیرشان نخواهد شد. دشمن با این جنگ 
روانی نمی تواند به محبوبیت سپاه خدشه ای وارد کند.عباس زاده تاکید کرد: کمتر نهادی 
پیدا می شود که درون خود مکانیزم نظارتی مستمر و برخط داشته باشد اما سپاه چنین 
چیزی دارد و 24 ســاعته در حال نظارت اســت و تلاش می کند این نهاد را نهادی در 
خدمت آرمان های انقلاب قرار دهد. به نظر من این ها بازی ها و شــیطنت هایی است که 
برخی درمی آورند تا به گمان خودشــان، به سپاه آسیب بزنند اما از نظر ملت ایران این 
کارها کاملا محکوم است و اصلا نتیجه بخش نیست، حتی محبوبیت و مظلومیت سپاه را 
در قلب مردم بیشتر خواهد کرد. وی ادامه داد: به نظر من انتشار این فایل اتفاق خاصی 
نیست و دشمنان نباید خیلی قند در دلشان آب شود که کار بزرگی کرده اند. عباس زاده با 
بیان این که به نظر من پدیده نفوذ به صورت جدی دارد کار خود را انجام می دهد، افزود: 
گاهی پدیده نفوذ در خود سیســتم های نظارتی و جایگاه های حساس وارد و موجب 
می شــود باطل جای حق را بگیرد. این ها خیلی مهم است و باید آن را جدی بگیریم. 
خوشبختانه کمیسیون امنیت ملی که بازوی تخصصی مجلس در حوزه امنیتی است، به 
بحث نفوذ خیلی حساسیت دارد و طبیعتا مسئله مطرح خواهد شد و جزو اولویت های 
ماست اما این مســائل به گونه ای است که باید در یک سری لایحه ها درباره آن بحث 
شود و وقتی که به نتیجه رسیدیم، نتیجه را به استحضار مردم به عنوان صاحبان کشور و 

انقلاب گزارش کنیم./ایلنا
 گزینه هایی که هرگز از روی میز برداشته نمی شوند از نگاه شمخانی

دبیر شــورای عالی امنیت ملی در توییتی به گزینه هایی که هرگز از روی میز برداشته 
نمی شوند، اشاره کرد. علی شمخانی در این توییت نوشت: گزینه هایی که هرگز از روی 
میز برداشته نمی شوند: حضور باشکوه ایرانیان در مراسم حمایت از نظام اسلامی، حفظ 
و تقویت ظرفیت های صلح آمیز هســته ای و توانمندی های دفاعی ایران و سیاست های 
منطقه ای امنیت آفرین جمهوری اسلامی. وندی شرمن، معاون وزیر امور خارجه آمریکا، 
پیشتردر مصاحبه با ام اس ان بی سی اظهارنظرهای مرتبط با موقعیت برتر ایران در مذاکرات 
هسته ای را رد کرده و گفته بود: ما )فقط( هر چیزی را که ایران ارائه دهد، قبول نمی کنیم. 
در صورتی که ایران به برجام پایبند بماند، ما برجام را به طور کامل وارد خواهیم کرد. 
وی افزود:  همه گزینه های ما همیشه روی میز باقی می مانند، صرف نظر از این که چه 

چیزی در این جا انتخاب می شود./ایسنا
تازه های مطبوعات

شــرق - این روزنامه با اشــاره به مواضع اخیر محسنی اژه ای درباره بازداشت متهمان 
نوشــت: رئیس قوه قضاییه به درســتی بر بازداشــت نکردن همه متهمان و تبدیل قرار 
بازداشت ها به قرار وثیقه متناسب تأکید دارند... متأسفانه سال هاست قضات دادسرا حاکم 
بر ضابطان نیستند. به همین دلیل شاهد اجرای آیین دادرسی کیفری در این موارد نیستیم 
و رئیس قوه قضاییه احتمالا فراتر از این دســتورات بایــد بخش نامه ای در این زمینه 

صادر کنند.



  

مهران ســلطانی نژاد سرویس اســتان ها // رئیس پلیس 
فتا بوشــهر گفت: افراد از واریز هر گونه وجهی به حساب 
کلاهبرداران سایبری تنها بر حسب اعتماد به ادعاهای طرف 

مقابل در سایت دیوار و بدون بررسی لازم خودداری کنند.
به گزارش خبرنگار دریا ؛ ســرهنگ مهدی قاسمی اظهار کرد: در 
چند روز گذشته، تعدادی از شهروندان بوشهری به پلیس فتا مراجعه 
و اعلام  داشته اند جهت پیدا کردن تورهای مسافرتی با شرایط ویژه 
و برای عزیمت به شهرستان سپیدان و تجربه کردن یک محیط برفی 
به سایت دیوار مراجعه و با مشاهده آگهی تور مسافرتی سپیدان که 
شرایطی نظیر عکاسی رایگان، موســیقی زنده، ورودی رایگان و... 
اعلام داشته بود، به گفته های مدیر اینترنتی تور اعتماد کرده و هزینه 
را پرداخت کردیم و آلان متوجه شده ایم که فریب خورده ایم و تور 
مسافرتی حقیقت نداشــته و این آگهی برای کلاهبرداری در سایت 

درج شده است.
این مقام انتظامی افزود:یکی از ترفندهای کلاهبرداران سایبری، تبلیغ 
و ثبت نام  تورهای مســافرتی با قیمتی بســیار پایین ولی با وعده 
خدمات با کیفیت بالا از طریق تبلیغات اینترنتی است که با توجه به 
شرایط فعلی آب و هوایی استان فارس و استقبال هم استانیهای عزیز 
از مسافرت به مناطق سردسیر و برفی، باز هم شاهد سهل انگاری و 
زودباوری کاربران و از دست دادن بخشی از سرمایه آنان می باشیم.

رئیس پلیس فتا بوشــهر ضمن اعلام اینکه اقدامات تخصصی برای 
دستگیری این مجرم ســایبری در حال پیگیری بوده و سرنخ های 
دیجیتال خوبی از هویت و محل اختفاء وی جمع آوری شده و به امید 
خدا با هماهنگی قضایی در کمترین زمان ممکن دستگیر خواهد شد، 
به  جهت پیشگیری از موارد مشابه و کاهش آسیب پذیری کاربران 

در فضای مجازی به مردم عزیز استان یادآوری نمود:
1-اگر قصد مســافرت در این ایام را دارید توصیه می شــود تا در 
کنار رعایت پروتکل های بهداشتی پیشگیری از بیماری کرونا، برای 
استفاده از  خدمات تورهای مسافرتی، از طریق مراکزی که مجوز های 
لازم در زمینه گردشــگری را دارند، اقدام نمایید و حتی الامکان با 
مراجعه حضوری به آژانس های مسافرتی و شرکت های معتبر، اقدام 

به خرید بلیط و یا تور مسافرتی نمایند.
2-در صورتــی که بهر علتی قصد تهیه بلیط یا رزرو محل اقامت یا 
تهیه مجوز ورود به اماکن گردشگری و تفریحی را بصورت اینترنتی 
دارید حتما به آدرس اینترنتی یا اپلیکیشن های شرکتها و موسسات 
معتبر مراجعه کنید و برای این منظــور میتوان از تجربیات موفق و 

مطمئن بستگان و دوستان مورد اعتماد خود نیز استفاده نمایید.
رئیس پلیس فتا اســتان بوشــهر در خاتمه از مردم فهیم اســتان 
درخواســت نمود تا در صورت مشاهده هرگونه موارد مشکوک در 
فضای مجازی، موضوع را ســریعاً از طریق وب سایت پلیس فتا به 
آدرس WWW.cyberpolIce.Ir  بخــش ارتباطات مردمی به 

کارشناسان پلیس فتا گزارش کنند.

کلاهبرداری اینترنتی
 با شگرد تور سپیدان در بوشهر
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سیب سلطنتی
گفتیم بی رگ است و عاقبتش، گل نشینی است
حالا شنیده ایم صاحب کت توی سینی است!

سلطان ببخش بی خودی به تو توهین کرده ایم
هرچند هم که بد قیافه تان، عین ِ بینی است
این قیمت گران، که تو زده ای روی چانه ات

حداقل بدان فرا تر از انگور چینی است
جای شما کنار موز و هلو بین میوه هاست

هرگز گمان مبر که زرد و شکسته نشینی است
 ای سر زده ز خاک! جان من و گشنه های شهر 
قربان تو! که بهترین مزه ها چیپس مینی است!!

دل لک زده تو را، ز عالم بالا بیا زمین
بویت خوش است سیب! سیب ترین ها، زمینی 

است!
 ابراهیم صفایی 

***
یکنفر هنگام صرف شام مُرد 
یکنفر هنگام صرف شام مُرد

آدمی در آرزوی وام مُرد
داخل اغذیه دیدم یکنفر

بعدِ صرفِ یک سوسیسِ خام مرد!
نوجوان؛ تکچرخ می زد با موتور

بر زمین خورد و سپس ناکام مرد
مستمندی با پیامک بنز برد
حیف اما لحظه ی اعلام مرد!

یک جوان در شرکت استخدام شد
طفلکی! از شوق استخدام مرد

قبض برق خانه ی ما آمد و
مادرم با دیدن ارقام مرد

عید، داداشم سه کیلو پسته خورد
قبل صرف تخمه و بادام مرد

همسرم را کادو دادم عطر شیک! !
باز کرد و بعدِ استشمام مرد

بعدِ آن هم ـ تقَ تتَقَ تق تق تتَقَ ـ 
 ) شاعری در هاله ی ابهام مرد(

 امیرحسین  خوش حال
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اینترنت

استان  ســرویس  ســیلاوی  حســن 
ها // اســتاندار خوزســتان بــر لزوم 
برای  بیمارســتانی  تخت های  مدیریت 
خدمات رسانی به بیماران در پیک کرونا 

تاکید کرد. 
به گزارش خبرنگار دریا ؛ صادق خلیلیان در 
نشست ستاد اســتانی مدیریت کرونا با تشکر 
از اهتمام ویژه در کنتــرل و مبارزه با بیماری 
اظهارکــرد: راهپیمایی 22 بهمــن به خوبی 
در اســتان خوزســتان به ویژه اهواز برگزار 
شــد و از آحاد مردم و دســت اندرکاران این 
راهپیمایی تشکر می کنیم. وی افزود: برگزاری 
این راهپیمایی در این شــرایط، ضروری بود 
و راهپیمایــی که در اهواز برگزار شــد یکی 
از نمونه های خوب در کشــور بود و انعکاس 
خوبی در صدا و ســیما داشت. این وضعیت 
نشــان می دهد با وجود مشکلاتی که از سوی 
دشــمن به ما تحمیل شده و بی تدبیری هشت 
ســال دولت قبل، همچنان مردم پای انقلاب و 
آرمان های آن ایســتاده اند و امید دارند که این 

دولت انقلابی مشکلات را برطرف کند.

استاندار خوزستان بیان کرد: در سال 5۷ مردم 
با رهبری امام راحل)ره( وارد صحنه شــدند 
و به اســتعمار پایان دادند و این عزت ملی را 
برای کشــور به ارمغان آوردند. وی با اشاره 
به پیشرفت های خوب کشور پس از پیروزی 
انقلاب اســلامی گفت: دشمن قصد داشت با 
اعمال تحریم در یک دهه اخیر ما را محاصره 
کند تا خواسته های خود  را تحمیل کند اما این 
مساله هم موجب نشد مردم از آرمان های خود 
کوتاه بیایند و تحریم ها با شکست مواجه شد و 
آن ها به میز مذاکره برگشتند. خلیلیان با بیان 
اینکه باید با پیشــرفت خودمان کارها را جلو 
ببریم، بیان کــرد: همزمانی کرونا و تحریم ها، 
رکود اقتصادی را تشــدید کرد اما با اقدامات 
انجام شــده و آزادسازی هوشــمند دولت، به 
تدریج اقتصاد از حالت رکود خارج شــد که 

سال آینده ثمراتش را خواهیم دید. خوشبختانه 
تحریم ها کم اثر شــده و کرونا را هم شکست 
خواهیم داد و مسیر اقتصادی با جهش مثبت 
مواجه خواهد شد. وی با تاکید بر مدیریت این 
پیک بیمــاری تصریح کرد: مدیریت این پیک 
بسیار مهم است زیرا به نظر می رسد با عبور از 
این پیک، روند بیماری کرونا نزولی خواهد شد؛ 
البته اگر سویه جدیدی مطرح نشود. استاندار 
خوزســتان ادامه داد: با وجود سرعت عمل 
واگیری امُیکرون، تلفات آن نســبتا کم است 
اما مشکل در تخت های بیمارستانی است که 
باید این موضوع مدیریت شــود. وی با اشاره 
به خسته شدن کادر درمان و لزوم تقویت آن ها 
برای عبور از این پیک و حرکت به سمت عادی 
شدن شرایط، بیان کرد: همچنین باید علاوه بر 
رعایت پروتکل های بهداشتی، اجتماعات تحت 

کنترل باشــند. خلیلیان گفت: اگر دو سه هفته 
تجمعات تحت کنترل قرار بگیرند و پروتکل ها 
به ویژه استفاده از ماسک رعایت شود، به نظر 
می رسد این پیک کنترل و مشکلات کمتر شود.
وی افزود: همچنین باید نظارت بیشــتری بر 
مراکز ارائه دهنده خدمات عمومی اعمال شود و 
این مراکز ملزم به رعایت پروتکل های بهداشتی 
شوند. واکسیناسیون اصناف نیز باید کنترل شود 
و در صورت عدم رعایت، به نحو مقتضی با آنها 
برخورد شود زیرا سلامت مردم شوخی بردار 
نیست. استاندار خوزستان با بیان اینکه شرکت 
نفت، صنایع فولاد و پتروشیمی ها باید در زمینه 
واکسیناســیون  ویژه  نیدل های ظریف  تامین 
کودکان همکاری کنند، گفت: فرمانداران پای 
کار باشند و جدیت بیشتری به خرج دهند تا از 
پیک بیماری عبور کنیم. شهرهایی که در اجرای 

طرح شهید سلیمانی ضعیف عمل کرده اند نیز 
باید عقب ماندگی را جبران کنند. وی بیان کرد: 
 IcU پرداخت هزینه های مرتبط با تخت های
توسط بیمه ها نیز باید پیگیری شود. معنا ندارد 
هزینه تخت ویژه از سوی بیمه ها کمتر پرداخت 
شــود و این کار تخلف آشکار است و باید با 
آن ها برخورد شــود. در صورت لزوم در این 
زمینه جلسه ای با حضور دادستان برگزار شود 
تا بیمه ها بر اساس ضوابط قانونی هزینه ها را 
پرداخت کنند زیرا عدم انجام این کار می تواند  
به کنترل بیماری آسیب بزند و جان مردم را به 
خطر بیندازد. استاندار خوزستان در خصوص 
برگزاری مراسم اعتکاف نیز گفت: در برگزاری 
بهداشتی  باید پروتکل های  اعتکاف  مراســم 
رعایت شوند. مساجد عذر افراد دارای علائم 
مشــکوک را بخواهند و نباید افراد آلوده وارد 

شــوند زیرا با ورود یک بیمار، قطعا دیگران 
نیز آلوده می شوند. ارائه کارت واکسن و تست 
منفی نیز برای حضور در مراسم اعتکاف الزامی 
است. وی افزود: این هفته نیز محدودیت های 
آموزش غیر حضوری در مراکز آموزشــی در 
شهرهای نارنجی و قرمز برقرار است. احتمالا 
در روزهــای آینده تعداد شــهرهای نارنجی 
افزایش می یابد که در صورت افزایش شهرهای 
نارنجی و قرمز باید این موضوع در شهرهای 

جدید نیز اعمال شود.

استاندار خوزستان عنوان کرد 

احتمال افزایش شهرهای قرمز و نارنجی خوزستان

 // ها  استان  سرویس  توکلی  آرزو 
فرمانده انتظامی شهرستان کرمان 
کم کاری های  از  بســیاری  گفت: 
و  جرایم  افزایش  سبب  سازمان ها 
گریبان گیر نیروی انتظامی می شود. 
به گزارش خبرنگار دریا ؛ ســرهنگ 
مهدی پورامینایی در نشســت خبری 
با اصحاب رســانه راجــع به گزارش 
عملکرد پلیس در این شهرســتان بیان 
کرد: عصر حاضر عصر ســلطه ارتباط 
است و اهمیت ارتباطات و همه مسائل 
جهان رسالتش بر دوش رسانه است و 
رسانه ها با پوشش مرزهای جغرافیایی 
و فرهنگی اجتماعی تاثیر به ســزایی 
در زندگی بشــر دارند و هویت انسان 
را شکل می دهند.وی افزود: رسانه ها 
هم می توانند نقاط قوت یک جامعه را 
تحکیم ببخشند و هم بسیاری از مسائل 
را تضعیف کنند؛ همچنین می توانند بر 
عملکرد و وظایف سازمان ها و ادارات 

نظارت کنند.
پورامینایی با اشــاره به اینکه ویژگی 
مهم رسانه این است که همه جا حضور 
دارد ادامه داد: امروزه خدا را شــاکریم 
که امنیت مناسبی در جامعه حکم فرما 
است که البته این مرهون کمک هم مردم 
است اما باز هم همه باید دست به دست 
هم دهیم تا ایــن امنیت پایدار مانده و 

نقش خودمان را در آن ایفا کنیم.
وی اضافه کرد: وظیفه نیروی انتظامی 
ایجاد امنیت است و در سهم خواهی که 

نیروی انتظامی از ادارات و سازمان ها 
دارد رسانه می تواند نقش ویژه ای ایفا 
کند زیرا بسیاری از مشکلاتی که پیش 
می آید شــاهدیم که برخی سازمان ها 

وظایف خود را به خوبی انجام ندادند.
فرمانــده انتظامی کرمان گفت: شــهر 
کرمان شهر پرجمعیتی است و برآورد 
ما برای این جمعیــت در حال حاضر 
نزدیــک به یک میلیون نفر اســت. از 
ابتدای سال اقدامات خوبی انجام شده و 
جایگاه شهرستان کرمان را در کشور به 
جایگاه خوبی رسانده است.وی افزود: 
همه مشکلات جامعه اعم از مشکلات 
اقتصادی، بیکاری، تورم و غیره گریبان 
نیروی انتظامی را مــی گیرد و جرائم 
بیشتر می شــود.پورامینایی گفت: در 
مقایســه با آمار کشوری در خصوص 
ســرقت از میانگین کشوری و استانی 
پایین تــر هســتیم و 4 درصد افزایش 
سرقت نسبت به ســال پیش داریم در 
بسیار  اقتصادی  که مشــکلات  حالی 
بیشتر بوده است.وی توضیح داد: 1۷۷ 
طرح اجتماعی در زمینه های مختلف 
که سبب ایجاد نابســامانی در برخی 
قسمت ها شده است از ابتدای سال اجرا 
شده است؛ به عنوان مثال از ۸00 کارگاه 
ضایعات در کرمان وجود دارد و هنوز 
ما نتوانسته ایم پس از چندین سال این 
کارگاه ها را ساماندهی کرده و بر آن ها 

نظارت کنیم.
وی ادامه داد: در بحث انتخابات امنیت 

صندوق های انتخاباتی به خوبی تامین 
کردیم؛ در دیگر مناسبت ها مانند هفته 
مقاومت که مهمانان بسیاری در گلزار 
شهدا داشتیم نیز امنیت به خوبی فراهم 
شــده که همه آن به تلاش و کوشش 

همکاران در مجموعه بر می گردد.
پورامینایــی عنوان کرد: ما نســبت به 
افزایشــی که کشــور دربحث سرقت 
دارد 5 درصد پایین تر هســتیم و در 
سال 99 نیز شهرستان کرمان رتبه اول 
اشراف فرماندهی را در جشنواره مالک 
اشتر کسب کرد که این جشنواره تحت 
نظارت مستقیم مقام معظم رهبری است.

وی تصریح کرد: باندهای متعددی در 
شهرســتان کرمان منهدم شده که  این 
موضوع نسبت به ســال گذشته 133 
کشف  همچنین  داشته،  افزایش  درصد 
مواد مخــدر نیز 1۸ درصــد افزایش 
داشته اســت. در بحث اراذل و اوباش 
نیز با اقداماتی که از سال گذشته شروع 
شــده است دســتگیری ها 21 درصد 
انتظامی  اســت.فرمانده  یافته  افزایش 
کرمان تصریح کرد: مسئله دیگر بحث 
معتــادان متجاهر اســت که علی رغم 
ورود رسانه ها در ابتدای سال هنوز این 
مشکل وجود دارد و سازمان هایی که 
درگیر هســتند اقدامات خاصی انجام 

نمی دهند.
وی تأکیــد کرد: زیبنده مردم و شــهر 
کرمان نیست که در یکی از میدان های 
قدیمی شــهر یا در پارک ها ومعتادان 

متجاهر وجود داشته باشند. اینکه می 
رونــد و پس از یک یــا دو ماه برمی 
گردند یک چرخه باطل اســت که نیاز 
اســت به آن ورود شده و کار جدی در 

آن انجام شود.
پورامینایی با اشاره به اینکه 61 درصد 
سرقت  کرمان،  شهرستان  های  سرقت 
هــای خرد اســت که توســط همین 
معتادان انجام می شود گفت: ۷6 درصد 
سارقینی که دســتگیر کردیم از ابتدای 

امسال معتادین هستند. 
وی با اشــاره به مسئله خرده فروشان 
مــواد مخدر کــه گلایه همیشــگی 
مردم است گفت: امســال 10 درصد 
دســتگیری ها نســبت به سال گذشته 
بیشتر شده اســت. همچنین در بحث 
تصــرف اراضی ملــی ورود کردیم و 
اقدامات خوبی انجام شده به طوری که 
12 درصد افزایش رفع تصرفات نسبت 
به سال گذشــته داشتیم.پورامینایی در 
رابطه با سرقت های خشن که تعداد کمی 
هم هســتند توضیح داد: نسبت به سال 
گذشته در این مورد افزایشی نداشتیم و 

باندهای بزرگی هم دستگیر کردیم.
وی تصریــح کرد: هــر جایی که یک 
ســازمان کم کاری می کند تأثیرش در 
افزایش جرایم مشــهود است به همین 
دلیل از ســازمان ها خواســتاریم که 

وظایف خود را به خوبی انجام دهند.
فرمانــده انتظامی کرمــان اظهار کرد: 
امســال ۸0 درصد نزاع خیابانی، 16 
درصد قتل، 19 درصد کاهش سرقت 
منزل و 46 درصــد آدم ربایی کاهش 
داشته است؛ همچنین 6 درصد افزایش 

تقدیر از همکاران را داشتیم.

فرمانده انتظامی شهرستان کرمان :

کم کاری برخی سازمان ها گریبان گیر نیروی انتظامی است

اجاره مسکن

آرزو توکلی سرویس استان ها // استاندار کرمان 
تاکید کرد: اجــازه نمی دهیم یک ریال از بودجه 
استان دچار تلاطم شود و قبل از سال باید بودجه 
اســتان را جذب کنید و این آخرین اخطار ما به 
دستگاه هایی اجرایی است و قبل از 15 اسفندماه 
سال جاری بودجه اســتان را تعیین تکلیف می 
کنیم و بودجه دستگاه هایی که توان جذب ندارند 

را به سایر دستگاه ها خواهیم داد. 
به گزارش خبرنگار دریا ؛ علی زینی وند در هشــتمین 
جلســه شــورای برنامه ریزی و توسعه اســتان کرمان 
گفت: بخش عمده بودجه کشــور اسناد خزانه ای است 
و دســتگاه های اجرایی با این شیوه در حال کار هستند 
و برخی از دســتگاه های اجرایی بیش از ۷0 درصد این 
اسناد را جذب کرده اند.وی با یادآوری زمان پایان جذب 
اسناد خزانه ای افزود: اگر زمان جذب اسناد خزانه تمدید 
نشود، باید بودجه استان به خزانه بازگشت پیدا کند و این 
قابل قبول نیست و دستگاه های که توان جذب را ندارند، 
حذف کنید و ما نمی توانیم منتظر کم کاری مدیران باشیم 

و کوتاهی برخی دســتگاه کاملا واضح اســت اما برخی 
دســتگاه ها به دلیل جابجایی مدیران ضعیف عمل کرده 
اند و تاکید داریم که اولویت اول خود را برای جذب این 
بودجه بگذارند. استاندار کرمان با تاکید برآنکه باید توجه 
ویژه ای در بحث آبخیزداری و آبخوان داری داشته باشیم 
و در ادامه با اشاره به آغاز عملیات اجرایی رفع خسارات 
سیل های اخیر در مناطق سیل زده عنوان کرد: در بحث 
جبران خسارات سیل به حوزه کشاورزی از سرعت لازم 
برخوردار نیست.وی با تاکید برآنکه به جد پیگیر مصوبات 
سفرهای مسئولین ارشد کشور در مناطق سیل زده هستم 
بیان کرد: حدود هفت هزار میلیارد تومان سیل های اخیر 
به استان خســارت وارد کرده اند که حداقل 50 درصد 
این خسارات ناشــی از عدم اجرای سیل بند خرم بوده 
است و رئیس جمهور به صورت ویژه دستور تکمیل این 
ســیل بند را داده اند و در بودجه سال آینده حدود 500 
میلیارد تومان برای تکمیل این ســیل بند پیشنهاد شده و 
باید در مجلس شورای اسلامی مورد تصویب قرار گیرد و 
احداث این سیل بند مطالبه جدی مردم است.زینی وند در 
ادامه سخنانش نیز گفت: کرمان در بحث تبصره 1۸ جزو 
استان های پیشــرو است و ۸20 میلیارد تومان طرح در 
استان مصوب کرده ایم.محمدمهدی زاهدی نماینده مردم 
کرمان و راور در مجلس شورای اسلامی نیز در این جلسه 
با بیان اینکه مالیاتی که اســتان کرمان در سال آینده باید 
پرداخت کند حدود 22 هزار میلیارد تومان است، گفت: 
طبق پیگیری هــا 1900 میلیارد تومان از میزان مالیاتی 
که اســتان کرمان در 1401 باید پرداخت می کرد کاهش 
پیدا کرده است و به دنبال آن هستیم میزان مالیات استان 
به حدود 1۸ هزار میلیارد تومان برســد و باید این کار با 

فوریت و قبل از بسته شدن بودجه، انجام شود.

استاندار کرمان عنوان کرد 
پیشنهاد 500 میلیارد

 برای تکمیل سیل بند خرم در بودجه 1401

آگهي مناقصه عمومي یک مرحله ای پروژه 
احداث پل بتنی جنوب شهرداری بندر خمیر

شــهرداری بندرخمیر در نظر دارد به اســتناد ماده 5 آیین نامه مالی برگزاری مناقصات و ماده 5 آیین نامه مالی 
شهرداریها و مصوبه شماره 279 مورخ1400/10/21شورای اسلامی شهر بندرخمیر پروژه پروژه احداث احداث 
پل بتنی جنوب شهرداری بندر خمیر را با شرایط و مشخصات زیر از طریق برگزاری مناقصه عمومی یک مرحله 
ای با شرکت صلاحیت دار رتبه حداقل 5 ابنیه یا راه و ترابری به انجام برساند. شایسته است پیشنهاد قیمت خود 
را از ساعت 7 صبح روز پنجشنبه مورخ 1400/11/28 الی ساعت 12 روز  دوشنبه مورخ 1400/12/09 همراه 
با یک فقره رسید سپرده  به حساب72191145857821 شهرداری نزد بانک مهر شعبه خمیر و یا ضمانت نامه 
معتبر بانکی به مبلغ 376.000.000 ریال در سامانه ستاد ایران بارگزاری و اصل آن را  در پاکت مهر شده به امور 

پیمانها شهرداری بندرخمیر تحویل و رسید دریافت دارید.
1- متقاضیان می توانند از ســاعت 8 صبح روز سشنبه مورخ 1400/11/19 الی ساعت 8 صبح روز پنجشنبه  
مورخ 1400/11/28 جهت اخذ هرگونه اطلاعات وجزئیات مورد نظر ، حجم و میزان کار ، مشخصات ، شرایط و 
مفاد قرارداد ، فرم پیشنهاد قیمت ،  اسناد وشرایط مناقصه الزاماً از سایت  www.setadiran.ir اسناد مناقصه 
دریافت نمایید. مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی ، مراحل ثبت نام در ســایت مذکور و دریافت گواهی 
امضای الکترونیکی راجهت شرکت در مناقصه محقق سازند.کلیه مراحل برگزاری و انتخاب پیمانکار ذیصلاح از 

طریق سامانه ستاد انجام میگردد.
2-ضمانت نامه شــرکت در مناقصه را طي پاکت )الف( اساسنامه،صورتجلسات هیئت مدیره ،آگهي تاسیس و  
ثبت ،آگهي  معتبرآخرین تغییرات اساسنامه شرکت، فرم تعهدنامه عدم مشمولیت شرکت در قانون منع مداخله 
کارکنان دولت در شــرکت ،سوابق کاري شرکت ، رضایت نامه ،کپی اسناد ماشین آلات بنام شرکت یا در اجاره 
شرکت را طي پاکت )ب( و آنالیز و برآورد و قیمت پیشنهادی را طي پاکت )ج( با امضاي مقام مجاز و مهر شرکت 

در سامانه ستاد ایران بارگزاری نمایند.
3- کلیه اسناد تعهد آور شــرکت از جمله اساسنامه ، صورتجلسات هئیت مدیره ، آگهی تاسیس و ثبت،آگهی 
آخرین تغییرات اساســنامه گواهی تاییدیه صلاحیت پیمانکاری حتماٌ برابر اصل گردد. و در صورت  برنده شدن 

جهت بررسی به شهرداری ارائه گردد.
4- کلیه اسناد مناقصه تحویلی از جمله نمونه قرارداد و فرم تعهد نامه عدم مشمولیت شرکت در قانون منع مداخله 

کارکنان دولت در شرکت به امضاء مقام مجاز و مهر شرکت برسد.
5- ضمانت نامه شرکت در مناقصه باید حداقل از تاریخ بازگشایي پاکات سه ماه مهلت داشته باشد

6- درهنگام ارائه جواب به شماره وتاریخ آگهي اشاره شود.
7-چنانچه برندگان اول تا ســوم حاضر به انعقاد قرار داد نشوند به ترتیب سپرده آنها به نفع شهرداري ضبط 

خواهد شد.   
8- به پیشنهاد هاي رسیده فاقد سپرده وتائید صلاحیت پیمانکاری معتبر  ترتیب اثر داده   نمي شود.

9-  پیشنهادهای اشتباه، مبهم و ناخوانا مردود و ترتیب اثر داده نمی شود.
10-مبلغ کل: 7.520.000.000 ریال )از محل اعتبارات عمرانی دولت )اسناد خزانه و.....((

11- کلیه هزینه چاپ ونشر آگهي با برنده مناقصه مي باشد.
12- در صورت عدم تجدید مناقصه کمیســیون عالي معاملات شــهرداري در ســاعت 14روز دوشنبه مورخ 

1400/12/09  تشکیل وکلیه پیشنهادهاي رسیده مفتوح و قرائت خواهد شد .
13- زمان قرارداد به مدت چهار ماه می باشد.

14- شهرداري در رد یا قبول هر یک از پیشنهادها مختار خواهد بود .

شهرداري بندرخمیر

نوبت دوم
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گردشگری

خبری
جاذبه های بندر تاریخی لافت

 ســرویس گردشگری // نزدیکترین نقطه قشم به بندرعباس، بندر لافت 
اســت جایی که اگر با سواری از بندر بخواهید به قشم وارد شوید وارد بندر 
لافت خواهید شد. به واسطه همین نزدیکی بندر لافت در دوره های متعدد 
محلی برای زندگی در جزیره بوده اســت. این بنــدر تاریخی بعلت مکان 
سوقوجیشی پیشتر بعنوان مرکز دفاعی مورد استفاده قرار می گرفته بطوریکه 
اکثر سازه ها مثل قلعه نادری، برج های دیده بانی دوره سلجوقی تا افشاریه 
به همین منظور ساخته شده اند.معماری خانه های لافت که ترکیبی از معماری 
کویری ایران، خلیجی و اسلامی اســت شامل بادگیرهایی است که هر چه 
اضلاع آن بیشتر باشد نشان از تمول مالکین خانه دارد. این خانه ها حیاطی 
در وســط و اتاق هایی در دور دارد که درختان نخل بر آن ها سایه افکنده 
اند.سازه های آبی بندر لافت اما بخش دیگری از معماری منحصربفرد این 
منطقه می باشند که از جمله آن می توان به چاه های طلا اشاره کرد. پیشنهاد 
ما به شما برای بازدید از لافت نزدیک غروب آفتاب است چرا که بارقه های 
خورشید با رنگ روشن خانه ها زیبایی چشم نوازی را به تصویر می کشد که 
هرگز آن را از یاد نخواهید برد.زمان بازدید نامحدود ولی بهتر است نزدیک 

غروب آفتاب از آن دیدن کنید. 
آثار تاریخی و جاذبه های گردشگری شهرستان رودان 

 سرویس گردشگری // در منطقه ای به همین نام در فاصله 25 کیلومتری 
شمال رودان، روی سنگ های ستبر کلماتی به خط میخی و نقاشی هایی بدیع 
وجود دارد که قدمت آنها به دوران ایلامی و آشــوری می رسد.در فاصله 12 
کیلومتری شرق رودان، قلعه ای که نشان هویت و پایمردی مردم این سامان 
اســت، نظر هر بیننده ای را به خود جلب می کند. در قدیم چون اغلب نقاط 
رودان را آب فرا گرفته بوده، مردم در این قلعه مســتحکم سکونت داشته اند.

در نزدیکی قلعه کمیز، تپه ای به نام تمُ مارو وجود دارد که در گذشــته محل 
دفن مردگان و اشیای گران قیمت بوده است. گفته می شود در نام این تپه از 
مار استفاده شــده تا مردم جرأت نزدیک شدن به آنجا را نداشته باشند.این 
قلعــه در فاصله 5 کیلومتری شــمال رودان و در منتهی الیه جنوبی کوه گُرُم 
قرار دارد که در حال حاضر به ویرانه ای تبدیل شده است. وجود سنگرهای 
ســنگی متعدد در اطراف قلعه و غاری در پایین آن، حکایت از دقت و توجه 
خاص ساکنان قلعه به امنیت پناهگاهشان دارد.براساس اسناد تاریخی نسب 
شریف امامزاده سیدسلطان محمد، به امام موسی بن جعفر)ع( می رسد. بقعه 
این امامزاده در روستای زیارت پیرچوگان در فاصله 45 کیلومتری رودان قرار 
دارد.مکان بســیار صعب العبوری است که گویا در قدیم مخصوص زندانیان 
سیاسی بوده است. برای رسیدن به آن باید از راه های باریک بدنه کوه رد شد. 
مســیر عبور از تونل باریک و تاریکی که به صورت هلالی در بدنه کوه حفر 
شــده به گونه ای است که با اندک غفلتی امکان سقوط به اعماق دره وجود 
دارد. بعد از این تونل، شکاف غار قرار دارد که پس از عبور از آنجا می توان 
وارد قلعه شــد. 12 اتاق در بدنه کوه زندان حفر شده است.نسب این امامزاده 
براساس شــجره نامه مستند به امام حسن مجتبی )ع( می رسد که در بخش 
جنوبی رودان در محله بندملا قرار دارد. روستاهای نمونه گردشگری زیارت 
سیدســلطان محمد)پیرچوگان( ، پل آبنما، قلعه بیژن، قلعه مهران شمیلو، تم 
سیدی، قلعه برنطین، قلعه جغین و رودخانه، قبرستان گبرها، تپه خودروگان، 
تپه پالور، جلگه موری، قدمگاه حضرت ابوالفضل، حضرت امیر، باغ و کاخ 
شاه نازدشت، قنات کهنوج بالا، امامزاده سیدجلال الدین، امامزاده سیدامیربن 
سلیمان، سایر زیارتگاه ها شامل : زیارتعلی، پیرسرکوه در بخش رودخانه و ...

سرویس گردشگری  // پل خلیج فارس که 
پیوند می دهد  به سرزمین اصلی  را  قشم 
و به عنوان یک ضرورت  برای پیشــرفت 
اقتصادی در حوزه های گردشگری،نفتی و 
می شود،  محسوب  قشم  جزیره  ترانزیتی 

مطالبه اصلی مردم جزیره قشم است. 
بزرگترین جزیره غیر مستقل  جزیره قشــم 
دنیاســت که با بیش از یک هــزار و 500 
کیلومتر وســعت و هنوز به ســرزمین اصلی 
متصل نشــده است. مطالعات اولیه پل اتصال 
جزیره قشم به ســرزمین اصلی در دهه 50 
انجام شــد اما آغاز عملیــات اجرایی آن به 

دلایل مختلفی تا ســال 13۸9 میســر نشد. 
در این سال ســاخت پل مذکور کلید خورد 
و نیلینگ ساحل این پل و اجرای پایه ها نیز 

به انجام رسید. 
اما به ناگاه در ســال 1391 عملیات اجرایی 
متوقف شــد و هم اکنون 10 ســال از توقف 
اجرای پل می گذرد. با روی کار آمدن دولت 
مردمی دوباره پرونده این طرح بازگشــایی 
شــد و هم اکنون دولت و به ویژه شورایعالی 
مناطق آزاد کشــور برای تکمیل این طرح و 
تحقق مطالبه و رویای دیرینه جزیره نشینان، 

آستین ها را بالا زدند.
پــل خلیج فارس کــه تاکنــون  10درصد 
پیشــرفت فیزیکی  داشته برای تکمیل آن به 
300میلیون یورو اعتبار نیازدارد، طول آن در 
مجموع خشــکی و دریا 4 هزار و 130 متر 
است  که  اندازه آن بر روی دریا به 2 هزار و 

500 متر می رسد.
یکی از مســائلی که همــواره درباره اجرای 
پــل خلیج فــارس مطرح می شــود توجیه 
اقتصادی آن اســت. امری که به نظر می رسد 
پیشرفت های قشم در حوزه های گردشگری، 
صنعتی و نفتی میســر شده اســت.  توسعه 
روزافزون جزیره مذکور باعث شده است که 
زیرساخت های گذشــته نیازهای کنونی این 

منطقه را تامین نکند.
برای کســی که بــا قشــم و زیبایی های آن 
آشناست اعجاب آور خواهد بود که چگونه 
یک مکان با چشــم اندازهای ســحرانگیز و 
جاذبه هــای زیبای طبیعی، بــه جای رونق 
گردشگری به عنوان مرکز خرید شناخته شود. 
این جزیره که تا مدت ها به عنوان محلی برای 

خرید در کشور شناخته می شد، هم اینک رفته 
جاذبه های گردشــگری خود را از زیر سایه 
مراکز تجــاری رها می کند و خود به یکی از 

مقصدهای مهم گردشگری تبدیل می شود.
اگرچه کرونا باعث وقفه ای 2 ســاله در رشد 
روند گردشــگری این منطقه شد، اما با این 
وجود حتی پیش از شــیوع این بیماری نیز 
زیرســاخت های لازم برای تردد گردشگران 
به ویژه تردد خودرو پاسخگوی نیاز موجود 
نبود. لندینگ کرافت ها که سوابق گذشته نشان 
از آن دارد کــه ترانزیت بار و دیگر فعالیت ها 
برای آنان جذابیت مالی بیشــتری نسبت به 
پاســخگوی  نمی توانند  دارد،  خودرو  حمل 
تردد خودروها باشند. از این رو ایجاد یک پل 
برای تردد خودروها به عنوان یک ضرورت 

در حوزه گردشگری تبدیل شده است.
از ســوی دیگر طرح های نفتی مختلفی در 
جزیره قشــم در حال فعالیت و یا اجراست. 
جزیره قشــم که تا پیش از ســال 1393 در 
حوزه نفت طرح شاخصی نداشت و در حوزه 
آب و برق نیــز مصرف کننده صرف بود، هم 

اکنون طرح هــای مختلف انرژی و نفتی را با 
ســرمایه گذاری ارزی بیش از  204 میلیون 
دلار، ۸۸2 میلیــون یورو  و 30 هزار و 256 

میلیارد ریال در دل خود می پروراند.
پالایشگاه گاز گورزین، پالایشگاه نفت فلات 
قاره ایــران، پایانه صادراتــی ترمینال نفتی 
دیرستان، پالایشــگاه نفت خام فوق سنگین 
قشــم و به ویژه اسکله سوخت رسانی ستاره 
قشم که با هدف رقابت با اسکله نفتی فجیره 
عمان ساخته شد، از جمله طرح هایی هستند 
که هم اکنون در قشــم به ثمر نشسته اند و در 

حال فعالیت می باشند.
طرح های مهم دیگــری نیز در حوزه نفت و 
انرژی در حال اجراست که از جمله می توان 
به پنج مجتمع پتروشیمی، چهار پالایشگاه، 2 
طرح سوخت رســانی، اسکله نفتی، خطوط 
انتقال گاز و غیر آن اشــاره کرد که با اجرای 
آن، امید می رود جزیره قشم گام های بلندتری 
برای رسیدن به جایگاه واقعی خود در عرصه 
صنعت کشور و جهان بردارد. این طرح ها نه 
تنها ایجاد پل خلیج فارس را توجیه اقتصادی 

می کنــد، بلکه آن را به ضــرورت و اولویت 
نخست جزیره تبدیل کرده است.

با توجه بــه اینکه ایجاد پــل مذکور امکان 
پیوستن جزیره به شــبکه ریلی کشور را نیز 
فراهم می کند، ترانزیت مستقیم بار از کشتی بر 
روی دریا به قطار و ســرعت در حمل و نقل 
آن نه تنها به کاهش هزینه ها و کمک به حمل 
و نقل کشور می شــود بلکه فرصت مناسبی 
برای ایجاد کریدور جنوب- شمال و استفاده 
دیگر کشورها از این کریدور فراهم می کند که 
با توجه به موقعیت استراتژیک ایران، در نوع 

خود فرصت بی بدلیلی است.
به گزارش ایرنا؛ ایجــاد پل خلیج فارس در 
ســفر رییس جمهور یکی از شــاه بیت های 
مطالبات مــردم از دولت مردمــی بود که با 
توجیهات انجام شده در دستور کار دولت قرار 
گرفت. امید می رود با ایجاد این پل علاوه بر 
ایجاد فرصت های مختلف منطقه ای و جهانی 
در حوزه های گردشگری و اقتصادی، آرزوی 
دیرینه مردم قشــم در پیوســتن به سرزمین 

اصلی نیز برآورده شود.

ضرورت های اقتصادی پل خلیج فارس قشم

5 پیشنهاد برای سفر بودجه محور
سرویس گردشگری //به نظر شما برای سفر باید به 
یک منبع لایتناهی پول وصل بود؟! سفر همیشه 
چیزی نیســت که به هزینه های عجیب وغریب 
و گزاف نیاز داشــته باشد. مطمئناً برای سفر در 
جهان و حتی رفتن به نقــاط دور افتاده یا خاص 
نباید میلیون ها تومان پول داشته باشید یا در یک 
قرعه کشی برنده شــده باشید؛ فقط کافی است 
بدانید چگونه پول خود را برای سفر بودجه بندی 
کنید و چطور با کمترین هزینه ها از بیشــترین 
فرصت ها استفاده کنید! در این مطلب در مورد 
برای داشتن یک سفر  کارآمد  پیشــنهاد  پنج 

بودجه محور و ارزان صحبت می کنیم.
 برای سفرتان برنامه ریزی کنید 

اگر وقت و پول زیادی دارید، پس هیچ مشکلی برای 
سفر رفتن نیست و سفرتان خود به خود عالی و بی نقص 
است، اما اگر قصد دارید با بودجه کم سفر کنید اولین 
کاری کــه باید انجام دهید این اســت که یک برنامه 
داشته باشید. نیاز به برنامه ای فشرده و ساعت به ساعت 
ندارید، اما حداقل باید تصــوری از مدت زمانی که 
در هر شــهر یا کشوری سپری می کنید، داشته باشید. 
همچنین بهتر است مسیری که مسیر سفر را می سازد 
و قرار است با گذر از این مسیر به مقصد های مختلف 
بروید را پیش از سفر شناسایی کنید. اگر برنامه ریزی 
سفر را کمتر به شــانس بسپارید و از قبل برای آنچه 

می خواهید انجام دهید آماده باشید، به این معنی است 
که هزینه های غیرمنتظره در سفر کمتر است. برای مثال 
تهیه بلیط هواپیما و اقامت از قبل رزرو نشــده اغلب 
بســیار گران است، اما وقتی برای روش سفر یا محل 
ماندن خود از قبل برنامه دارید، هزینه ها کمتر می شوند. 

 خارج از فصل تعطیلات سفر بروید
از ســفر در روزهای تعطیل و یا اصطلاحاً فصل سفر 
خودداری کنید. این اوقات زمانی اســت که به خاطر 
مسافرهای زیادی که به شهرها و کشورهای مختلف 
می روند، هزینه ها بیشــتر می شــود. اگر قصد سفر با 
خانواده یا دانش آموز ها و دانشجوها را ندارید که زمان 
برای آنها محدودیت دارد، ســفر خود را به روزهای 
خلوت تر موکــول کنید. درباره بهتریــن زمان برای 
بازدید از مقصد موردنظر خود تحقیق کنید و ســپس 
درست قبل یا بعدازاین تاریخ  ها سفر کنید. این زمان، 
زمانی است که هنوز می توانید از یک سفر عالی لذت 
ببرید و به اندازه قبل هم هزینه ها برای شما سرسام آور 
نخواهد شد. همچنین هتل ها و خطوط هوایی هم برای 
جذب مشتری، در این مدت قیمت های خود را کاهش 

می دهند.
 دنبال اقامت در خوابگاه های ارزان باشید

سفر به معنی گشت وگذار در طبیعت، کشف چیزهای 
دیده نشده و تجربه اتفاق های جدید است. در یک سفر 

ماجراجویانه قرار نیســت ساعت یا روزهای زیادی 
از اوقات خــود را در هتل های لوکس و گران قیمت 
بگذرانید. در ســفرهای خارجی خود دوست دارید 
نزدیکی بیشتر با مردم آن منطقه و کشور داشته باشید 
و روزهای سفرتان را به زندگی با مردمان مقصد گره 
بزنید، وب سایت هایی هستند که در آنها می توانید برای 

خود میزبان پیدا کنید.
 این ســایت ها در ســفرهای خارجی به شما کمک 
می کند تا میزبانی برای ســفر خود پیــدا کنید. البته 
برای میزبان پیداکردن نیاز به کمی تحقیق و بررســی 
بیشتر اســت. لازم است مطمئن شوید به جای خوب 
و قابل اعتمادی می روید. پس بهتر است کمی بیشتر 
وقت بگذارید، بازخورد هایی که قبلًا نوشــته شــده 
 اســت را بخوانید و به طورکلــی کمی جانب احتیاط

 را رعایت کنید.
  کوله بار سفرتان را هوشمندانه جمع کنید 

وقتی نوبت به جمع کردن کوله یا چمدان سفر می رسد، 
ممکن است به این فکر کنید که هر چیزی بالاخره به 
کارتان می آید. درنتیجه گاهی حتی چیزهایی با خود 
به سفر می برید که علی رغم تصور، جزء بار سنگینی 
کاربرد دیگری ندارد. مهم نیست که به کجا می روید، 
لباس مناســب با هوای سرد یا گرم و ژاکت ضد آب 

برای حوادث آب وهوایی غیرقابل پیش بینی بردارید. 

 پرواز خود را قبل از سفر رزرو کنید
بهترین راه برای کم کردن هزینه های پرواز رزروکردن 
آن قبل از ســفر اســت، به خصوص برای پرواز های 
برگشت. برای هیچ کس موقعیت خوشایندی نیست که 
با تمام شدن هزینه سفر خود، دیگر پولی برای برگشت 
به خانه نداشته باشد. اگر برنامه ریزی سفرتان و تعداد 
روزهایی که قرار است در سفر بمانید مشخص است، 
بلیط برگشت را هم هم زمان با بلیط رفت بگیرید. اگر 
مشخص نیســت حداقل سعی کنید قبل از تمام شدن 
بودجه سفر، خیالتان را از بابت بلیط برگشت آسوده 

کنید و بلیط بگیرید.
 چگونه با کمترین هزینه سفر کنیم؟

اگر ســفر چیزی است که شــما و خانواده تان به آن 
علاقه دارید، مطمئناً بودجه هم همیشــه برای شــما 
مهم اســت. به هرحال ســفر تجربه ای کــه نمی توان 
هیچ چیز آن را به صــورت صددرصد پیش بینی کرد. 
برنامه ریزی، زمان ســفر، محل اقامت، وسایل سفر و 
از همه مهم تر، بلیط پرواز از جمله چیزهایی اســت 
که  برای کم کردن هزینه ها به شما کمک می کند. وقتی 
برای این موارد از ســفر خود هوشمندانه خرج کنید، 
می توانید آمادگی بیشــتری برای مقابله با اتفاق های 
 پیش بینی نشــده و شــگفتانه های خــارج از برنامه

 آماده باشید.  

                                        دادنامه 
پرونده کلاسه 140040920001130522 شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسی شهرستان بندرعباس تصمیم نهایی شماره 140040390002884889.  

شاکی : ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( به نشانی استان تهران - شهرستان تهران - شهر تهران - خالد- اسلامبولی -کوچه-17 ستاد - اجرایی فرمان 
امام )ره( با نمایندگی آقای احسان کشاورز فرزند احمد . اتهام : شکایت بر خلاف واقع در دعاوی اصل 49 قانون اساسی 

گردشکار: بتاریخ هفدهم بهمن ماه یکهزارو چهارصد در وقت فوق العاده دادگاه اصل 49 قانون اساسی هرمزگان به تصدی امضاء کننده ذیل تشکیل است. پرونده 
کلاسه 140040920001130522 تحت نظر است . دادگاه با عنایت به جمیع اوراق و محتویات پرونده ختم رسیدگی را اعلام  وبا استعانت از درگاه احدیت متعال بشرح 

ذیل مبادرت به صدور رأی می نماید.
)رای دادگاه ( :

در خصوص شش دانگ یک قطعه زمین واقع در شهرستان جاسک، شهر لیردف، لیردف جنوبی قطعه 29، به مساحت 2500 مترمربع طی نامه شماره 181/340883/ن از طرف ستاد 
اجرائی فرمان حضرت امام )ره( به عنوان ملک بایر بلاصاحب معرفی گردیده است این دادگاه پس از بررسی های اولیه طی دادنامه شماره 140040390002506712 مورخه 1400/10/08 
مستنداً به تبصره ماده 10 اصلاحیه آئین نامه نحوه رسیدگی به پرونده های موضوع اصل 49 قانون اساسی ، مبادرت به صدورقرارسرپرستی می نماید وسپس قرار صادره به منظور حفظ 
حقوق مدعیان احتمالی در روزنامه کثیرالانتشار آگهی گردید و متعاقباً با عنایت به انقضاء وکیل مالک و توجها به تحقیقات و بررسیهای انجام شده توسط ستاد اجرایی حضرت امام )ره( و 
اینکه ملک موضوع پرونده از مصادیق اموال بلاصاحب تلقی گردیده و هیچگونه اطلاعی از مالک و یا ورثه یا نماینده قانونی وی بدست نیامده، لذا در راستای اجرای ماده 28 قانون مدنی و 
فتوای حضرت امام )ره(درتحریر الوسیله )کتاب لقطه(حکم به تملیک ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( درملک مزبور مهلت یک ماهه انتشار آگهی و عدم مراجعه شخص یا اشخاصی 
به عنوان مدعی یا معترض، ستاد اجرایی طی نامه شماره 181/401249/ن مورخه 1400/11/16 درخواست صدور حکم تملک ملک موصوف را نموده است.النهایه این دادگاه با عنایت به 
عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان مالک یاقائم مقام قانونی ویا وکیل مالک و  توجهاً به تحقیقات و بررسیهای انجام شده توسط ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( و اینکه ملک 
موضوع پرونده از مصادیق اموال بلاصاحب تلقی گردیده و هیچگونه اطلاعی از مالک و یا ورثه یا نمایده قانونی وی بدست نیامده، لذا در راستای اجرای ماده 28 قانون مدنی و فتوای 
حضرت امام )ره( در تحریر الوسیله )کتاب لقطه( حکم به تملیک ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره(  در ملک مزبور صادر واعلام میدارد. رای صادره غیابی و ظرف بیست روز پس 
از ابلاغ  قابل واخواهی در این دادگاه  و سپس ظرف بیست روز قابل تجدید نظر خواهی در محاکم محترم تجدید نظر استان تهران ) ویژه دادگاه های اصل 49 قانون اساسی( می باشد .

مختارصادقی - شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسی استان هرمزگان

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

                                        دادنامه 
پرونده کلاسه 140040920001130308 شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسی شهرستان بندرعباس تصمیم نهایی شماره 140040390002884979.  

شاکی : ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( به نشانی استان تهران - شهرستان تهران - شهر تهران - خالد- اسلامبولی -کوچه-17 ستاد - اجرایی فرمان 
امام )ره( با نمایندگی آقای احسان کشاورز فرزند احمد . اتهام : شکایت بر خلاف واقع در دعاوی اصل 49 قانون اساسی 

گردشکار: بتاریخ هفدهم بهمن ماه یکهزارو چهارصد در وقت فوق العاده دادگاه اصل 49 قانون اساسی هرمزگان به تصدی امضاء کننده ذیل تشکیل است. پرونده 
کلاسه 140040920001130308 تحت نظر است . دادگاه با عنایت به جمیع اوراق و محتویات پرونده ختم رسیدگی را اعلام  وبا استعانت از درگاه احدیت متعال 

بشرح ذیل مبادرت به صدور رأی می نماید.
)رای دادگاه ( :

در خصوص شش دانگ یک قطعه زمین واقع در شهرستان جاسک، شهر لیردف، لیردف جنوبی قطعه 24، به مساحت 2500 مترمربع طی نامه شماره 181/340892/ن از طرف ستاد 
اجرائی فرمان حضرت امام )ره( به عنوان ملک بایر بلاصاحب معرفی گردیده است این دادگاه پس از بررسی های اولیه طی دادنامه شماره 140040390002506813 مورخه 1400/10/08 
مستنداً به تبصره ماده 10 اصلاحیه آئین نامه نحوه رسیدگی به پرونده های موضوع اصل 49 قانون اساسی ، مبادرت به صدورقرارسرپرستی می نماید وسپس قرار صادره به منظور حفظ 
حقوق مدعیان احتمالی در روزنامه کثیرالانتشار آگهی گردید و متعاقباً با عنایت به انقضاء وکیل مالک و توجها به تحقیقات و بررسیهای انجام شده توسط ستاد اجرایی حضرت امام )ره( و 
اینکه ملک موضوع پرونده از مصادیق اموال بلاصاحب تلقی گردیده و هیچگونه اطلاعی از مالک و یا ورثه یا نماینده قانونی وی بدست نیامده، لذا در راستای اجرای ماده 28 قانون مدنی و 
فتوای حضرت امام )ره(درتحریر الوسیله )کتاب لقطه(حکم به تملیک ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( درملک مزبور مهلت یک ماهه انتشار آگهی و عدم مراجعه شخص یا اشخاصی 
به عنوان مدعی یا معترض، ستاد اجرایی طی نامه شماره 181/401261/ن مورخه 1400/11/16 درخواست صدور حکم تملک ملک موصوف را نموده است.النهایه این دادگاه با عنایت به 
عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان مالک یاقائم مقام قانونی ویا وکیل مالک و  توجها به تحقیقات و بررسیهای انجام شده توسط ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( و اینکه ملک 
موضوع پرونده از مصادیق اموال بلاصاحب تلقی گردیده و هیچگونه اطلاعی از مالک و یا ورثه یا نمایده قانونی وی بدست نیامده، لذا در راستای اجرای ماده 28 قانون مدنی و فتوای 
حضرت امام )ره( در تحریر الوسیله )کتاب لقطه( حکم به تملیک ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره(  در ملک مزبور صادر واعلام میدارد. رای صادره غیابی و ظرف بیست روز پس 
از ابلاغ  قابل واخواهی در این دادگاه  و سپس ظرف بیست روز قابل تجدید نظر خواهی در محاکم محترم تجدید نظر استان تهران ) ویژه دادگاه های اصل 49 قانون اساسی( می باشد .

مختارصادقی - شعبه دادگاه اصل 49 قانون اساسی استان هرمزگان

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

کلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی   آگهی موضوع ماده 3قانون وماده 13 آیین نامه قانون تعیین ت
برابر آراء هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی رودان تصرفات مالکانه 
وبلامعارض متقاضیان محرز گردیده است لذا مشخصات متقاضیان واملاک مورد تقاضا به شرح زیر به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به 
فاصله15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد واملاک محل تسلیم وپس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایندو گواهی تقدیم دادخواست را به اداره ثبت محل تحویل دهد در هر حال صدورسند 

مالکیت جدید مانع مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد شد 
1- اداره آموزش وپرورش  به شماره شناسه ملی  14000290195 در ششدانگ یک باب مدرسه به مساحت 574/26مترمربع ملکی متصالحین رودان  قسمتي از پلاک 

باقیمانده  17-اصلی  واقع در   رهدار رودخانه  رودان  هر مزگان حقوق ارتفاقی ندارد.  
2- اداره آموزش وپرورش  به شماره شناسه ملی  14000290195 در ششدانگ یک باب مدرسه به مساحت 1601/36مترمربع ملکی متصالحین رودان  قسمتي از 

پلاک 45فرعی از 9-اصلی  واقع در   فاریاب  رودان  هر مزگان حقوق ارتفاقی ندارد.  
تاریخ انتشار نوبت اول:     9 / 11 /1400  

تاریخ انتشار نوبت دوم:   25 / 11 /1400
یحیی شیروانی-رئیس اداره ثبت اسناد رودان

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

سرویس گردشگری // دبیرکل کمیسیون ملی آیسسکو 
در نامه ای به عــزت الله ضرغامی، وزیر میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دســتی از ثبت پنج اثر فرهنگی و 

تاریخی ایران در فهرست میراث جهان اسلام خبر داد. 
منظر فرهنگی قلعه الموت، مجموعه آرامگاهی شیخ احمد 
جام )جامی(، مجموعه تاریخی بســطام، منظر فرهنگی 
ماسوله و گنبد علویان همدان، پنج اثر فرهنگی و تاریخی 

ثبت شده در فهرست میراث جهان اسلام هستند.
پرونده این آثار با هماهنگی کمیســیون ملی آیسســکو 
ایران به دبیرخانه این کمیســیون ارسال شده بود.سازمان 
جهانی اسلامی برای آموزش و پرورش، علوم و فرهنگ 
)آیسســکو IceSco( ســازمانی تخصصی اســت 
 )oIc( که تحت حمایت ســازمان همکاری اســلامی
فعالیت می کنــد و در زمینه های آموزش،   علوم، فرهنگ 
و ارتباطات در کشــورهای اسلامی و به منظور حمایت 
و تقویت روابط بین کشــورهای عضو به فعالیت مشغول 
است. دفتر مرکزی این سازمان در رباط در کشور مراکش 

واقع شده است.
آیسسکو برای شناســایی، معرفی و حفاظت بهتر میراث 
جهان اسلام چند سالی است که در حال تدوین فهرستی 
از آثار شاخص فرهنگی و تاریخی جهان اسلام است. این 
فهرست به جهان اسلام اختصاص داشته و غیر از فهرست 

میراث جهانی یونسکو است.

ثبت 5 اثر ایران
 در میراث جهان اسلام

طرح: بیتا هوشنگی

آگهی تجدید مزایده خودرو
اداره کل امور اقتصادی و دارایی استان هرمزگان در نظر دارد یک دستگاه خودرو سواری 
پژو پارس  مستعمل و اسقاطی خود را از طریق برگزاری مزایده به فروش برساند لذا از 

متقاضیان دعوت می شود برای شرکت در مزایده به سامانه ستاد مراجعه نمایند .
شناسه آگهی:1275993
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حوادث

جهان

  
 

حدود شش ماه قبل از طریق یکی از سایت های همسریابی با »پرهام« آشنا شدم و با یکدیگر 
ازدواج کردیم اما زمانی فهمیدم همسرم دچار نوعی بیماری اختلالات رفتاری نامعقول است 
 که مدام مرا مورد آزارهای جسمی شــدیدی قرار می داد و از این گونه رفتارهایش لذت 

می برد تا این که روزی مجبور شدم با لباس عروس  به خانه مادرشوهرم بروم و...
   زن 25 ساله که مدعی بود توسط خانواده شوهرش مورد ضرب و جرح شدید قرار گرفته است در 
حالی که لباس عروس به تن داشت درباره قصه زندگی اش به مشاور و مددکار اجتماعی کلانتری 
گفت: تک دختر یک خانواده پنج نفره هستم که دو برادر کوچک تر از خودم دارم. پدرم یک شرکت 
بزرگ خصوصی را اداره می کند و از نظر مالی وضعیت مناســبی داریم. من برای تحصیل در یکی 
از رشته های زیرمجموعه پزشکی از قوچان به مشهد آمدم و تحصیلاتم را در یکی از دانشگاه های 
مشهد ادامه دادم ولی در ترم پایانی علوم آزمایشگاهی بودم که به پیشنهاد یکی از دوستانم در یکی از 
سایت های همسریابی ثبت نام کردم چرا که در آن سایت ادعا شده بود فقط افراد تحصیل کرده در 
گروه های پزشکی به خانواده ها معرفی می شوند. بالاخره پس از پایان تحصیلات وقتی به قوچان 
بازگشتم، پرهام را به من معرفی کردند که زن عموی او در رشته پرستاری تحصیل می کرد. وقتی برای 
آشنایی با یکدیگر قرار گذاشتیم پرهام مدعی شد در رشته مهندسی راه و ساختمان تحصیل کرده است 
ولی زن عمویش نام او را در گروه تحصیل کردگان علوم پزشکی نوشته بود. با این حال من اهمیتی 
به موضوع ندادم و به پیشنهاد اطرافیانم به یک جلسه مشاوره ای رفتیم . مشاوران آن مرکز تشخیص 
دادند که من و پرهام زیاد برای ازدواج با یکدیگر مناسب نیستیم ولی او و خانواده اش دست بردار 
نبودند و ادعا می کردند این گونه مشاوره ها زیاد قابل اعتماد نیستند و نمی توانند در چند جلسه 
مشاوره موضوع به این مهمی را به درستی تشخیص دهند. در نهایت با اصرار پرهام و خانواده اش 
به ازدواج با او رضایت دادم و با وجود مخالفت های پدرم پای سفره عقد نشستم. در همان روزهای 
آغاز دوران نامزدی پرهام اصرار داشت هر چه زودتر زندگی مشترک مان را آغاز کنیم. او در همین 
مدت خواسته های نامعقول و زننده ای از من داشت و مدعی بود باید برای اثبات » دوست داشتن« 
آن ها را تحمل کنم. هنوز چندماه بیشتر از مراسم عقدکنان سپری نشده بود که رفتارهای غیرعادی و 
سادیسم گونه پرهام مرا دچار بیماری های خاصی کرد ولی بازهم چون فکر می کردم پرهام همسرم 
است و باید رضایت او را جلب کنم، همه این شکنجه های جسمی و روحی را تحمل می کردم تا 
این که به حدی سلامتی ام به خطر افتاد که این رفتارهای نامعقول به اختلافات شدید بین من و پرهام 
تبدیل شد. با این حال با وساطت بزرگ تر ها من جهیزیه ام را به مشهد آوردم و در طبقه پایین منزل 
مادر شوهرم ساکن شدیم. در حالی که فقط شش ماه از دوران نامزدی ما می گذشت ، یک شب در 
میان بهت و ناباوری ، پرهام با بیان این که من دیگر تو را دوست ندارم به شدت کتکم زد و مرا از خانه 
بیرون انداخت چرا که من دیگر به دلیل خواسته های نامعقول و زننده او حاضر نمی شدم بیشتر از 
این مورد شکنجه های جسمی قرار بگیرم. از سوی دیگر چون هیچ آشنایی در مشهد نداشتم با پدرم 
تماس گرفتم و همان شب به شهرستان رفتم ولی روز بعد همسرم به اتهام سرقت گوشی تلفن از من 
شکایت کرد در حالی که خودش گوشی را به دیوار کوبیده و خرد کرده بود. در همین حال پدرم که 
از مشکلات شرم آور من خبر نداشت و من هم به شدت خجالت می کشیدم این گونه مشکلات را 
با خانواده ام در میان بگذارم، راهی مشهد شد تا با خانواده پرهام صحبت کند. با آن که پدرم از ابتدا 
مخالف این ازدواج بود و تنها به دلیل اصرارهای ناعاقلانه من راضی به این ازدواج شد ولی باز هم مرا 
در پناه خودش گرفت و تلاش کرد بین ما وساطت کند با این حال پرهام و خانواده اش آن قدر به 
پدرم توهین کردند که او به ناچار یک سیلی به گوش پرهام نواخت و آن ها نیز پدرم را کتک زدند. 
در این شرایط من تقاضای طلاق دادم و از دادگاه درخواست کردم همسرم از نظر سلامت روحی و 
روانی مورد معاینات پزشکی قرار بگیرد ولی او نیز به اتهام عدم تمکین از من شکایت کرده بود، به 
همین دلیل و برای آن که دیگر بهانه ای برای تمکین نداشته باشند من با پوشیدن لباس عروس  به 

خانه آن ها رفتم اما به محض ورود خانواده پرهام روی سرم ریختند و مرا به شدت کتک زدند و...

ماجرای عروسی که کتک خورد!
سرویس حوادث// مردی که با ترفند تجارت پارچه در 
فضای مجازی اقدام به کلاهبرداری 5۰۰ میلیون تومانی 

کرده بود، دستگیر شد.
   رسیدگی به این پرونده با شکایت شخصی که عنوان کرده 
بود مورد کلاهبرداری در فضای مجازی قرار گرفته، آغاز شد.

وی در تشریح ماجرا به مأموران پلیس فتا گفت: مدتی قبل 
در یکی از شبکه های اجتماعی با فردی ناشناس آشنا شدم 
که خــود را از تجار معروف پارچه معرفی کرد و مدعی بود 
با سرمایه گذاری در این زمینه می تواند ظرف مدت کوتاهی 
ســرمایه ام را چندبرابر کند.پس از مدتــی  این فرد  به من 
پیشنهاد ســرمایه گذاری در تجارت پارچه داد و بنده هم با 
اعتمادی که به او پیدا کرده بودم، مبلغ 500 میلیون تومان به 
حساب وی واریز کردم اما پس از واریز پول تلفن همراهش 
خاموش شــد و دیگر نتوانستم او را پیدا کنم و متوجه شدم 

که مورد کلاهبرداری قرار گرفته ام.ســرهنگ داوود معظمی 
گودرزی، رئیس پلیس فضای تولید و تبادل اطلاعات تهران 
بزرگ در این باره گفت: پس از ثبت شکایت بررسی موضوع 
کلاهبرداری در دستور کار پلیس فتا قرار گرفت و کارشناسان 
موفق شدند مجرم را شناســایی کنند. بعد از به دست آمدن 
اطلاعات هویتی این کلاهبردار اینترنتی و پس از تشریفات 
قضایی وی در یکی از مناطق شرقی تهران دستگیر شدمجرم 
پس از مواجهه با ادله دیجیتال و مســتندات جمع آوری شده 
توسط پلیس به جرم خود اعتراف کرد.  رئیس پلیس فتا تهران 
بزرگ توصیه کرد: به هویت ها در فضای مجازی اعتماد نکنید 
و قبل از سرمایه گذاری از طریق فضای مجازی شناخت کافی 
از طرف مورد معامله را داشته باشند و تا حصول اطمینان از 
اطلاعات شغلی و هویتی طرف مقابل از هرگونه واریز وجه 
خودداری کنند و در صورت مشاهده هرگونه مورد مشکوک 

با مراجعه به ســایت www.cyberpolice.ir موارد را 
گزارش کنند.

در امتداد روشنایی

پایتخت یمن توسط جنگنده های سعودی بمباران شد 
  ائتلاف متجاوز سعودی مناطق مختلف استان »صنعاء« پایتخت 
یمن را به شدت بمباران کردند.سلسله جنایات ائتلاف متجاوز سعودی 
علیه غیرنظامیان در یمن همچنــان ادامه دارد. جنگنده های متجاوز 
سعودی مناطق مختلف شــهر صنعاء را بمباران کردند.بر اساس این 
گزارش، همزمان مناطقی از استان تعز نیز هدف حملات جنگنده  های 
ســعودی قرار گرفت. منابع یمنی اعلام کردند که در جریان حملات 
مذکور، عمدتاً مناطق مســکونی توسط سعودی ها بمباران شدند.این 
حملات در حالی انجام شــد که پیشــتر »یحیی سریع« سخنگوی 
نیروهای مســلح یمن اعلام کرد: در عملیات »طوفان یمن3«  عمق 
خاک امارات را هدف قرار دادیــم. ارتش یمن در عملیات مذکور، 
اهداف استراتژیک در ابوظبی را به وسیله موشک های ذوالفقار هدف 
قرار داد.سخنگوی نیروهای مسلح یمن یادآور شد: همچنین اهداف 
حساس و حیاتی در شهر دبی امارات نیز بمباران شدند. بمباران دبی 
به وسیله پهپادهای صماد 3 انجام شد. یک بار دیگر اعلام می کنیم که 
امارات تا زمانی که در تجاوز علیه یمن مشــارکت دارد، نا امن باقی 

خواهد ماند.

10 مجروح در تیراندازی فینیکس آمریکا
  10 نفر در تیراندازی در فینیکس آمریکا زخمی شدند. به گفته 
پلیس فینیکس تعداد مجروحان تیراندازی در این شــهر آمریکا به 
10 نفر رســیده و مظنون نیز کشته شده است.پیش از این گزارش 
شــده بود که 5 مامور پلیس و یک شهروند محلی زخمی شده اند. 
این حادثه زمانی رخ داد که پلیس با تماس تلفنی مبنی بر تیراندازی 
در یکی از خانه ها به محل رســید. پس از گذشــت ساعاتی از 
وقوع این حادثه، پلیس اعلام کرد که وضعیت با سنگربندی تحت 
کنترل اســت و بر اساس گزارش رسانه ها مجروح شدن 5  پلیس 
در فینیکــس اعلام گردید و پلیس گفت کــه هیچ تهدیدی برای 
 مردم وجود ندارد.بر اســاس این گزارش، 9 افسر پلیس و یک زن 
مجروح شــده اند که جراحات آنها شدید گزارش شده است.علت 
و انگیزه این تیراندازی هنوز مشــخص نیست و تحقیقات پلیس 

ادامه دارد.

فوران کوه آتشفشانی » اتنا « در ایتالیا
  کوه آتشفشــانی اتنا در ایتالیا، مرتفع ترین و فعال ترین آتشفشان 
اروپا، فوران و آسمان شــب را با انفجارها و گدازه های مذاب قرمز 
رنگ روشن کرد. موسسه ملی ژئوفیزیک و آتشفشان شناسی ایتالیا 
اعلام کرد که فوران در دهانه جنوب شرقی آتشفشان در ارتفاع حدود 
2900 متری رخ داده که خاکستر و توده های دود را تا ارتفاع هشت 
کیلومتری به آسمان فرستاد.به گفته مقامات محلی، تاکنون گزارشی 
از مصدومیت ناشــی از این فوران منتشر نشده است.این آتشفشان با 
ارتفاع 3330 متر می تواند چندین بار در ســال فوران کند.آخرین 

فوران بزرگ این آتشفشان در سال 1992 میلادی بوده است.

سرویس حوادث// امسال بیش از 11 هزار و ۹۰۰ واحد صنفی متخلف در هرمزگان شناسایی 
شد.

   رئیس گشت های مشترک تعزیرات حکومتی هرمزگان گفت: این واحد های صنفی بیش از 15۷ میلیارد 
تومان جریمه شــدند.محمد حمزه زاده افزود: گرانفروشی، کم فروشی و درج نکردن قیمت از بیشترین 
تخلف های ثبت شده است.به گزارش خبرگزاری صداوسیما مرکز خلیج فارس، وی گفت: شماره 135 

تعزیرات حکومتی هرمزگان آماده ثبت گزارش های مردمی از تخلف های واحد های صنفی است.

تخلف 15۷ میلیاردی واحد های صنفی متخلف در هرمزگان 

کلاهبرداری نیم میلیاردی تاجر قلابی

دادنامه      
پرونده کلاســه 140040920001130410 شعبه دادگاه 
اصل 49 قانون اساســی استان هرمزگان تصمیم نهایی 

شماره 140040390002885194 .
شاکی : ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( به نشانی 
اســتان تهران - شهرستان تهران - شهر تهران - خالد- 
اسلامبولی -کوچه- 17 ستاد - اجرایی فرمان امام )ره( با 

نمایندگی آقای احسان کشاورز فرزند احمد .
اتهام : شکایت برخلاف واقع در دعاوی اصل 49 قانون اساسی

گردشــکار: بتاریخ هفدهم بهمن ماه یکهزارو چهارصد در وقت فوق العاده دادگاه 
اصل 49 قانون اساسی هرمزگان به تصدی امضاء کننده ذیل تشکیل است پرونده 
کلاسه 140040920001130410 تحت نظر است . دادگاه با عنایت به جمیع اوراق 
و محتویات پرونده ختم رسیدگی را اعلام وبا استعانت از درگاه احدیت متعال بشرح 

آتی مبادرت به صدور رأی می نماید.
)رای دادگاه ( :

در خصوص شش دانگ یک قطعه زمین واقع در شهرستان جاسک ، شهر لیردف ، لیردف 
 جنوبی قطعه 27 ، به مساحت2487/50مترمربع طی نامه شماره 181/340887/ن از 
طــرف ســتاد اجرائی فرمان حضرت امــام )ره( به عنوان ملــک بایر بلاصاحب 
معرفی گردیده اســت این دادگاه پس از بررســی های اولیه طی دادنامه شــماره 
140040390002506600 مورخه 1400/10/08 مستنداً به تبصره ماده 10 اصلاحیه 
آئین نامه نحوه رسیدگی به پرونده های موضوع اصل 49 قانون اساسی ، مبادرت به 
صدور قرار سرپرستی می نماید وسپس قرار صادره به منظور حفظ حقوق مدعیان 
احتمالی در روزنامه کثیرالانتشــار آگهی گردید و متعاقباً با عنایت به انقضاء وکیل 
مالک و توجهاً به تحقیقات و بررســیهای انجام شده توسط ستاد اجرایی حضرت 
امــام  )ره( و اینکه ملک موضوع پرونده از مصادیق اموال بلاصاحب تلقی گردیده 
و هیچگونه اطلاعی از مالک و یا ورثه یا نماینده قانونی وی بدست نیامده، لذا در 
راســتای اجرای ماده 28 قانون مدنی و فتوای حضرت امام  )ره( درتحریر الوسیله 
)کتاب لقطه(حکم به تملیک ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( درملک مزبور 
مهلت یک ماهه انتشار آگهی و عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان مدعی 
یا معترض، ستاد اجرایی طی نامه شــماره 181/401074/ن مورخه 1400/11/16 
درخواست صدور حکم تملک ملک موصوف را نموده است. النهایه این دادگاه با 
عنایت به عدم مراجعه شــخص یا اشخاصی به عنوان مالک یاقائم مقام قانونی ویا 
وکیل مالک و توجهاً به تحقیقات و بررسیهای انجام شده توسط ستاد اجرایی فرمان 
حضــرت امام )ره( و اینکه ملک موضوع پرونده ازمصادیق اموال بلاصاحب تلقی 
گردیده و هیچگونه اطلاعی از مالک یا وارثه یا نمایندگی قانونی وی بدست نیامده 
، لذا در  راســتای اجرای ماده 28 قانون مدنی و فتوای حضرت امام )ره( در تحریر 
الوسیله ) کتاب لقطه( حکم به تملیک ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( درملک 
مزبور صادر واعلام میدارد. رای صادره غیابی و ظرف بیست روز پس از ابلاغ قابل 
واخواهی در این دادگاه و سپس ظرف بیست روز قابل تجدید نظر خواهی در محاکم 
محترم تجدید نظر استان تهران )ویژه دادگاه های اصل 49 قانون اساسی( می باشد .
مختارصادقی - رئیس دادگاه اصل 49 قانون اساسی استان هرمزگان

دادنامه
پرونده کلاســه 140040920001130274 شعبه دادگاه 
اصل 49 قانون اساسی اســتان هرمزگان تصمیم نهایی 

شماره 140040390002885138 .
شــاکی : ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( به نشانی 
استان تهران - شهرســتان تهران - شهر تهران - خالد- 
اسلامبولی -کوچه- 17 ستاد - اجرایی فرمان امام )ره( با 

نمایندگی آقای احسان کشاورز فرزند احمد .
اتهام : شکایت برخلاف واقع در دعاوی اصل 49 قانون اساسی

گردشــکار: بتاریخ هفدهم بهمن ماه یکهزارو چهارصد در وقت فوق العاده دادگاه 
اصل 49 قانون اساســی هرمزگان به تصدی امضاء کننده ذیل تشکیل است پرونده 
کلاسه 140040920001130274 تحت نظر است . دادگاه با عنایت به جمیع اوراق 
و محتویات پرونده ختم رسیدگی را اعلام وبا استعانت از درگاه احدیت متعال بشرح 

آتی مبادرت به صدور رأی می نماید.
)رای دادگاه ( :

در خصوص شش دانگ یک قطعه زمین واقع در شهرستان جاسک ، شهر لیردف ، لیردف 
 جنوبی قطعه 22 ، به مساحت2761/52 مترمربع طی نامه شماره 181/340894/ن از 
طرف ســتاد اجرائــی فرمان حضرت امــام )ره( به عنوان ملــک بایر بلاصاحب 
معرفی گردیده اســت این دادگاه پس از بررســی های اولیه طی دادنامه شــماره 
140040390002506475 مورخه 1400/10/08 مستنداً به تبصره ماده 10 اصلاحیه 
آئین نامه نحوه رسیدگی به پرونده های موضوع اصل 49 قانون اساسی ، مبادرت به 
صدور قرار سرپرستی می نماید وسپس قرار صادره به منظور حفظ حقوق مدعیان 
احتمالی در روزنامه کثیرالانتشار آگهی گردید و متعاقباً با عنایت به انقضاء وکیل مالک 
و توجهاً به تحقیقات و بررسیهای انجام شده توسط ستاد اجرایی حضرت امام  )ره( 
و اینکه ملک موضوع پرونده از مصادیق اموال بلاصاحب تلقی گردیده و هیچگونه 
اطلاعی از مالک و یا ورثه یا نماینده قانونی وی بدست نیامده، لذا در راستای اجرای 
ماده 28 قانون مدنی و فتوای حضرت امام  )ره( درتحریر الوسیله )کتاب لقطه(حکم 
به تملیک ســتاد اجرائی فرمان حضرت امــام )ره( درملک مزبور مهلت یک ماهه 
انتشار آگهی و عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان مدعی یا معترض، ستاد 
اجرایی طی نامه شــماره 181/401272/ن مورخه 1400/11/16 درخواست صدور 
حکم تملک ملک موصوف را نموده است. النهایه این دادگاه با عنایت به عدم مراجعه 
شخص یا اشخاصی به عنوان مالک یاقائم مقام قانونی ویا وکیل مالک و توجهاً به 
تحقیقات و بررسیهای انجام شده توسط ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( و اینکه 
ملک موضوع پرونده ازمصادیق اموال بلاصاحب تلقی گردیده و هیچگونه اطلاعی 
از مالک یا وارثه یا نمایندگی قانونی وی بدست نیامده ، لذا در  راستای اجرای ماده 
28 قانون مدنی و فتوای حضرت امام )ره( در تحریر الوسیله ) کتاب لقطه( حکم به 
تملیک ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( درملک مزبور صادر واعلام میدارد. رای 
صادره غیابی و ظرف بیست روز پس از ابلاغ قابل واخواهی در این دادگاه و سپس 
ظرف بیست روز قابل تجدید نظر خواهی در محاکم محترم تجدید نظر استان تهران 

)ویژه دادگاه های اصل 49 قانون اساسی( می باشد .
مختارصادقی - رئیس دادگاه اصل 49 قانون اساسی استان هرمزگان

دادنامه
پرونده کلاســه 140040920001130285 شعبه دادگاه 
اصل 49 قانون اساســی اســتان هرمزگان تصمیم نهایی 

شماره 140040390002884935 .
شــاکی : ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( به نشانی 
استان تهران - شهرســتان تهران - شهر تهران - خالد- 
اسلامبولی -کوچه- 17 ستاد - اجرایی فرمان امام )ره( با 

نمایندگی آقای احسان کشاورز فرزند احمد .
اتهام : شکایت برخلاف واقع در دعاوی اصل 49 قانون اساسی

گردشــکار: بتاریخ هفدهم بهمن ماه یکهزارو چهارصد در وقت فوق العاده دادگاه 
اصل 49 قانون اساســی هرمزگان به تصدی امضاء کننده ذیل تشکیل است پرونده 
کلاسه 140040920001130285 تحت نظر است . دادگاه با عنایت به جمیع اوراق 
و محتویات پرونده ختم رسیدگی را اعلام وبا استعانت از درگاه احدیت متعال بشرح 

آتی مبادرت به صدور رأی می نماید.
)رای دادگاه ( :

در خصوص شش دانگ یک قطعه زمین واقع در شهرستان جاسک ، شهر لیردف ، 
 لیردف جنوبی قطعه 23 ، به مساحت 2500مترمربع طی نامه شماره 181/340893/ن از 
طرف ســتاد اجرائی فرمــان حضرت امــام )ره( به عنوان ملــک بایر بلاصاحب 
معرفــی گردیده اســت این دادگاه پس از بررســی های اولیه طی دادنامه شــماره 
140040390002506813 مورخه 1400/10/08 مستنداً به تبصره ماده 10 اصلاحیه 
آئین نامه نحوه رسیدگی به پرونده های موضوع اصل 49 قانون اساسی ، مبادرت به 
صدور قرار سرپرستی می نماید وسپس قرار صادره به منظور حفظ حقوق مدعیان 
احتمالی در روزنامه کثیرالانتشار آگهی گردید و متعاقباً با عنایت به انقضاء وکیل مالک 
و توجهاً به تحقیقات و بررسیهای انجام شده توسط ستاد اجرایی حضرت امام  )ره( 
و اینکه ملک موضوع پرونده از مصادیق اموال بلاصاحب تلقی گردیده و هیچگونه 
اطلاعی از مالک و یا ورثه یا نماینده قانونی وی بدست نیامده، لذا در راستای اجرای 
ماده 28 قانون مدنی و فتوای حضرت امام  )ره( درتحریر الوسیله )کتاب لقطه(حکم 
به تملیک ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( درملک مزبور مهلت یک ماهه انتشار 
آگهی و عدم مراجعه شخص یا اشخاصی به عنوان مدعی یا معترض، ستاد اجرایی 
طی نامه شماره 181/401258/ن مورخه 1400/11/16 درخواست صدور حکم تملک 
ملک موصوف را نموده است. النهایه این دادگاه با عنایت به عدم مراجعه شخص یا 
اشخاصی به عنوان مالک یاقائم مقام قانونی ویا وکیل مالک و توجهاً به تحقیقات و 
بررســیهای انجام شده توسط ســتاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( و اینکه ملک 
موضوع پرونده ازمصادیق اموال بلاصاحب تلقی گردیده و هیچگونه اطلاعی از مالک 
یا وارثه یا نمایندگی قانونی وی بدست نیامده ، لذا در  راستای اجرای ماده 28 قانون 
مدنی و فتوای حضرت امام )ره( در تحریر الوســیله ) کتاب لقطه( حکم به تملیک 
ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( درملک مزبور صادر واعلام میدارد. رای صادره 
غیابی و ظرف بیســت روز پس از ابلاغ قابل واخواهی در این دادگاه و سپس ظرف 
 بیست روز قابل تجدید نظر خواهی در محاکم محترم تجدید نظر استان تهران )ویژه 

دادگاه های اصل 49 قانون اساسی( می باشد .

مختارصادقی - رئیس دادگاه اصل 49 قانون اساسی استان هرمزگان

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

آدم ربایی 5۰ میلیاردی برای تسویه حساب

سرویس حوادث// عاملان آدم ربایی 5۰ میلیارد تومانی، زمانی که برای دریافت 
پول و تحویل گروگان در محل قرار حاضر شــدند خود را در دام مأموران پلیس 

دیدند.
   بیستم بهمن، مأموران کلانتری 104 عباس آباد، در جریان ربوده شدن مردی 45ساله 
به نام اردشیر قرار گرفتند. خانواده مرد ربوده شده، اعلام کردند که آدم ربایان برای آزادی 
وی، درخواست 50میلیارد تومان پول کرده اند.بازبینی دوربین ها نشان می داد مرد میانسال 
در حال عبور از خیابان بوده که ناگهان خودرویی در مقابل او توقف کرده و 4 سرنشین 
خودرو، وی را به زور سوار کرده و متواری می شوند. در ادامه تحقیقات، مأموران کلانتری 
104 عباس آباد، با دادن آموزش های لازم به خانواده مرد ربوده شــده از آنها خواستند 
تا به بهانه تحویل پول با آدم ربایان قرار ملاقات بگذارند. در حالی که 12 ساعت از این 
ماجرا می گذشت 2نفر از آدم ربایان به همراه اردشیر در محل قرار حاضر شدند و مأموران 
کلانتری بلافاصله وارد عمل شده و گروگان را آزاد و 2متهم را بازداشت کردند.یکی از 
متهمان در تحقیقات گفت: اردشیر مدتی قبل زمینی را از یکی از دوستانم خریداری کرد اما 
پول زمین را نداد. دوستم چندین بار پیگیر پولش شد اما بی فایده بود و اردشیر مدام بهانه 
می آورد تا اینکه در نهایت تصمیم گرفت با ربودن و تهدید وی پولش را پس بگیرد. او از 
ما خواست تا نقشه آدم ربایی را اجرا کنیم و در این مدت اردشیر را به خانه ای در اطراف 
تهران بردیم.سرهنگ جلیل موقوفه ای، رئیس پلیس پیشگیری تهران بزرگ در خصوص 

این خبر گفت: تحقیقات پلیس در رابطه با دستگیری سایر اعضای این باند ادامه دارد.

سرویس حوادث// مرد جوان که پس از قتل همسایه اش او را به آتش کشیده 
بود، به دستور بازپرس جنایی، برای بررسی روانی در اختیار کمیسیون سه نفره 

پزشکی قرار گرفت.
   این متهم اواســط مهر امسال، در جریان درگیری با همسایه اش وی را با سه ضربه 
چاقو به قتل رســانده و جسدش را به آتش کشــیده بود. وقتی موضوع به بازپرس 
محمد وهابی اعلام شد دستور دستگیری متهم را صادر کرد. وی در بازجویی ها گفت: 
همســایه ام در زندگی و کارم فضولی می کرد و همین کارهای او باعث شده بود تا از 
دست او عصبانی شوم و او را به قتل برسانم.با اعترافات متهم، وی به دستور بازپرس 
جنایی برای بررسی صحت روانی به پزشکی قانونی منتقل و مشخص شد متهم دچار 
اختلال روانی است و در بیمارستان روانی باید بستری شود. با توجه به نظریه پزشکی 
قانونی، متهم جوان به بیمارســتان روانی منتقل شد و بازپرس جنایی دستور تشکیل 

هیأت سه نفره کارشناسی را برای بررسی دوباره صحت روانی متهم صادر کرد.

بررسی صحت روانی مرد آتش افروز

ســرویس حوادث//  یکی از متهمــان اصلی پرونده 
قتل محسن قاسمی، قهرمان کشتی جهان، با دستور 
دادســتان بروجرد به اتهام مشارکت در قتل دستگیر 

شد.
خبر     حــدود یک ماه قبل 

غم انگیز  مرگ 
محسن 

سمی،  قا
ش  ملی پــو

ســابق کشــتی فرنگی ایران و دارنده مدال طلای آسیا، در 
حالی از سوی خانواده اش اعلام شد که این قهرمان 31 ساله 
بروجردی از 2ســال قبل به دلیل ضرب و جرح چند نفر از 
کارکنان یک کمپ ترک اعتیاد غیرمجاز در بروجرد، دچار 
ضایعه شدید مغزی شده بود.خانواده محسن قاسمی پس از 
این حادثه با شــکایت به پلیس و مراجع قضایی خواهان 
پیگیری ماجرا و برخورد قانونی با مســببان حادثه 
شــده بودند که در همان زمان 3 متهم دستگیر 
شــدند و ضمن اعتراف به جرم خود با قرار 
وثیقه آزاد بودند اما پس از مرگ محسن 
و شکایت خانواده وی از متهمان به اتهام 
قتل و درخواست اشد مجازات برای آنها، 
پرونده بار دیگر تحت رســیدگی قرار 
گرفت.برادر محســن در این باره گفت: 
پس از مرگ برادرم به دســتور بازپرس 
پرونده، جسد به پزشــکی قانونی تهران 
منتقل شد تا علت فوت او مشخص شود. با 
اعلام نتایج پزشکی قانونی بود که دادستان جدید 
بروجرد، هفته گذشته دستور داد عاملان اصلی این 
پرونده جنایی بازداشــت شوند. 5روز پیش بود که پس از 

آماده شدن گواهی پزشکی قانونی، دادستان بروجرد دستور 
داد یکی از کارکنان کمپ دستگیر شود او پیش از این به عنوان 
ضارب برادرم با قرار 30 میلیون تومانی آزاد بود اما این بار 
با دستور دادستان به اتهام مشارکت در قتل برادرم بازداشت 
شده است.متهم 31 سال سن دارد و براساس تصاویری که از 
فیلم دوربین مداربسته کمپ از ضرب و جرح برادرم به دست 
آمده نشــان می دهد که وی ضربات مرگباری را به برادرم 
وارد کرده اســت.وی همچنین مدعی شد این مرد جوان با 
برادرم خصومت داشــت و چون از برادرم کتک خورده بود 
به دنبال انتقام از وی بود.مرتضی قاسمی اظهار داشت که بعد 
از بیهوش شدن برادرم براساس آنچه که در فیلم های دوربین 
کمپ نشان می دهد این 3نفر قصد داشتند با حل کردن تعدادی 
قرص های مخدر آن را به خــورد برادرم بدهند تا مرگ او 
را خودکشــی نشــان دهند.وی در ادامه با بیان اینکه پدر و 
مادرم خواهان قصاص متهمان هستند، گفت: ما از دادستان 
بروجرد و دستگاه قضایی خواستار رسیدگی سریع به پرونده 
و مجازات عاملان قتل برادرم هستیم.مرحوم محسن قاسمی 
در وزن ۷4 کیلوگرم کشتی می گرفت و در سال 2011 و در 
سن 20 سالگی مدال طلای آســیا را کسب کرد و در سال 

2012 به همراه تیم ملی کشتی فرنگی، قهرمان جهان شد.

 کشتی گیر بازداشت یکی از عاملان قتل                   بروجردی

ســرویس حوادث// دو خواهر جوان که با راه اندازی کانال صیغه و 
همسریابی در شبکه های اجتماعی از 4۰ مرد در شیراز کلاهبرداری 

کرده بودند، دستگیر شدند.
    رســیدگی به این پرونده با مراجعه و شکایت چندین نفر از شهروندان 
شیرازی به پلیس فتا استان آغاز شــد که همه شاکی ها مدعی بودند در 
شــبکه های اجتماعی مثل تلگرام و واتس اپ مــورد کلاهبرداری قرار 
گرفته اند.یکی از شاکی ها به مأموران گفت: در شبکه اجتماعی واتس اپ با 
گروهی آشنا شدم که در زمینه صیغه و همسریابی فعالیت می کرد. پس از 

ارتباط، ادمین کانال از من خواست تا برای ثبت نام و بیعانه مبلغ 500 هزار 
تومــان پرداخت کنم. من هم ثبت نام کردم اما پس از آن ناگهان از گروه 
اخراج شدم و دیگر کسی جوابگوی تماسم نبود.سرهنگ حشمت سلیمانی 
رئیس پلیس فتا استان فارس در این باره گفت: پس از تجمیع شکایت ها 
کارشناسان پلیس فتای استان فارس موفق شدند متهمان این پرونده را که 
دو خواهر جوان بودند  در یکی از محله های شــیراز شناسایی و دستگیر 
کنند. متهمان در بازجویی اولیه به کلاهبرداری 200 میلیون تومانی از 40 

شهروند شیرازی اعتراف کردند.

دام 2 خواهر 
برای 40 مرد 
شیرازی

روابط عمومی 
ولادت مولود کعبه حضرت علی)ع( و روز پدر مبارک شیلات هرمزگان 
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دستورات ویژه دادستان مرکز استان هرمزگان 
مبنی بر توقف کوه خواری در ضلع شرقی هرمز 

  سعیده دبیری نژاد سرویس شهرستان// دادستان عمومی و انقلاب مرکز 
استان هرمزگان در جریان بازدید از قلعه پرتغالی های جزیره هرمز با صدور 
دستور ویژه قضایی برلزوم حفظ حریم این اثر تاریخی تأکید کرد. به گزارش 
خبرنگار دریا، دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان هرمزگان در راستای 
پیگیری حقوق عامه و بررسی مشکلات قضایی مردم از جزیره هرمز بازدید 
کرد. علیرضا احمدی منش در جریان این سفر، ضمن بازدید از روند مرمت 
قلعه پرتغالی های جزیره هرمز، با صدور دستورات ویژه قضایی برلزوم حفظ 
حریم این اثر تاریخی تأکید کرد. وی همچنین با حضور در شــرق جزیره 
هرمز دســتورات ویژه ای را برای توقــف کوه خواری در این منطقه صادر 
نمود. احمدی منش در ادامه ضمن بازدید از قریب به بیش از چهل هکتار 
از اراضی خلع ید شــده در جزیره هرمز پس از استماع گزارش مسئولان 
مربوطه بر روند رفع تصرف و اعاده این زمین ها به بیت المال نظارت کرد. 
دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان هرمزگان در مسجد جامع جزیره هرمز 
نیز حضور یافت و پس از برگزاری نماز، با جمعی از مردم دیدار و گفت وگو 
نمود و به مسائل و مشکلات قضایی آنها رسیدگی کرد.گفتنی است؛ حضور 
در گلزار شــهدای جزیره هرمز و ادای احترام به مقام شامخ شهدای انقلاب 
اســلامی، دیدار با امام جمعه این جزیره و شرکت در جلسه شورای اداری، 
از دیگر بخش های سفر دادستان مرکز استان هرمزگان به جزیره هرمز بود.

نوبت دهی اینترنتی در مرکز تعویض پلاک قشم آغاز شد
  ســرویس شهرســتان//  سرپرســت انتظامــی شهرســتان قشــم 
گفــت: در راســتای تســهیل خدمــات به شــهروندان و پیشــگیری 
 از شــیوع بیمــاری کرونــا، دریافــت خدمــات در مرکــز تعویــض 
پلاک قشم از این پس فقط با اخذ نوبت اینترنتی میسر خواهد بود.سرهنگ  
مجتبی راست خدیو افزود: در همین راستا افرادی که قصد مراجعه به مرکز 
تعویض پلاک شهرستان قشم را دارند می توانند با مراجعه به سایت راهور ۱۲۰ 
https://nobatdehi.epolice. و یا تارنمای اینترنتی بــه آدرس

ir/ بــرای دریافت نوبت اقدام نمایند.  وی ادامه داد: تمام خدمات تعویض 
 پلاک قشم از جمله نقل و انتقال مالکیت، صدور المثنی سند  رسمی مالکیت، 
صدور المثنی کارت خودرو و سایر خدمات برای کلیه وسائط نقلیه فقط با 
اخذ  نوبت اینترنتی قبلی انجام می شود.راست خدیو تصریح کرد: در راستای 
تکریم ارباب رجوع و رعایت حقوق شهروندی پلیس راهور این فرماندهی ۲ 
غرفه دیگر به غرفه های موجود تعویض پلاک اضافه کرده است.  به گزارش 
ایرنا، وی خاطرنشان کرد: با توجه به فضای نامناسب مرکز تعویض پلاک در 
مکان کنونی، این مرکز در چند روز آتی به  مکان جدید منتقل خواهد شد که 

پس از انتقال اطلاع رسانی می شود.

بهره برداری از اقامتگاه سنتی جزیره هرمز 
  ســرویس شهرســتان// به مناســبت دهه مبارک فجر، یک 
اقامتگاه ســنتی در جزیره هرمز به بهره برداری رسید.اســتاندار 
هرمزگان گفت: این اقامتگاه ســنتی با سرمایه گذاری ۸۰میلیارد 
ریالی بخش خصوصی ساخته شده اســت.مهدی دوستی افزود: 
 بــا بهره برداری از این اقامتگاه برای ۱۸نفر شــغل ایجاد شــد.به 
گزارش خبرگزاری صداوسیماي مرکز خلیج فارس؛ وی گفت: این 

اقامتگاه سنتی دارای هشت واحد و یک سفره خانه است.

خبری

شهرستان

ولادت با سعادت
 مولی الموحدین حضرت علی)ع( و روز پدر مبارک

سعیده دبیری نژاد ســرویس شهرستان// با حضور 
مهندس مهدی دوستی اســتاندار هرمزگان، جلسه 
هیأت حل اختلاف و رسیدگی به شکایات از شوراهای 

استان هرمزگان برگزار شد.
   به گزارش خبرنگار دریا، در این جلســه ۲ دســتور 
کار مورد بررســی قرار گرفــت و در نهایت نیز با رای 
اعضا مســائل مطرح شــده تعیین تکلیف شد.  دستور 
کار اول این جلســه بازگشت ۲ عضو اصلی به شورای 
شهر کوشــکنار از توابع شهرستان پارسیان بود که پس 
از بحث و بررسی از ســوی اعضا با قید تذکر کتبی و 
درج در پرونده از ســوی اعضا مورد تایید قرار گرفت 
و مصوب شــد. این دو عضو به علت عدم شرکت در 

جلسات متعدد شورای شــهر جای خود را به اعضای 
علی البدل داده بودند کــه از این پس با دریافت تذکر 
کتبی و درج در پرونده می توانند به عنوان عضو شــورا 
همچنان فعالیت کنند.  دســتور کار دوم این جلسه نیز 
به تعیین تکلیف سلب عضویت ۲ عضو شورای اسلامی 
روســتای چاله مورت از توابع شهرستان حاجی آباد به 

علت عدم ســکونت در محل حوزه انتخابیه اختصاص 
داشت که پس از بحث و بررسی توسط اعضای هیأت 
حل اختلاف و رسیدگی به شکایات از شوراها، با این 
دســتور کار موافقت شد و این دو عضو که ساکن یکی 
از شهرستان های اســتان کرمان هستند سلب عضویت 
شدند.استاندار هرمزگان در این جلسه اظهار داشت: باید 

یک قانون اعلان عمومی شــود و افرادی که از سوی 
مردم انتخاب و به عنوان عضو شــورا برگزیده شده اند 
اما با عدم حضور در جلسات سبب اخلال در برگزاری 
جلسات و نشست های شــوراها و اجرای تصمیمات 
می شوند در انتخابات آینده این رفتار سبب عدم تایید 
صلاحیت آنها خواهد شــد. وی افزود: این امر موجب 

می شود اعضا نسبت به برگزاری نشست ها و جلسات 
شوراها اهتمام بیشــتر و بهتری داشته باشند و مانع از 
بروز اخلال در روند تصمیم گیری ها خواهد شد.مهندس 
مهدی دوستی گفت: دیگر مورد مهم و مورد تاکید این 
است که باید از بازی دادن حاکمیت با استفاده از برخی 
استثنائات قانونی جلوگیری کرد، این که برخی اعضای 
شوراهای شــهر و روستا در محل های خارج از حوزه 
انتخابیه سکونت داشته باشند و بعد از شکایت اعلام کنند 
آماده سکونت در محل مورد نظر هستند قابل پذیرش 
نیســت. وی تصریح کرد: نباید اجازه داد این موارد به 
رویه تبدیل شــود و افراد با دادن یک تعهد حاکمیت را 

به بازی بگیرند.

در جلسه هیأت حل اختلاف و رسیدگی به شکایات از شوراهای استان هرمزگان مطرح و مصوب شد؛

سلب عضویت دو عضو شورای اسلامی روستای چاله مورت

سرویس شهرستان// مدیر شبکه بهداشت و درمان 
قشم گفت: وضعیت کرونا در قشم از قرمز به نارنجی 
تغییر رنگ داد اما این وضعیت متزلزل است و پیش 
بینی  می شود که در ۲ هفته آتی رنگ کرونای این 

شهرستان قرمز شود. 
    دکتر یاسر مرادی افزود: مردم وضعیت کرونا را جدی 
بگیرند و از عادی انگاری شرایط بپرهیزند.وی ادامه 
داد: متأسفانه هنوز در قشم کسانی هستند که هیچگونه 
واکسنی دریافت نکرده اند و مقاومت ها برای دریافت 
دُز دوم و ســوم نیز بیش از دُز اول است.مدیر شبکه 
بهداشت تصریح کرد: فردی که ۲ روز پیش در قشم بر 
اثر بیماری کرونا فوت کرد، اگرچه اهل قشم نبود، اما 
هیچگونه تزریق واکسنی برای وی ثبت نشده بود.وی 
افزود: این در حالی است که کسانی که دُز سوم خود را 
دریافت کرده اند، در صورت مبتلا شدن به امُیکرون با 

تبی ۲ تا سه روزه روبرو می شوند.
*  تست کرونا نیاز نیست، هر عارضه مشابهی 

را امُیکرون در نظر بگیرید
  مرادی ادامه داد: نشانه ها از سرعت ۳۰ برابری سویه 
امُیکرون در برابر دیگر سویه ها  حکایت می کند و مردم 
بیماری های مشابه را امُیکرون تلقی کنند.وی با اشاره 
به شــیوه نامه جدید وزارت بهداشت و درمان اظهار 
کرد: برای تشخیص کرونا نیازی به تست پی.سی.آر 
نیست و افراد می توانند زیر نظر پزشک معین به پنج 
روز قرنطینه شوند و پنج روز نیز رعایت دستورالعمل 
بهداشــتی به ویژه استفاده از ۲ ماســک  را رعایت 
 کنند. مدیر شبکه بهداشت افزود: برخی سخنان که از 
طی شــدن اوج پیک حکایت دارد، کارشناسی شده 

نیست و پیش بینی ها نشان از آن دارد که امُیکرون در 
۲ هفته های آتی  به بیشینه خود برسد.

* سرم تراپی لازم نیست، مردم دیفن هیدرامین 
و استامینوفن مصرف کنند

  وی ابراز کرد: مردم در صورت مبتلا شدن به  امُیکرون 
از روی آوردن به سرم تراپی خودداری کنند و نیازی به 
آن وجود ندارد.مرادی ادامه داد: افراد با دیفن هیدرامین 
و استامینوفن می توانند عوارض بیماری را کاهش دهند 
و در صورتی که عوارض کاهش نیافت به متخصص 

داخلی و یا بیمارستان مراجعه کنند.
* مجالــس ۲ هفته به تعویق بیفتــد، مردم ۲ 

ماسک استفاده کنند
  مدیر شبکه بهداشت قشم با ابراز نگرانی از ازدحام و 
اجتماعات کنونی قشم تصریح کرد: در صورت امکان 
عروسی ها به مدت ۲ هفته تعویق بیفتند و در غیر این 
صورت فقط به صــورت خانوادگی و در فضای باز 
برگزار شود و مراسم  خاکسپاری اموات نیز با کمترین 
جمعیت ممکن صورت گیرد.وی افزود: مردم تا آنجا که 

ممکن است در فضای بسته بیشتر از ۳۰ دقیقه حضور 
نیابند و در صورتی که مجبور به برداشتن ماسک برای 
سرو غذا شــدند، حداقل فاصله سه متری را رعایت 
کنند.مدیر شبکه بهداشت قشم ادامه داد: در مکان هایی 
شــلوغ مانند بانک ها و بیمارستان ها افراد حتما از ۲ 
ماسک استفاده کنند و افرادی که بیماری زمینه ای دارند 
بین ۲ ماســک یک دستمال کاغذی قرار دهند.  وی 
گفت: کسانی که به مسافران منزل اجاره می دهند باید 
به انــدازه ظرفیت  و یا حتی کمتر از ظرفیت پذیرش 
داشته باشند.مرادی همچنین متذکر شد: مدارس نیز باید 
با استفاده از راهکارهای مختلف کمترین جمعیت ممکن 
را در کلاس ها داشته باشند و اداره ها نیز از دورکاری 
اســتفاده کنند.به گزارش ایرنا، وی افزود: شناورهای 
مســافری نیز نباید با حداکثر ظرفیت کار کنند و در 
صورتی که از تهویه مطبوع برخوردارند، فاصله گذاری 
کنند و اگر تهویه مناسبی در اختیار ندارند، ضمن تهیه 
آن، با نیمی از ظرفیت فعالیت کنند.  مدیر شبکه بهداشت 
خاطرنشان کرد: مردم در فضای عمومی مجتمع های 
تجاری باید از  ماسک استفاده کنند و کسبه به مشتریانی 
که ماسک ندارند، بدون برخورد قهری، از ارائه خدمات 

خودداری کنند.

استاندارهرمزگان  : وضعیت نارنجی کرونا در قشم متزلزل است

گردشگری در جزیره هرمز باید درآمد زا باشد 
جشنواره  شهرســتان//   ســرویس 
بیــن المللــی مســیر جــرون با 
مجلس  در  مــردم  حضورنماینــده 
هرمزگان،  استاندار  اسلامی،  شورای 
معاون امــور اقتصادی اســتاندار و 
جمعی از مسئولین و مردم در جزیره 

هرمزبرگزار شد. 
   مهدی دوســتی در این مراســم با 
بیان اینکه  ۵۰۰ ســال است که برای 
یکپارچگی ایران عزیز می جنگیم گفت: 
جنگ ۵۰۰ ساله با استعمار بزرگترین 
افتخار هرمزی ها و هرمزگانی ها است.
وی هدف از برگزاری این جشــنواره 
را تعریف مسیرها و قطب های جدید 
گردشگری در استان عنوان کرد و افزود: 
این فرصت و پتانسیل نه تنها برای هرمز 
بلکه در اختیار تمام شــهر های استان 

قرار خواهد گرفت.وی ادامه داد: برای 
رونق شــهرهای استان و توسعه پایدار 
آنهــا برنامه های متنوعی در دســتور 
کار اســت اما مهمترین برنامه توسعه 
گردشگری استان و افزایش زمان آن از 

چند ماه به یک سال است.
  اســتاندار هرمزگان خاطر نشان کرد: 
برای تحقق این مهم باید جشنواره های 
تابستانه  از جمله جشــنواره  مختلف 
و انواع جشــنواره های گردشگری و 
فرهنگی متناسب با فصل های مختلف 
ســال در اســتان برگزار شود.دوستی 
تصریح کرد: گردشگری هرمزگان یک 
گردشگری معیشت محور است که باید 
آن را به گردشگری پایدار و درآمد زا 
برای مردم جزیره تبدیل کنیم که تنها کار 
در این زمینه مدیریــت کردن افزایش 

دوره گردشــگری در اســتان است.به 
گزارش ایلنا، وی بیان کرد: در جزیره 
هرمز مدلی از صنایع دســتی منحصر 
به فردتوســط زنان جزیــره در حال 
شکل گیری اســت و آن صنایع دستی 
با محوریت خاک اســت که باید به آن 
هویت داده شود تا رشد کرده و گسترده 

شود.

سرویس شهرستان// شــهردار بندرکنگ از ارائه بسته های 
گردشــگری به گردشــگران خبر داد و گفت: برای ایجاد یک 
گردشــگری پایدار باید ابتدا ظرفیت ها شناخته شود،برای آن 
برنامه ریزی و سیاستگذاری شودتا بتوان به یک درآمد و اقتصاد 

پایدار دست یافت. 
    ایوب زارعی در جشنواره بین المللی مسیر جرون که در جزیره 
هرمز برگزار شد با بیان اینکه  در برگزاری چنین جشنواره هایی 
 به دنبال کیفیت هســتیم، گفت : هــر منطقه فرهنگ مخصوص 
 به خــود دارد که برای احیا و توســعه آن باید اســتعدادها و 
پتانسیل های آن منطقه شناسایی شود و از مردم همان منطقه برای 
رشد آن کمک گرفت.زارعی ادامه داد: در این جشنواره تنها تمرکز 
بر گردشگری نیست بلکه صنایع دستی بومی ، فرهنگ ، آداب و 

رسوم و آیین ها نیز مد نظر است.
   وی با بیان اینکه جزیره هرمز یک جزیره استراتژیک و به عنوان 

یک شاهراه دریایی اســت بیان کرد : جزیره هرمز یک جزیره 
استثنایی و بکر اســت که از لحاظ طبیعی و گردشگری دارای 
مناظر بی نظیری است. شهردار بندر کنگ با اشاره به اینکه هرمز 
یک جزیره جهانی است افزود : ۲۵۰۰ سال پیش از جزیره هرمز 
به عنوان بندرگاه در ابعاد بین المللی استفاده می شده که این نشان 
از موقعیت استثنایی این جزیره و نقش مهم آن در اقتصاد کشور 
داشــته است. وی از ارائه بســته های گردشگری به گردشگران 
 خبر داد و گفت : برای ایجاد یک گردشــگری پایدار باید ابتدا 
ظرفیت ها شناخته شــود،برای آن برنامه ریزی و سیاستگذاری 
شــود تا بتوان به یک درآمد و اقتصاد پایدار دست یافت.زارعی 
خاطر نشان کرد : ارائه صنایع دستی استان در بازارچه های دائمی، 
افزایش کیفیت گردشگری، استفاده از انرژی های نو، ریشه کنی 
فقر و تعامل فرهنگی بین شــهر هــای مختلف از جمله اهداف 

برگزاری این جشنواره است.

شهردار بندر کنگ خبر داد

ارائه بسته های گردشگری به گردشگران در هرمزگان 

آگهي مناقصه عمومي یک مرحله ای
 پروژه آسفالت و خط کشی معابر سطح شهربندرخمیر

شهرداری بندرخمیر در نظر دارد به استناد ماده 5 آیین نامه مالی برگزاری مناقصات و ماده 5 آیین نامه مالی شهرداریها و مصوبه 
شــماره 275 مورخ 1400/10/19 شورای اسلامی شهر بندرخمیر پروژه خط کشی و اجرای آسفالت معابر سطح شهر بندر خمیر 
را با شــرایط و مشخصات زیر از طریق برگزاری مناقصه عمومی یک مرحله ای با شرکت صلاحیت دار رتبه حداقل 5 راه و باند به 
انجام برســاند . شایسته است پیشنهاد قیمت خود را از ساعت 8 صبح روز پنجشنبه مورخ 1400/11/28 إلی ساعت 8 صبح روز 
یکشنبه مورخ 1400/12/08 همراه با یک فقره رسید ســپرده به حساب 72191145857821 شهرداری نزد بانک مهر شعبه 
خمیر و یا ضمانت نامه معتبر بانکی به مبلغ1.500.000.000 ریال در سامانه ستاد ایران بارگزاری و اصل آن را در پاکت مهر شده 
به امور پیمانها شهرداری بندرخمیر تحویل و رســید دریافت دارید . 1- متقاضیان می توانند از ساعت 8 صبح روز دوشنبه مورخ 
1400/11/18 الی ســاعت 8 صبح روز پنجشنبه مورخ  1400/11/28 جهت اخذ هرگونه اطلاعات و جزئیات مورد نظر ، حجم و 
 www.setadiran.ir میزان کار ، مشخصات ، شرایط و مفاد قرارداد ، فرم پیشنهاد قیمت ، اسناد و شرایط مناقصه الزاما از سایت
اسناد مناقصه دریافت نمایید . مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی ، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهي امضای 
الکترونیکی راجهت شرکت در مناقصه محقق سازند . کلیه مراحل برگزاری و انتخاب پیمانکار ذیصلاح از طریق سامانه ستاد انجام 
میگردد . 2- ضمانت نامه شــرکت در مناقصه را طي پاکت )الف( اساسنامه ، صورتجلسات هیئت مدیره ، آگهي تاسیس و ثبت ، 
آگهي معتبر آخرین تغییرات اساسنامه شرکت، فرم تعهدنامه عدم مشمولیت شرکت در قانون منع مداخله کارکنان دولت در شرکت 
، سوابق کاری شرکت ، رضایت نامه را طي پاکت )ب( و آنالیز و برآورد و قیمت پیشنهادی را طي پاکت )ج( با امضاي مقام مجاز و 
مهر شرکت در سامانه ستاد ایران بارگزاری نمایند . 3- کلیه اسناد تعهد آور شرکت از جمله اساسنامه ، صورتجلسات هئیت مدیره ، 
آگهی تاسیس و ثبت آگهی آخرین تغییرات اساسنامه ، گواهی تاییدیه صلاحیت پیمانکاری حتما برابر اصل گردد . و در صورت برنده 
شدن جهت بررسی به شهرداری ارائه گردد . 4- کلیه اسناد مناقصه تحویلی از جمله نمونه قرارداد و فرم تعهد نامه عدم مشمولیت 
شرکت در قانون منع مداخله کارکنان دولت در شرکت به امضاء مقام مجاز و مهر شرکت برسد . 5- ضمانت نامه شرکت در مناقصه 
باید حداقل از تاریخ بازگشــایي پاکات سه ماه مهلت داشته باشد . 6- درهنگام ارائه جواب به شماره و تاریخ آگهي اشاره شود . 
7-چنانچه برندگان اول تا سوم حاضر به انعقاد قرار داد نشوند به ترتیب سپرده آنها به نفع شهرداري ضبط خواهد شد . 8- به 
پیشنهاد هاي رسیده فاقد سپرده و تائید صلاحیت پیمانکاری معتبر ترتیب اثر داده نمي شود . 9- پیشنهادهای اشتباه ، مبهم و ناخوانا 
مردود و ترتیب اثر داده نمی شود . 10-مبلغ اولیه پیمان 30.000.000.000 ریال سی میلیارد ریال از محل اعتبارات دولتی)اسناد 
خزانه و .....( می باشد . 11- کلیه هزینه چاپ و نشر اگهی با برنده مناقصه می باشد . 12- در صورت عدم تجدید مناقصه کمیسیون 
عالي معاملات شهرداري در ساعت 10 روز یکشنبه مورخ 1400/12/08 تشکیل و کلیه پیشنهادهای رسیده مفتوح و قرائت خواهد 

شد . 13- زمان قرارداد به مدت یکسال می باشد . 14- شهرداري در رد یا قبول هر یک از پیشنهادها مختار خواهد بود .

    شهرداري بندرخمیر

نوبت دوم آگهي مناقصه عمومي یک مرحله ای 
پروژه احداث سلول دفن مهندسی پسماند شهر بندر خمیر

شهرداری بندرخمیر در نظر دارد به اســتناد ماده 5 آیین نامه مالی برگزاری مناقصات و ماده 5 آیین نامه مالی شهرداریها 
و مصوبه شــماره 278 مورخ1400/10/21شــورای اسلامی شــهر بندرخمیر پروژه پروژه احداث سلول دفن مهندسی 
 پســماند شــهر بندر خمیر را با شــرایط و مشــخصات زیر از طریق برگزاری مناقصه عمومی یک مرحله ای با شرکت 
صلاحیت دار رتبه حداقل 5 ابنیه یا راه و ترابری به انجام برســاند . شایسته است پیشنهاد قیمت خود را از ساعت 8 صبح 
روز پنجشنبه مورخ 1400/11/28 الی ساعت 8  صبح روز یکشنبه مورخ 1400/12/08 همراه با یک فقره رسید سپرده  به 
حساب72191145857821 شهرداری نزد بانک مهر شعبه خمیر و یا ضمانت نامه معتبر بانکی به مبلغ 750.000.000 
ریال در ســامانه ستاد ایران بارگزاری و اصل آن را  در پاکت مهر شده به امور پیمانها شهرداری بندرخمیر تحویل و رسید 
دریافت دارید . 1- متقاضیان می توانند از ساعت 8 صبح روز دوشنبه مورخ 1400/11/18 الی ساعت 8 صبح روز پنجشنبه  
مورخ 1400/11/28 جهت اخذ هرگونه اطلاعات و جزئیات مورد نظر ، حجم و میزان کار ، مشــخصات ، شــرایط و مفاد 
 قرارداد، فرم پیشنهاد قیمت ،  اسناد وشرایط مناقصه الزاماً ازسایت www.setadiran.ir اسناد مناقصه دریافت نمایید . 
مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی ، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی راجهت 
شرکت در مناقصه محقق ســازند .کلیه مراحل برگزاری و انتخاب پیمانکار ذیصلاح از طریق سامانه ستاد انجام میگردد . 
2- ضمانت نامه شــرکت در مناقصه را طي پاکت )الف( اساســنامه ، صورتجلسات هیئت مدیره ، آگهي تاسیس و ثبت ، 
آگهي معتبرآخرین تغییرات اساسنامه شرکت ، فرم تعهدنامه عدم مشمولیت شرکت در قانون منع مداخله کارکنان دولت 
در شرکت، سوابق کاري شرکت ، رضایت نامه ،کپی اسناد ماشین آلات بنام شرکت یا در اجاره شرکت را طي پاکت )ب( و 
آنالیز و برآورد و قیمت پیشنهادی را طي پاکت )ج( با امضاي مقام مجاز و مهر شرکت در سامانه ستاد ایران بارگزاری نمایند . 
3- کلیه اسناد تعهد آور شرکت از جمله اساسنامه ، صورتجلسات هئیت مدیره ، آگهی تاسیس و ثبت ، آگهی آخرین تغییرات 
اساسنامه ، گواهی تاییدیه صلاحیت پیمانکاری حتماً برابر اصل گردد . و در صورت برنده شدن جهت بررسی به شهرداری 
ارائه گردد . 4- کلیه اســناد مناقصه تحویلی از جمله نمونه قرارداد و فرم تعهد نامه عدم مشمولیت شرکت در قانون منع 
مداخله کارکنان دولت در شرکت به امضاء مقام مجاز و مهر شرکت برسد . 5- ضمانت نامه شرکت در مناقصه باید حداقل از 
تاریخ بازگشایي پاکات سه ماه مهلت داشته باشد . 6- درهنگام ارائه جواب به شماره وتاریخ آگهي اشاره شود .7-چنانچه 

برندگان اول تا سوم حاضر به انعقاد قرار داد نشوند به ترتیب سپرده آنها به نفع شهرداري ضبط خواهد شد .   
8- به پیشــنهاد هاي رسیده فاقد سپرده وتائید صلاحیت پیمانکاری معتبر  ترتیب اثر داده نمي شود . 9-  پیشنهادهای 
اشــتباه، مبهم و ناخوانا مردود و ترتیب اثر داده نمی شود . 10-15.000.000.000 ریال شامل )12.500.000.000 ریال 
اعتبار عمرانی دولتی : اسناد خزانه یا نقدی و 2.500.000.000 ریال اعتبارات داخلی شهرداری(می باشد . 11- کلیه هزینه 
چاپ و نشــر آگهي با برنده مناقصه مي باشد .12- در صورت عدم تجدید مناقصه کمیسیون عالي معاملات شهرداري در 

ساعت 15 روز یکشنبه مورخ 1400/12/08  تشکیل وکلیه پیشنهادهاي رسیده مفتوح و قرائت خواهد شد .
13- زمان قرارداد به مدت چهارماه می باشد . 14- شهرداري در رد یا قبول هر یک از پیشنهادها مختار خواهد بود .

    شهرداري بندرخمیر

نوبت دوم

سرویس شهرســتان// مدیر جهاد کشاورزی شهرستان بندرلنگه از آغاز 
برداشت گوجه فرنگی از مزارع این شهرستان خبر داد.

    به گزارش خبرنگار دریا، مهندس شــیخ زاده اظهار داشت :  ۳۰۰ هکتار 
از مزارع شهرستان بندرلنگه به کشت گوجه فرنگی اختصاص یافته است. وی 
خاطر نشان کرد ارقامی که در شهرستان بندرلنگه کشت می گردد شامل ارقام  

بریویو ، برنتا  و ۸۳۲۰ می باشد . ایشان افزود : زمان کاشت نشاء گوجه فرنگی 
در مزارع شهرستان بندرلنگه  از اوایل مهر ماه آغاز و زمان برداشت آن را اوایل 
بهمن ماه اعلام کرد. ایشــان همچنین افزود : این مزارع تحت نظارت مستمر 
کارشناسان مدیریت جهاد کشــاورزی شهرستان می باشد.مهندس شیخ زاده 
خاطر نشان کرد : با توجه به سطح زیر کشت ۳۰۰ هکتاری گوجه فرنگی در 
مزارع شهرستان بندرلنگه پیش بینی می گردد بیش از ۱۸۰۰۰ تن گوجه فرنگی 
از مزارع شهرستان بندرلنگه برداشت گردد. که نسبت به سال قبل ۱۰ درصد 
افزایش عملکرد را نشــان می دهد که علت آن استفاده از ارقام پر محصول، 

اجرای سیستم آبیاری تحت فشار و ارائه خدمات کارشناسی می باشد.

مدیر جهاد کشاورزی بندرلنگه خبر داد    

 آغاز برداشت گوجه فرنگی در بندرلنگه  
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05:06:30 اذان صبح

06:23:۴0
11:59:10
1۷:35:01
1۷:52:00

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

05:38:53 اذان صبح
06:59:10
12:29:3۷
18:00:2۷

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب

05:33:26 اذان صبح
06:52:35
12:20:۴3
1۷:۴9:12
18:06:۴0

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

0۴:۴9:16 اذان صبح
06:08:0۴
11:۴0:۴9
1۷:13:56
1۷:31:1۷

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب

05:22:3۴ اذان صبح
06:۴1:29
12:1۴:03
1۷:۴6:59
18:0۴:23

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

05:0۴:۴8 اذان صبح
06:2۴:15
11:55:58
1۷:28:0۴
1۷:۴5:35

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

05:26:59 اذان صبح
06:۴6:۴۷
12:1۷:58
1۷:۴9:33
18:0۷:08

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

05:16:19 اذان صبح
06:3۷:06
12:06:۴6
1۷:36:50
1۷:5۴:۴0

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب18:18:09 اذان مغرب اذان مغرب

فروردین :
امروز احساس می کنید که باید از نظر احساسی تعدیل 
شوید و می خواهید انرژی اضافی خود را تخلیه کنید. 
اگر با همکارتان درگیر یک بحث جدی شوید این بحث 
به نفع شخص شــروع کننده تمام می شود و در عین حال وظایفی که 
قبلا به خوبی تعریف شده اند ممکن است در نتیجه این بحث به سرعت 
 روشــنی خود را از دســت بدهند. به جای اینکه سعی کنید حق را به 
جانب خودتان دهید و مدام در پی تصدیق خود باشید؛ آرام بگیرید و از 

درگیر شدن در یک جنگ لفظی اجتناب کنید .
   اردیبهشت :

با وجوداینکه می دانید امروز باید کاری انجام دهید اما 
احتمالا به درســتی نمی دانید که آن کار دقیقا چیست. 
ممکن است امروز تمرکزتان را از دست بدهید اما زیاد 
هم نگران این نیســتید که نتوانید آن را دوباره بدست بیاورید. به جای 
اینکه سعی کنید رویاهایتان را معقول جلوه دهید اجازه دهید آنها به شما 
نشان دهند که در دنیا چه کار باید بکنید. الان مسئله این نیست که آیا 
اهداف جدیدتان تحقق می یابند یا نه! فقط اجازه دهید آنها زندگی تان را 

به روش خودشان بسازند.
   خرداد :

 شــما اغلب اجازه می دهید که فلســفه بافی بر شعور 
عادی تان برتری پیدا کند ولی این کار می تواند شما را به 
دردسر بیندازد. فکر و گمان می تواند مفید و سازنده باشد 
اما امروز آنها ممکن است شما را از مسیرتان منحرف کنند. تفاوت هایی 
که با دیگــران دارید را تقویت کنید و در پی این نباشــید که خود را 
 همرنگ جماعت کنید. خوشبختانه امیدها و آرزوهایی که برای آینده ای 
روشــن تر دارید برای دیگران انگیزه ای می شــود تا از خمودگی و 
افسردگی بیرون بیایند. از طرف دیگر باعث می شود که شما خود را باور 

کنید و اعتماد به نفس تان افزایش یابد.
    تیر :

ممکن است بر این باور باشید که تمام عادات احساسی 
قابل تغییر هستند مخصوصا اگر شما مایل باشید که در 
ذهن خود خیــال کنید که در موقعیت کنونی به نتیجه و 
هدف خود رسیده اید بدون اینکه واقعا در واقعیت به آن دست پیدا کرده 
باشید. متاسفانه درآینده ممکن است تبدیل به آدم پول دوستی شوید و 
اگر کسی راه شما را برای رسیدن به منافع مالی سد کرد عصبی و پریشان 
شوید. به خودتان قول دهید که از لحظه حال لذت ببرید؛ مهم نیست در 

آینده  چه پیش می آید .
      مرداد :

احتمالا امروز قادر نیســتید دیگران را به روشنی و به 
وضوح ببینید به خاطر اینکه شــما به جهان با عینک 
خوش بینی می نگرید. اگر بخواهید به سختی به نظرات و 
عقاید خود بچسبید و از آنها در مقابل دیگران پرخاشگرانه حمایت کنید 
فقط اوضاع را برای خودتان پیچیده تر می کنید. برای دفاع  از باورهای 
خود با این شــدت با دیگران نجنگید. چند روز صبر کنید تا ببینید آیا 
نظرات تان تغییر می کنند یا فقط اوضاع را برای شما پیچیده تر می کنند! 

   شهریور :
امروز برایتان آســان نیست که انرژی خود را به حرکت 
وادارید چرا که اتصال خورشید- نپتون امروز در نشان 
شما و در ششمین خانه از »کار« شما دیده می شود. حتی 
با وجود مسیرهای روشن سخت است که دقیقا بدانید مسیری که اکنون 
در آن قرار دارید به کجا منتهی می شــود. اما الان زمان این نیست که 
انگیزه های خود را زیر ســئوال ببرید. با وجود اینکه فکر می کنید که 
می توانید باز هم صبر کنید؛ الان یک حرکت مســتقیم به سوی هدف 

مورد نیاز شماست .
    مهر :

امروز بازگشت ماه به نشان شما یادآور این است که شما 
باید از نظر احساســی با منابعی که باعث الهام و وحی 
در شما می شوند در تماس باشید. حتی اگر شما درباره 
عشــق و عاشقی بسیار آرمانی فکر می کنید و در گذشته ناامیدی ها و 
شکست هایی را هم تجربه کرده اید؛ اما رعایت کردن راستی و درستی 
هنوز هم باید برای تان مهم باشد. تلاشی که در جهت راستی و صداقت 

باشد بسیار باارزش است .
      آبان :

شما ممکن است تحت تاثیر جادویی باشید که به روزهای 
کودکی تان مربوط می شــود. متاسفانه سخت است که 
بگوییم کدام یک از خاطرات واقعی است و کدام یک از 
ضمیر ناخودآگاه شما سر بیرون آورده است. اگر بخواهید امروز نقش 
یک کاراگاه را بازی کنید می تواند به شما کمک کند تا  به حقیقت ماجرا 
پی ببرید و در نهایت می فهمید که احساســات تان بسیار راحت تر از 

همیشه تحت کنترل تان درخواهند آمد .
   آذر :

اگر امروز در محل کارتان گامی استوار و محکم بردارید 
بهتر می توانید کارکنید؛ تا آنجایی که می بینید تمام کارهایتان 
را زودتر از آنچه انتظار داشــتید به پایان رسانده اید. قبل 
از آغاز هر پروژه جدیدی خوب اســت که مطمئن شوید تمام ابزار و 
تجهیزات را آماده کرده اید. قبل از اینکه شروع به کار کنید بیندیشید و 
مطمئن شوید که همه جوانب کار را در نظر گرفته اید. اگر قبل از هر کاری 
اول وظایفــی که در خانه دارید را انجام دهید خود و دیگران را از یک 

دردسر و گرفتاری بزرگ نجات داده اید .
  دی :

امروز برای گرفتن یک تصمیم مهم درباره مسائل مالی 
اصول اساسی و ضروری را در اختیار ندارید اما توجه 
داشته باشید که پنجره ای که برای فرصت های جدید به 
روی شــما گشوده شده است فقط چند روز می تواند باز بماند و دیگر 
منتظر شما نخواهد ماند. بسیار سخت است که بسرعت واکنش نشان 
دهید چرا که عدم اعتماد به نفس در شما حتی فکر کردن را هم برایتان 

را هم سخت و دشوار می کند. 
   بهمن :

امروز همچنانکه نپتون رویایی با خورشید الهام بخش در 
نشان »مبتکر و مخترع« شما اتصال پیدا می کنند شما  منبع 
نیرومندی از الهام و خیال دریافت می کنید. اگر همچنان 
روی ابرها شــناور باشید ممکن است بی اساس و سست عنصر جلوه 
کنید. خوشبختانه اعمال قهرمانانه مریخ برای رهایی شما بدردتان خواهد 
خورد. اگر هم انرژی فیزیکی شما سخت با هم هماهنگ می شود ولی 
تمرین های پرانرژی شما امروز تفاوت شما را با دیگر انسان های روی 

زمین را به سایرین نشان خواهد داد .
  اسفند : 

سیاره حاکم شما نپتون کمک پرانرژی از اتصال با خورشید 
دریافت می کنــد و از زمانی که این اتفاق در دوازدهمین 
خانه از اسرار شما می افتد می تواند اسرار پشت پرده را 
آشکار کند. دیگران شاید این اتفاق جادویی را در ذهن شما درک نکنند. 
از این نترسید که رویاها و تصورات تان خودجوش هستند؛ خلاقیت 
و توانایی شما باعث می شــود که بزودی همه آنها صورت واقعیت به 

خود بگیرند.

سرویس سلامت // 27 درصد موارد بستری ۳۰ درصد 
 موارد فوت و  ۵7 درصد موارد بستری در بخشهای 

مراقبت های ویژه افزایش یافت.
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ سخنگوی دانشگاه علوم 
پزشکی هرمزگان در مقایســه آمار کرونا در دو هفته 
گذشــته گفت در هفته ای که گذشت 2۷ درصد موارد 
بســتری 30 درصد موارد فــوت و  5۷ درصد موارد 
بستری در بخشهای مراقبت های ویژه افزایش یافت.  
دکتر فاطمه نوروزیان با بیان اینکه اکثر موارد فوت به 
دلیل ویروس دلتا می باشد افزود ؛ اما در این بین موارد 
فوت ناشی از ویروس امیکرون نیز وجود داشته است .
دکتر نوروزیان افزود : در موارد انجام تست و غربالگری 

35 درصد و در شناسایی موارد مثبت 15 درصد کاهش 
داشته ایم اما این کاهش به معنای کاهش واقعی بیماری 
نیست چرا که مقرر شده بود افراد علامت دار با فرض 
به ابتلا خود را قرنطینه کنند و دیگر نیازی به انجام تست 
نمی باشد . نکته قابل تأمل این که در هفته ماقبل درصد 
مثبت شدن تست 45 درصد بود و در هفته قبل به 59 
درصد رسید که افزایش درصد مثبت شدن تست یکی 
از شاخص های اصلی نشان دهنده گردش ویروس در 
جامعه است .نوروزیان در ادامه گفت افراد باید بسیار 
مراقب باشند چراکه در حال حاضر علاوه بر ویروس 
امُیکرون ویروس دلتا نیــز در جامعه درحال گردش 
اســت و در این بین افرادی که واکســن نزده اند و یا 

واکسیناســیون خود را کامل نکردند و یا افرادی که از 
دُز دوم واکسن آنها بیش از شش ماه گذشته در معرض 
خطر جدی می باشــد . دکتر نوروزیان در خصوص 
توصیه های مربوطه گفت: درصورت علامت دار شدن 
یک فرد کل افراد خانواده قرنطینه شــوند در محل کار 
و اجتماع از دو ماســک مختلف ) ماسک سه بعدی و 
ماسک سه لایه جراحی (  همزمان استفاده شود فاصله 
فیزیکی رعایت و در محیط های سربسته تهویه برقرار 
باشد . همچنین افراد از رفتن به مکان هایی که مجبورند 
ماســک خود را در بیاورند مانند رستوران ها و کافی 
شاپ ها ، عروسی به جد خودداری کنند .شناورها به 
شرطی می توانند 100 درصد ظرفیت خود مسافر حمل 

کنند  که تهویه مناسب برقرار باشد .استعمال دخانیات و 
استفاده از قلیان در محل های عمومی ممنوع و خطرناک 
اســت و می تواند باعث انتقال بیماری از فردی به فرد 
دیگر شود . سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان 
افزود: متاســفانه افراد با تصور اشتباه اینکه امُیکرون 
خفیف است دســتورالعمل های بهداشتی را به خوبی 
رعایــت نمی کنند که با توجه بــه اینکه ویروس دلتا 
همزمان با امُیکرون وجود دارد ممکن اســت این افراد 
به ویروس دلتا مبتلا شوند. نوروزیان با اشاره به اینکه  
درست است که ویروس دلتا بسیار خطرناک تر است 
گفت: اما در مبتلایان به ویروس امُیکرون نیز عوارض 
ریوی و مرگ و میر مشــاهده شــده است .  در حال 
حاضر اکثر شهرستان های استان به رنگ قرمز هستند 
و ممکن اســت کل استان در وضعیت قرمز قرار گیرد، 
لذا رعایت دســتورالعمل ها بسیار حائز اهمیت است 
.سخنگوی دانشگاه گفت:  با توجه به این که ویروس 
امُیکرون به صورت فراگیر کودکان را مبتلا می کند به 
شدت توصیه می شود که واکسیناسیون کودکان انجام 

شود، همچنین افراد در زمان واکسیناسیون علامت دار 
نباشــند در صورتی که در خانواده آنها کسی علامت 
 دارد اســت حداقل دو هفته صبر کند و در صورتی که 
علامت دار نشد واکسیناسیون خود را انجام دهد و اگر 
خود فرد علامتدار اســت حداقل 4 هفته بعد از شروع 

علائم، واکسیناسیون را انجام دهد

مقایسه آماری کرونا در دو هفته گذشته ؛ 

افزایش فوتی ها و مبتلایان کرونا در هرمزگان
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نتایج علمی نشان می دهند اگر هر روز قهوه بنوشید، احتمال 
ابتلا به یک سری از بیماری ها را کاهش خواهید داد.

* احتمال ابتلا به سرطان و دیگر بیماری ها کاهش می یابد
مصرف قهوه در حد اعتدال )ســه تا پنج فنجــان در روز( می تواند 
احتمال مرگ ومیر به هر دلیلی را کاهش بدهد، ریسک ابتلا به دیابت 
نوع دوم را کمتر کند و احتمال بیماری پارکینسون، زوال عقل، سیروز 
کبد و انواعی از ســرطان از جمله ســرطان کبد و آندومتر را پایین 

توانایــی اش بیاورد.کارشناسان قهوه را به خاطر 
در پیشگیری از این 

بیماری هــا، 
داروی 

دویی  جا
قهوه  می دانند. 

طول عمر کبد را افزایش می دهد اما کارشناسان تاکید می کنند که فواید 
قهوه با مصرف قهوه ســیاه کافئین دار به دست می آید و برای اینکه از 
آنتی اکسیدان های قهوه بهره مند شوید باید قهوه را بدون شکر و خامه 

مصرف کنید.
*  حال عمومی تان بهتر می شود

  کافئیــن قهوه علاوه بر پیشــگیری از خیلی از بیماری ها، 
مســتقیماً روی مغزتان هم اثر می گذارد. خصوصاً اینکه 
حتی با مصرف کم قهوه هــم این خاصیت نصیبتان 

می شود. 
 کافئین می تواند هشــیاری ذهنی و تمرکزتان را 
بیشتر کند و حال عمومی تان را بهتر نماید.کافئین به 
دلیل اینکه حس و حال را بهتر می کند، افسردگی 
را کاهش داده و در نتیجه ریسک خودکشی را نیز 
بسیار پایین می آورد. مطالعه ای دریافت آنهایی که 
روزانه دو تا سه فنجان قهوه کافئین دار می نوشیدند، 
ریسک خودکشی شــان 45 درصد کمتر شده بود. 
دلیلش هم این اســت که کافئین یک محرک است و 

کمک می کند حالتان بهتر شود.
*  حافظه تان را تقویت می کند

  شاید خاصیت هشیارکنندگی و تقویت دقت و تمرکز و بهتر کردن 

حال که مربوط به کافئین اســت چندان برایتان عجیب نباشد اما آیا 
می دانســتید که کافئین می تواند قدرت حافظه تان را نیز بیشتر کند؟ 
مطالعه ای نشان داده کافئین می تواند ثبات خاطرات دورتر در حافظه 
انسان را بیشتر کند. لازم به یادآوری است که کافئینِ بیشتر لزوماً بهتر 

نیست و ثابت نشده که تأثیر بیشتری روی عملکرد دارد.
*  کمک می کند عملکرد ورزشی تان بهتر شود

  معلوم شده مصرف قهوه بر عملکرد فیزیکی و ذهنی ورزشکاران اثر 
مثبت می گذارد و این اثر مربوط به تمام کافئین های طبیعی موجود 
در قهوه است. کافئین به عملکرد فیزیکی خصوصاً در ورزش های 
هوازی و استقامتی کمک می کند.مقدار کافئینی که برای بهبود عملکرد 
ورزشی توصیه می شود، 2 تا 6 میلی گرم کافئین به ازای هر کیلوگرم 
از وزن بدن است؛ یعنی مثلًا معادل تقریباً یک تا چهار فنجان قهوه 

معمولی برای کسی که 6۸ کیلوگرم وزن دارد.
    کافئین به عملکرد ورزشی حین جلسات تمرینی کوتاه و طولانی 
کمک می کند.ضمناً کافئین با گیرنده هایی در مغز واکنش نشان می دهد 
تا بخشی را که ادنوزین را شناســایی می کند خاموش نماید؛ ماده 
شیمیایی که باعث ایجاد احساس خستگی می شود، بنابراین احساس 
خســتگی و درد کاهش خواهد یافت. توانایی کافئین برای افزایش 
دقت و تمرکز و هشیاری، کمک می کند یک جلسه تمرین خوب و 

موفق داشته باشید.

*  اگــر در مصرف قهــوه زیاده روی کنیــد تأثیر منفی بر 
عملکردهای روزمره تان می گذارد

  و حــالا یکی از جوانب منفی مصرف زیاد کافئین؛ اول اینکه اگر زیاد 
قهوه مصرف کنید ممکن است دچار عوارضی مانند اضطراب، پانیک، 
خواب ناآرام، بی خوابی و وابستگی به کافئین شوید. افرادی که به کافئین 
وابستگی پیدا می کنند، اگر دوازده تا بیست و چهار ساعت کافئین مصرف 
نکنند دچار علائم ترک کافئین خواهند شد. مهم ترین علامت ترک کافئین 

سردرد است که البته در عرض 24 تا 4۸ ساعت برطرف خواهد شد.
* قهوه ممکن اســت کلسترولتان را بالا ببرد )بسته به اینکه 

چطور آن را دم کنید(
  اگر درمورد کلسترول خونتان نگران هستید شاید لازم باشد نحوه دم 
کردن قهوه تان را بررسی کنید. اگر از قهوه ساز فرنچ پرس یا پرکولاتور 
استفاده می کنید یا ترجیح می دهید اسپرسو بنوشید، پس قهوه تان نسبت 
به قهوه فوری یا قهوه ای که با فیلتر کاغذی درســت شده حاوی مقدار 
زیادی کلسترول است و باعث می شود سطح کلسترول بد یا lDlتان 
بالا برود. فیلتر می تواند چربی های کلسترول دار قهوه را که ترپن نامیده 

می شوند از آن جدا کند.
*  ممکن است فشــارخونتان بالا برود اما در بلندمدت تأثیر 

منفی ندارد
در نهایت اینکه قهوه می تواند سبب افزایش فشارخون شود اما این افزایش 
موقتی اســت و هیچ اثر منفی در بلندمدت نخواهد داشت. کارشناسان 
می گویند برخی از فاکتورهای اساسی می توانند موجب فشارخون بالا و 
بیماری قلبی و خصوصاً سفتی و گرفتگی رگ ها شوند اما مصرف منظم 

قهوه در مقدار متعادل اثر مضری بر رگ های خونی ندارد.

فواید مصرف قهوه در حد اعتدال

اگر هر روز قهوه بنوشید این هفت اتفاق در بدنتان می افتد

  

سرویس ســلامت // یک اپیدمیولوژیست ضمن 
تشریح شرایط کنونی کرونا در کشور، گفت: احتمالا 
از اواسط اسفند ماه به قله پیک ششم می رسیم و 
ممکن است تا یک ماه ونیم در قله ماندگاری داشته 

باشد. 
   دکتر بابک عشرتی با اشاره به اینکه اکنون در بازوی 
صعودی موج ششــم کرونا هســتیم، گفت: این صعود 
سرعت بالایی هم دارد. فکر می کنم حدود 3 تا 4 هفته 
آینده به همین شــکل درگیری با بیماری وجود داشته 
باشد و تصورات این است که تا حدود یک ماه  و نیم در 

قله پیک بمانیم. البته این موضوع در کشورهای مختلف 
متفاوت است، برخی مدت طولانی تری در قله ماندند و 
برخی ســریع تر به روند نزولی رسیده اند.وی با تاکید بر 
لزوم تسریع واکسیناسیون و رعایت دستورالعمل ها، اظهار 
کرد: 40 روز قبل پیش بینی افزایش موارد را داشــتیم و 
ممکن اســت از اواسط اسفندماه به قله پیک برسیم.این 
اپیدمیولوژیســت ادامه داد: الزاما نیاز نیست همه به این 
سویه از کرونا بیمار شوند، تا ایمنی جمعی حاصل شود.

 ایمنی جمعی یعنی کســانی که واکسن زدند و کسانی 
که بیمار شدند؛ اگر این شاخص به درصد قابل توجهی 
برسد، روند پیک کاهشــی می شود.عشرتی تاکید کرد: 
تزریق واکســن موضوع بسیار پر اهمیتی است. در این 
بین رعایت دســتورالعمل ها برایمــان زمان می خرد تا 
پوشــش واکسیناسیون بویژه دُز سوم را افزایش دهیم و 
کادر درمان هم فرصت ارائه خدمات کافی به بیماران را 
داشته باشند تا به این ترتیب مرگ و میر ناشی از بیماری 

کاهش یابد.
  وی افزود: تزریق واکســن جلوی ابتلا به انواع شدید 

بیماری، بســتری و مرگ را می گیرد. ابتلا به فرم های 
خفیف بیماری چندان مشکل زا نیست. بیشتر مشکل با 
عدم تزریق واکسن و ابتلای شــدید به امُیکرون است 
که ادامه این روند ممکن اســت به افزایشی شدن روند 
مرگ و میر منتهی شود.عشرتی با اشاره به اینکه افزایش 
ابتلای سنین زیر 1۸ سال به کرونا از آبان ماه آغاز شده 
اســت، بیان کرد: نسبت ابتلا در این گروه سنی افزایش 
یافته است؛ اما خوشبختانه مرگ در این گروه سنی زیاد 

نیست. 
این نشان می دهد بچه ها بیشتر ولی سبک تر به بیماری 
مبتلا می شــوند. عمده نگرانی ما این است که کودکان 
می توانند انتقال دهنده بیماری باشند چون بی علامتی در 
آنها بیشتر اســت. وی در خاتمه تاکید کرد: وفاداری به 
رعایت دستورالعمل های بهداشتی بسیار راهگشا است؛ 
از طرفی اگر نوبت دُز سوم واکسن مان رسیده است نباید 
زمان را از دســت بدهیم و دنبال نوع خاصی از واکسن 
بگردیم. هر واکسنی که در دسترس باشد، بهترین واکسن 

است.

سرویس سلامت // یک متخصص بیماری های عفونی گفت: زنان باردار مبتلای به سویه امیکرون 
یا دلتا ویروس کرونا نباید خودسرانه هیچ دارو و یا حتی جوشانده ای را مصرف کنند.

  دکتر مهدی حقدوســت در خصوص علائم ویروس کرونــا در زنان باردار اظهار کرد: علائم 
ســویه ی امُیکرون و دلتا ویروس کرونا در زنان باردار نســبت به افراد دیگر از نظر بالینی هیچ 
تفاوتی ندارد.وی ادامه داد: در سویه امُیکرون علائمی مانند سرماخوردگی به صورت درد اندام ها، 
آبریزش بینی، سردرد شدید، گلودرد، تعریق و گاهی تک سرفه خود را نشان می دهد اما در سویه 
دلتا تنگی نفس و سرفه ها شدیدتر است.حقدوست خاطرنشان کرد: اگر تست کرونای زنان باردار 
از نظر امُیکرون مثبت باشــد، حتما باید به پزشکان متخصص زنان و زایمان خود برای بررسی 
حرکات و قلب جنین و همچنین پزشک متخصص بیماری های عفونی و ریه مراجعه کنند.وی 

همچنین یادآور شد: زنان باردار نمی توانند هر دارویی را مانند قرص سرماخوردگی بزرگسالان، 
شربت های گیاهی را مصرف و هر آمپولی را تزریق کنند حتی بر خلاف عموم مردم، حق استفاده 

از جوشانده ها را نیز ندارند.
  این متخصص بیماری های عفونی در رابطه با تاثیر ویروس کرونا بر روی نوزاد نیز گفت: ابتلای 
به ســویه امُیکرون و دلتا بر روی سلامتی نوزاد و جنین اثر خاصی ندارد و تنها خطرات آن بر 
روی مادر اســت البته ممکن است با مصرف بی رویه داروها، اثرات به جنین نیز منتقل شود که 
در ماه های آخر بارداری می تواند منجر به زایمان زودرس شود.وی در پایان تاکید کرد: مصرف 
مایعات فراوان، استراحت کافی و کاهش فعالیت های روزانه برای زنان باردار مبتلا به امُیکرون 

توصیه می شود و بهتر است خودسرانه هیچ دارویی را مصرف نکنند. 

احتمال ادامه روند افزایشی کرونا تا ۳ هفته دیگر

متخصص بیماری های عفونی:

زنان باردار مبتلا به کرونا هیچ دارویی را خودسرانه مصرف نکنند

این مشکل شایع کرونایی ها در گوش آن ها است

وزوز گوش؟ کلافه کننده است
سرویس سلامت //  گوش ها برای شنیدن هستند. اما فکرش را کرده اید اگر گوش شما 

دائما یک صدای یکسان را بشنود و بشنود چه اتفاقی خواهد افتاد؟ 
  تــا به حال وزوز گوش را تجربه کرده اید؟ - طبق اعلام انجمن علمی وزوز گوش آمریکا، به 
عنوان ادراک سر و صدا در جایی که هیچ صدای خارجی وجود ندارد، تعریف می شود. جدای 
 از در معرض صدای بلند بودن در طی زمان زیاد، مســائل مختلفی مانند موم اضافی در گوش، 
عفونت های گوش و احتقان بینی هم می توانند باعث وزوز کوتاه مدت گوش شــوند. به طور 
مثال پس از یک حضور در یک کنســرت پرسروصدای موسیقی، صداهای ناخوانده در گوش 
شــما معمولا در عرض چند ساعت تا چند روز محو می شوند. اما وزوز مزمن گوش - که در 
آن صداها به طور مداوم کاهش می یابند و افزایش می یابند یا همیشــه با یک میزان ادامه می 
یابند - حدود 10 درصد از کل بزرگسالان را تحت تاثیر قرار می دهد.در برخی موارد، مشکل 
وزوز گوش می تواند منجر به مشکلات خواب یا مشکلات تمرکز، انزوا، اضطراب، افسردگی و 
استرس شود. یک مقاله تحقیقاتی منتشر شده در نشریه متخصصان گوش و حلق و بینی آمریکا در 
سال 2019 گزارش کرده که زنان مبتلا به وزوز گوش مزمن تشخیص داده نشده حتی در معرض 

خطر بیشتری برای خودکشی هستند.
* آیا ارتباطی بین کووید-19 و وزوز گوش جود دارد؟

  در طول همه گیری کرونا، موارد گزارش شده وزوز گوش، به ویژه در افراد مبتلا به کووید-19 
افزایش یافت. مطالعه ای که به صورت آنلاین در ماه مارس گذشته در مجله بین المللی شنوایی 
شناسی منتشر شد، تخمین زد که تقریباً 15 درصد از مبتلایان به کووید-19 گفته اند که اغلب در 
اوایل دوره ابتلا به کرونا، وزوز گوش را تجربه کردند. البته این حالت عموما گذرا بوده و چند روز 
بیشتر طول نمی کشیده است.سارا سیدلووسکی، شنوایی شناس کلینیک کلیولند، رئیس آکادمی 
شنوایی شناسی آمریکا، می گوید: »شکایت های زیادی از بیماران داریم که نشانگر تغییراتی در 
شنوایی و وزوز گوش پس از ابتلا به کووید وجود دارد.« داگلاس هیلدرو، متخصص گوش، حلق 
و بینی )eNT( در دانشــکده پزشکی ییل می گوید یک نظریه این است که ویروسی که باعث 
کووید-19 می شود حداقل به طور موقت به عصب شنوایی آسیب می زند. برخی از افراد مبتلا به 
وزوز گوش مزمن نیز پس از دریافت واکسن کرونا، شدت بیشتر این حالت را مشاهده کرده اند. 
هیلدرو می گوید که این احتمالاً به دلیل التهاب عصب اســت و معمولاً ظرف چند روز تا چند 

هفته برطرف می شود.
* تشخیص وزوز گوش

  دکتر هیلدرو می گوید، اگر ناگهان متوجه صدای زنگ زدن یا وزوز جدید در گوش خود شدید 
که بیش از یک روز یا بیشــتر طول می کشد، در اسرع وقت به متخصص گوش و حلق و بینی 
مراجعه کنید. او می گوید: »ما همیشه می توانیم استروئیدها را برای کاهش التهاب تجویز کنیم، به 
خصوص اگر فکر کنیم که وزوز گوش به دلیل یک عفونت ویروسی زمینه ای است.« البته پزشک 
همچنین گوش های شما را بررسی می کند تا مواردی مانند عفونت گوش یا بیماری منیر) یک 
بیماری مزمن که گاهی باعث سرگیجه و کاهش شنوایی و همچنین وزوز گوش می شود( را رد 
کند.پس از آن، برای بررسی شنوایی تان به متخصص شنوایی سنجی مراجعه خواهید کرد. آنجلا 
شــاپ، متخصص گوش و حلق و بینی در دانشــگاه تگزاس در دالاس می گوید: »وزوز گوش 
می تواند نشــانه ای از کاهش شنوایی باشد.«هنگامی که وزوز گوش با کم شنوایی مرتبط است، 
سمعک می تواند مفید باشد. درمان های دیگر به جز درمان های دارویی برای وزوز گوش عبارتند 
از:صدا درمانی: در برخی موارد، شنوایی سنج شما ممکن است استفاده از یک دستگاه دارای صدا 
را پیشنهاد دهد. دکتر سیدلوفسکی می گوید: »وزوز گوش معمولاً زمانی که فردی در یک محیط 
آرام قرار دارد، بیشتر قابل توجه و آزاردهنده است. استفاده از هدفون ها، یا رادیو یا در مورد برخی 
 :)cbT( افراد اســتفاده از صداگیرهای داخل گوش کمک کننده است.« درمان شناختی رفتاری
لوری زیتلی، مدیر برنامه بازآموزی وزوز در مرکز پزشکی دانشگاه پیتسبورگ، می گوید: این شیوه 
به شما می آموزد که با اســتراتژی های مقابله، مهارت های حواس پرتی و تکنیک های آرام سازی 
پاسخ خود به وزوز گوش را مدیریت کنید. یک مطالعه در سال 201۸ که در مجله گوش و شنوایی 
منتشر شد، نشان داد که cbT همراه با تکنیک های تمرکز حواس، مانند مدیتیشن، به طور قابل 
توجهی باعث کاهش پریشانی و آشفتگی مرتبط با وزوز گوش در حدود نیمی از بیماران می شود.
درمان بازآموزی وزوز گوش این کار که توســط شنوایی سنج انجام می شود، شامل آموزش مغز 
برای پذیرش صداهای وزوز گوش است. علاوه بر مشاوره، شما از دستگاهی استفاده خواهید کرد 
که همیشه صدایی در سطح پایین ایجاد می کند. هیلدرو می گوید که اغلب، بهترین رویکرد هر سه 
روش را ترکیب می کند.در مراحلی که فرد به این شیوه ها و داروهای معمول پاسخ نمی دهد می توان 

از داروهایی مثل کانابیدیول، جینکو بیلوبا و ملاتونین هم با تجویز پزشک متخصص استفاده کرد.
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آزاد سازی 40 هکتار از اراضی ساحلی در هرمز
گروه خبر // رئیس کل دادگستری استان هرمزگان از آزادسازی 4۰ هکتار از زمین های 

واگذار شده در ساحل جزیره هرمز خبر داد. 
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ رئیس کل دادگستری استان هرمزگان اعلام کرد: 40 هکتار از 
زمین های واگذار شده دولتی برای ایجاد مزارع پرورش میگو و مراکز گردشگری در ساحل 
جزیره هرمز به علت قرار گرفتن در حریم 60 متری دریا آزادسازی و خلع ید شد.وی در 
ادامه با اشــاره به تأکیدات ریاست محترم قوه قضاییه برای تسریع در آزاد سازی سواحل، 

خاطر نشــان کرد: به مردم نوید می دهیم دستگاه قضایی مصمم است اراضی ساحلی باقی 
مانده را در اسرع وقت آزادسازی کند تا عموم مردم امکان استفاده از دریا را داشته باشند.

رئیس کل دادگســتری استان هرمزگان همچنین با تشکر از همکاری خوب دستگاه های 
متولی در این رابطه اظهار داشــت: خوشبختانه هماهنگی و همکاری دستگاه های دولتی و 
نهاد های مختلف با دستگاه قضایی در راستای آزادسازی حریم دریا نشان می دهد عزمی 

ملی برای تعیین تکلیف سواحل کشور وجود دارد.

  

گروه گزارش //  این  روزها شــاهد افزایش قیمت 
گوشت در بازار کشور هستیم که عده ای آن را نتیجه 
صادرات دام زنده به کشورهای خارجی می دانند اما 

تا چه حد این ادعا درست است؟ 
   یکی از مواد غذایی  که از دیرباز تاکنون جای بسیاری 
در سفره ما ایرانی ها داشته  و عملا ایرانی ها یکی از اقوام پر 
مصرف آن معرفی می شدند »گوشت« بوده است، بی شک 
وجود انواع و اقسام کباب ها در بین اقوام و طوایف ایرانی 
خود گواهی بر این مدعی است که یکی از پرطرفدارترین 
اغذیه های ایرانی غذاهایی اســت که با گوشــت آماده 
می شــود.اما در چند سال اخیر اتفاقاتی در بازار گوشت 
رخ  داد که تقریباً گوشــت را از سفره  بسیاری از ایرانی ها 
حذف کرد و بسیاری از دهک های جامعه امروزه در هیچ  
ایامی از سال توان خرید گوشت را ندارند و اگر هم آن را 
بخورند ممکن است در برخی مجالس و مراسم ها باشد.
در سال ۸4 قیمت گوشت گوساله 4 هزار و 5۸0 تومان 
بود اما این قیمت در ســال 94 با 5۷5 درصد افزایش به 
31000 تومان رسید و در سال 96 قیمت گوشت کیلویی 
40 هزار تومان بود اما با این وجود بســیاری از اقشــار 
به دلیل عدم تمکن مالی گوشت در سبد غذایی نداشتند 
و شاید سالی چند بار از آن اســتفاده می کردند، در سال 
9۷ قیمت گوشت تا حدود 100 هزار تومان افزایش پیدا 
کرد و تقریبا از سفره بسیاری از ایرانی ها حذف شد.بعدها 
افزایش قیمت این محصول نجومی به حدی افزایش پیدا 
کرد که به 200 تا 300 هزار تومان هم رسید و امروز در 
حدود 150 تا 1۸0 هزار تومان اســت البته قیمت انواع 
اقسام مختلف گوشت با هم فرق دارند و قیمت هایی بیان 
شده، میانگین است.خیلی ها علت افزایش نجومی قیمت 
گوشت را صادرات دام زنده می دانند و بر این باور هستند 
چون دولت اجازه صادرات دام را می دهد موجب شــده 
که قیمت گوشــت با کمبود شدن عرضه در بازار داخلی 
افزایــش پیدا  کنــد و بر همین مبنــا ویدئو هایی نیز در 
فضای مجازی منتشر شده که حجم بسیاری از دام زنده 
  کشور در حال صادر شــدن است. به همین منظور برای 
روشن شدن ابعاد قضیه به سراغ مجمع ملی صادرکنندگان 
دام رفتیم تا از چون و چرای ماجرا بیشــتر مطلع شویم. 
منصور پویان رئیس مجمع ملــی صادرکنندگان دام در 
گفت وگو با خبرنگار تسنیم اظهار داشت: متاسفانه فضای 
مجازی به جای اینکه به کمــک ما بیاید کار را برای ما 
سخت می کند و مســائل را وارونه جلوه می دهد و ما در 
مسئله صادرات دام شاهد این مطلب هستیم.وی افزود: در 

بحث صادرات دام زنده طبق برنامه ریزی انجام شده قرار 
شده  با توجه به وجود مازاد دام و شرایط سخت نگهداری 
دام در کشــور بخشی از دام ها به صورت حمایتی توسط 
دولت خریداری شود و بخش دیگری از آن نیز به خارج 
از کشور صادر شود که بر همین مبنا مجوز برای صادرات 
250 هزار راس مشروط بر این  که هر گاه بازار داخلی نیاز 
داشته باشد باید اتحادیه ها، دام موجود را با قیمت مصوب 
به بازار داخلی اختصاص دهند صادر شد.پویان بیان  کرد: 
صادرات دام شروع شــد اما تاکنون میزان صادراتی که 
انجام شــده از 30 هزار راس هم عبــور نکرده و با این 
وجود جلوی صادرات را گرفته اند  و یک محموله هم در 
بندرعباس چند روزی که معطل شده با اینکه طبق عرف 

بین الملل باید از کشور خارج شود.
  رئیس مجمع ملی صادرکننــدگان دام تصریح  کرد: هم 
اکنون دام مازاد در کشور بسیار زیاد است و بازار داخلی 
هم امکان جذب این میزان از دام را ندارد و برای دامداران 
هم با توجه به اینکه ما مشکل تامین نهاده در کشور داریم 
و قیمت علوفه نیز بسیار بالا است نگهداری از دام بسیار 
سخت و پرهزینه بوده و از سال های گذشته نیز دام زیادی 
در دست دامداران مانده است.وی ادامه داد: نیاز کشور به 
کشتار دام سالانه 1۷ میلیون راس است اما بدون احتساب 
دام های تولید شده در پاییز و زمستان هم اکنون بیش از 
۷1 میلیون دام در کشــور وجود دارد و اگر 22 میلیون 
راس آن نیز برای تامین بازار در نظر گرفته شود بنابراین 
مازاد آن یا باید کشــتار و ذخیره شود که امکانات برای 

ذخیره ســازی این حجم دام وجود ندارد و یا اینکه باید 
صادرات شود اما متاسفانه جلوی آن را گرفته اند لذا اگر 2 
الی 3 میلیون راس دام نیز صادر شود مشکلی برای بازار 
داخل ایجاد نمی  کند.پویان ضمن تاکید بر اهمیت مدیریت 
صادرات به صورت قانونــی و جلوگیری از قاچاق دام 
زنده به خارج از مرزها عنوان کرد: صادرات دام تاثیری 
بر قیمت گوشــت در بازار ندارد به طوری که قیمت دام 
زنده در بازار از 60 هزار تومان فراتر نرفته اســت،گرانی 
اخیر نه حاصل کمبود دام اســت و نه حاصل صادرات،  
اما عده ای با بازار  ســازی های کاذب در کشور به دنبال 
افزایش قیمت هستند تا بتوانند راه صادرات دام را ببندند 
و راه را بــرای واردات دام از خــارج باز کنند تا از این 
طریق به سود خود دست پیدا کنند.وی با اشاره به فعالیت 
گسترده سودجویان و واســطه ها از مبداء تولید تا بازار 
خرده فروشی خاطرنشان کرد: کل صادرات دام 30 هزار 
راس بوده است که اگر بخواهیم تناژ آن را بگوییم حدود 
500 تا 600 تن خواهد شد که عملًا تاثیری در بازار ما 
نــدارد و نمی توانیم به این بهانه مانع از صادرات دام زنده 
باشیم.به گزارش تسنیم ، رئیس مجمع ملی صادرکنندگان 
دام در پایان اشاره کرد: درصورتی که نسبت به صادرات 
قانونی دام ممانعت ایجاد شود و زمینه واردات گوشت از 
خارج مهیا شــود بدون تردید تولیدکنندگان زیان کرده و 
تعداد بیشتری از آنها از چرخه تولید خارج خواهند شد 
که نهایتاً تنها دستاوردش وابستگی به واردات جهت تامین 

گوشت قرمز مورد نیاز بازار داخل کشور است.

فعالیت گسترده دلال ها علیه صادرات ؛

فروش دام زنده به خارج ، دلیل افزایش قیمت گوشت قرمز نیست 

گروه خبر // در جلسه شورای اسلامی شهر بندرعباس 
با افزایش ۸۰ درصدی نرخ کرایه تاکسی های لوکس و 
المللی بندرعباس  ناوگان فرودگاه بین  هیبریدی در 

موافقت شد. 
   به گزارش خبرنگار دریا ؛  بیســت و ششــمین جلسه 
رسمی شورای اسلامی شهر بندرعباس با دستورکار بررسی 
لایحه بودجه پیشــنهادی، افزایش نرخ کرایه تاکسی های 
لوکس و هیبریــدی و برگزاری مزایــده عمومی املاک 
شهرداری جهت تجهیز و هوشمندسازی خیابان های شهر 
با دوربین های کنترل ترافیک برگزار شــد.ارجمند معاون 
حمل و نقل و ترافیک شــهرداری بندرعباس در جریان 
بررســی افزایش کرایه تاکســی های لوکس و هیبریدی 
جهت فعالیت در فرودگاه بندرعباس گفت: پیشــنهاد ما با 
توجه به قیمت بالای خودرو افزایش ۸0 درصدی اســت 
و اگر  نرخ آن مصوب شــود هر گونه درخواســتی که از 
شرکت های  خصوصی بیاید مبنایش مشخص خواهد بود.

وی افــزود: نوع خودروهایی که ما لوکس قلمداد می کنیم 

خودروهایی هســتند که مدل ساخت آنها از 2015 بالا تر 
باشد و دنده اتوماتیک باشــند و برای هر گونه قراردادی 
با شــرکت های جدید هم قطعا از شورا مصوبه می گیریم.
اعضای شورای شهر فقط با افزایش نرخ پیشنهادی کرایه 
 تاکســی های لوکس و هیبریدی برای فعالیت در فرودگاه 
بین المللی بندرعباس موافقت کردند و افزایش ۸0 درصد 

کرایه تاکسی های لوکس فرودگاه رای آورد.
    دســتور کار دوم فــروش امــوال مازاد شــهرداری 
بندرعباس بود که تا با آن دوربین های کنترل معابر ســطح 
 شهر خریداری و تجهیز شود. عبدالحسین ارجمند معاون 
حمل و نقــل و ترافیک شــهرداری بندرعباس در رابطه 
با این طرح اظهار داشــت: املاکی که برای مزایده نقدی 

پیشنهاد شده ســرقفلی مجتمع نگین، و زمین های پیامبر 
اعظم اســت که از فروش آن ها حدود 20 میلیارد تومان 
به دســت شــهرداری برای تجهیز دوربین ها خواهد آمد.
فاطمه جراره رئیس شــورای اسلامی شهر بندرعباس در 
مورد فروش اموال مازاد شــهرداری و خرید دوربین های 
کنترلی در شهر بیان کرد: در بحث جلوگیری از خام فروشی 
خودمان هم این نظر را داریم که باید از آن پرهیز شود و در 
بحث دوربین ها نگاه ما به حفظ جان شهروندان و همچنین 
بازگشت سرمایه بود که بخشی از جرایم باید بیاید و صرف 

آبادانی شهر شود.
   وی افــزود: ما می توانیم در بودجــه مبلغی را در نظر 
بگیریم و خریــد دوربین ها را موکول بــه بودجه 1401 

کنیم اما اولویت ما با حفظ جان شــهروندان است و حتی 
کاهش یک تصادف و حفظ یک شهروند هم اگر با نصب 
دوربین انجام می شــود برای ما مهم است. رئیس شورای 
اســلامی شهر بندرعباس بیان کرد: نگاه شورا این است که 
خام فروشی در شــهر بندرعباس نداشته باشیم و املاک 
شــهرداری بندرعباس نیز تبدیل به احسن شود تا ارزش 

افزوده بیشتری داشته باشد. 
  فریــده عامری نیز بیان کرد: با توجه به اینکه ما با تامین 
اجتماعی مشــکل داریم نمی توانیم زمین های خود را به 
فروش برسانیم و حتی املاکی که به فروش رسیده است را 
هم نمی توانیم ســند به نام مردم صادر کنیم.ارجمند معاون 
حمل و نقل و ترافیک شــهرداری بندرعباس در این باره 

گفت: فعلا بر اساس برگه واگذاری  که از راه و شهرسازی 
داریم به افراد خواهیم فروخت و به آن ها خواهیم گفت که 
فعلا نمی توانیم برایشان سند صادر کنیم و فروش ها با علم 
کامل به مردم انجام خواهد شــد.یعقوب دبیری نژاد نیز در 
این نشست گفت: من با فروش سرقفلی ها موافقم اما اینکه 
مــا 15 قطعه زمین خام را آن هــم در منطقه ای که هنوز 
توسعه نیافته است بخواهیم بفروشیم فکر کنم اجحاف در 

حق شهرداری است.
   اعضای شــورای شــهر بندرعباس با فروش زمین ها و 
املاک برای تامین دوربین های کنترل ترافیک نیز موافقت 
کردند و جلســه شورای شــهر وارد دستورکار سوم یعنی 
بررسی لایحه بودجه سال 1401 شهرداری بندرعباس شد. 
به گزارش تسنیم ؛ فاطمه جراره در این  باره گفت: اعضای 
شورای شــهر بندرعباس در تلاش هستند در سریع ترین 
زمــان ممکن لایحه بودجه را بررســی و تصویب کنند و 
برای این امر ممکن اســت حتی چندین جلسه پشت سر 

هم نیز برگزار شود.

در بیست و ششمین جلسه شورای اسلامی شهر بندرعباس عنوان شد 

افزایش ۸0 درصدی نرخ کرایه تاکسی های لوکس فرودگاه بندرعباس 

گروه خبر // رئیس کل دادگستری استان 
هرمزگان شبانه و به صورت سرزده از زندان 

مرکزی بندرعباس بازدید کرد
   بــه گــزارش خبرنگار دریــا ؛ رئیس کل 
دادگستری استان هرمزگان در بازدیدی شبانه 
به همراه دادستان عمومی و انقلاب بندرعباس، 
مدیر کل زندان ها و اقدامات تأمینی و تربیتی 
استان هرمزگان و تعدادی از قضات با حضور در 
بندهای مختلف زندان مرکزی بندرعباس، ضمن 
گفتگو و دیدار چهره به چهــره با مددجویان 
و بازرسی از شــرایط و محل نگهداری آنها، 
دستورات لازم را برای رسیدگی به مشکلات 
و درخواســت های مطرح شــده، صادر کرد.
مجتبی قهرمانــی در ادامه هدف از این بازدید 
را اجرای دستورات ریاست محترم قوه قضاییه 
درباره پالایش و بررسی پرونده های متهمان و 

زندانیان، ارتقا و بهبود وضعیت نظام زندانبانی و 
تعیین تکلیف پرونده های دارای بازداشتی موقت 

عنوان نمود.
   وی خطاب به مســئولان قضایی و مدیران 
زندان نیز خاطر نشــان کرد: بازدید از زندان ها 
و بازداشتگاه ها نباید تشریفاتی باشد و حتماً 
باید کارآمدی و مؤثر بودن این بازدیدها مورد 
توجه ویژه قرار گیرد.رئیس کل دادگســتری 
اســتان هرمزگان با اشــاره به ضرورت حفظ 
حقوق محکومین و بازداشت شدگان، اهمیت 
حضور مؤثر و مستمر قضات و بازدید نوبه ای 
از شرایط و محل نگهداری متهمان و محکومان 
و همچنیــن ملاقات با آنها را یادآور شــد و 
اظهار داشــت: علاوه بر دادیاران ناظر زندان، 
برای قضــات پرونده ها نیــز در اقصی نقاط 
 اســتان برنامه های بازدید منظم از ندامتگاه ها 
پیش بینی شده که با ساز و کارهای نظارتی لازم 
و به صورت مستمر اجرا می شود.گفتنی است؛ 
دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان هرمزگان 
و معاون قضایی رئیس کل دادگســتری استان 
به همراه معاونان دادسراهای عمومی و انقلاب 
بندرعباس و قضات نیز با حضور در ندامتگاه و 
بندهای مختلف زندان مرکزی بندرعباس، ضمن 
دیدار با زندانیان و بررسی پرونده  هایشان، زمینه 
اعمال تخفیفات قانونی و آزادی تعدادی از آنها 

را فراهم کردند.

بازدید شبانه رئیس کل دادگستری 
هرمزگان از زندان مرکزی بندرعباس

گروه خبر // سرپرست معاونت امور دریایی 
سازمان بنادر و دریانوردی جزییات سفرهای 
خارجی دریایی را اعلام کرد و گفت: در حال 
– شارجه  باهنر  بندر  حاضر خط کشتیرانی 
راه اندازی شده است  و اگر هزینه های بسیار 
بالای سفرهای دریایی که حدود 4۰ درصد آن 
به سوخت شناورها بر می گردد، کاهش پیدا 
کند قطعا می توان امیدوار بود تعداد سفرهای 

دریایی خارجی افزایش یابد. 
   حســین عباس نژاد اظهار کرد: مشکلی که در 
زمینه سفرهای دریایی به ویژه سفرهای خارجی 
وجود دارد، این اســت که با شرایط فعلی هزینه  
بنابراین حتی اگر  کشتی های مسافری بالاست. 
شناورها به صورت کامل مسافرگیری کنند، این 

ســفرها صرفه اقتصادی ندارد.وی افزود: گرچه 
قیمــت بلیت یکی از مباحثی اســت که در این 
زمینه از اهمیت بالایی برخوردار است. اما قیمت 
بلیت سفرهای دریایی خارجی باید بسیار کمتر از 
پروازهای خارجی باشد و اساسا یکی از دلایل 
اینکه مسافر زیادی تقاضای سفر دریایی در خط 
بندر باهنر-شــارجه و بندر لنگه-دوبی داشتند 

همین مسئله بود.
   اما در این میان باید به این نکته توجه داشــت 
که بیش از 40 درصد هزینه  ســفرهای دریایی، 
نرخ سوخت است که بر اساس قیمت های منطقه 

محاسبه می شود. این مسئله به ویژه در کشتی های 
بزرگ تر، مهمتر است.

   سرپرست معاونت امور دریایی سازمان بنادر 
و دریانوردی ادامه داد: برای حل این مشــکلات 
بــا وزارت نفــت صحبت کردیــم و پیگیر این 
 مساله بودیم. نهایتا به این نتیجه رسیدیم که باید 
ســوخت را به قیمت ۸0 درصد یارانه ای و 20 
درصد به نرخ بازار به شناورها - مانند سفرهای 
دریایی داخلــی- ارائه بدهد کــه باعث رونق 

می شود.
عباس نــژاد ادامــه داد: قبل از شــیوع ویروس 

کرونا و بــا توجه به در پیش بودن مســابقات 
جام جهانی قطــر، مذاکرات برای راه اندازی خط 
 کشتیرانی دوحه در دستور کار قرار گرفت و حتی 
ترمینال مسافری این بندر از سوی قطر نوسازی 

شد.
  وی اظهار کرد: ترمینال مسافری چابهار، بوشهر، 
آبادان، باهنر و بندر لنگه بازســازی شــده اند، 
بنابراین اگر هزینه  سفرهای دریایی که سرسام آور 
و سنگین است، مدیریت شود، فرصتی به بخش 
مسافری، گردشگری و دریایی داده خواهد شد 
تا سفرهای دریایی چابهار-مسقط، بوشهر-قطر،  
لنگه-دوبی،  قشــم- عمان از سرگیری شده و 
اخیــرا با مذاکرات صورت گرفته ســفر دریایی 

چابهار به کراچی راه اندازی شود.

جزییات سفرهای خارجی دریایی اعلام شد

پیشنهاد ترمیم حقوق کارگران در نیمه دوم سال

گــروه خبر // یک فعــال کارگری می گویــد: چنانچه 
دستمزدها در شــش ماهه دوم سال ترمیم شود، علاوه 

بر تقویت قدرت خرید خانوارهای کارگری، بخش اعظمی 
از هزینه های زندگی آنها نیــز جبران و به بهبود معاش 

کارگران در سال آینده کمک می شود. 
  رحمت الله پورموســی درباره پیشنهاد ترمیم حقوق کارگران 
در نیمه دوم ســال، گفت:ما از موضوع ترمیم حقوق و دستمزد 
کارگران در شــش ماهه دوم ســال اســتقبال می کنیم به این 
دلیل که در ماده 41 قانون کار الزامی مبنی بر اینکه دســتمزد 
حتما باید یک بار در ســال تعیین شود دیده نشده است، حتی 
در ماده  96 قانون تأمین اجتماعی نیز عنوان شــده ســازمان 
 تامین اجتماعی می تواند مســتمری ها را با توجه به افزایش 
هزینه های زندگی بیش از یــک مرتبه افزایش دهد و لذا این 

موضوع مانع قانونی ندارد.
   وی ادامــه داد: بعضاً وعده وعیدهایی به نمایندگان کارگری 

داده می شود که حقوق و دستمزدها بهبود می یابد ولی شرایط 
ســال آینده و وضعیت اقتصاد قابل پیش بینی نیست.این فعال 
کارگری تصریح کرد: ما دستمزد سال آینده کارگران را بر مبنای 
نرخ تورم امسال تصویب می کنیم بنابر این لازم است که شرایط 
اقتصادی ســال بعد و وضع معیشتی خانوارها را لحاظ کنیم.به 
گفته پورموسی، چنانچه دستمزد در شش ماهه دوم سال ترمیم 
شود، علاوه بر تقویت قدرت خرید خانوارهای کارگری، بخش 
اعظمــی از هزینه های زندگی آنها در نیمه دوم ســال جبران 
می شود.به گزارش ایسنا ؛ وی تاکید کرد: نمایندگان کارگری 
این پیشــنهاد را در شــورای عالی کار مطرح و برای اجرایی 
شدن در سال آینده با نظر شرکای اجتماعی به طور مکتوب در 
صورتجلسه قید و آن را تصویب کنند تا از این طریق به بهبود 

معیشت کارگران در سال آینده کمک شود.


